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Inleiding
Sommige dominees in onze dagen brengen nog wel een aantal
bijbels bekende klanken voort, maar het gros kan niet bijbels-
bevindelijk verklaren hoé de zondaar de enge poort ingaat. In de
huidige prediking wordt de oude mens onder de wet massaal door
de enge poort gesmokkeld, hetgeen in werkelijkheid betekent dat
de oude mens zoekt in te gaan en niet kan, en vervolgens over de
muur klimt en daarbij gunnend-pastoraal wordt bijgestaan door de
huidige godgeleerdheid. De oude mens wordt in staat geacht om te
geloven, terwijl alleen de nieuwe mens in Christus gelooft. Ook in
de psychologische prediking van vriend Simons wordt de oude
mens geloof aangesmeerd, aangezien hij rijp en groen inzegent,
zoals dat ook blijkt uit zijn betoog. Simons schermt wel met de leer
van de rechtvaardiging van de goddeloze en de zekerheid des
geloofs, maar de inhoud die hij daaraan geeft, komt niet overeen
met de gezonde woorden van onzen Heere Jezus Christus, en met
de leer, die naar de godzaligheid is (1 Tim. 6:3 - 2 Joh. 1:9), omdat
hij niet anders doet dan zielen die nog amper in de eerste fase van
de Wet verkeren, over het paard tilt, ofwel over de muur doet
klimmen, hen haastiglijk de handen oplegt, terwijl ze van hun drek
niet gewassen zijn. De oude mens sterft niet door het geloof, ook
niet door het Evangelie, maar door de Wet (Gal. 2:19). Gods Woord
leert vier fasen der Wet in het kader van het stuk der ellende: 

1. Ontdekking - (o.a. Jer. 3:13)
2. Vervloeking - (o.a. Gal. 3:10)
3. Verdoeming - (o.a. Rom. 3:19)
4. Doding - (o.a. Rom. 7:9 - Gal. 2:19a)

De toetssteen voor het ware geloof is de vierde fase der Wet, want
de Wet is de bediening des doods, door wiens dodelijke bediening
de oude mens onder de Wet ineens en voor altijd sterft (Rom. 7:9 -
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Gal. 2:19a). Dat is geen voorwaarde waaraan de mens moet
voldoen, maar Gods orde in het zaligen van verloren zondaren,
“...want het Einde der Wet is Christus, tot rechtvaardigheid, een
iegelijk die gelooft”, Rom. 10:4. Vriend Simons (en wie eigenlijk
niet?) laat de oude mens onder de Wet participeren met de nieuwe
mens onder de genade (twee-mens), hetgeen volstrekt rooms is, en
we zullen in afhankelijkheid des Heeren aantonen dat Simons
tussen de verwerving des heils door Christus én de toepassing des
heils een is-gelijk-teken zet met een aangeplakt geloof. Geve de
Heere nog vele ogen te openen voor de huidige misleidende
prediking, want het oordeel ligt op alle kerken en dat oordeel is
allang begonnen bij het huis Gods. De Heere gaat echter door en
vergadert Zijn Kerk uit de heggen en stegen der wereld, aangezien
de refo-kerkbelijders en hun voorgangers elke bijbelse separatie
haten, de bannen in kerk en staat doodzwijgen, de tuchtloosheid
verheerlijken, sodomie aanvaarden en hun tijd verbeuzelen met
beschimmeld kerkbrood, refo-entertainment en democratisch-
kerkpolitieke psychologie. Dat zijn de oorzaken waardoor het volk
ontbloot is en zich vermaakt met brood en spelen. Daaruit volgt dat
het Woord nog schaarser geworden is dan in Eli’s dagen, en dat
Jakob flinterdun geworden is, is openbaar.

GPPB. v.d.m.

----------------------------------------
 
DE RECHTVAARDIGING VAN DE GODDELOZE - Bron: internet
Door ds. A. Simons 

Simons: De laatste keer dat ik hier was, sprak ik over de zekerheid
van het geloof. Dat heeft heel veel losgemaakt. De postbode had het
er tenminste druk mee en de telefoon is nogal wat keren
overgegaan. Vanavond wil ik eens wat verder doorgaan over dat
onderwerp, de zekerheid van het geloof. 

GPPB.: Vriend Simons schermt in zijn volstrekt psychologisch
verhaal met de veelheid der aantallen, maar dat hij die
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denkbeeldige aantallen zelf creëert en op grond daarvan
psychologisch ageert, zullen we in afhankelijkheid des Heeren uit
zijn eigen woorden en op grond van Gods Woord bewijzen. Simons
verklaart niets uit Gods Woord, terwijl hij zijn psychologische
suggestieven de vrije teugel laat, en honderden keren heeft hij
reeds de politieke uitspraak “heel veel” gebezigd, terwijl die
politieke veelheden alleen op de brede weg te vinden zijn, want op
de smalle weg loopt doorgaans de eenzame enkeling, die zwaar
vervolgd wordt door al die velen in de mond van vriend Simons.
Dominees die louter psychologisch preken zijn niet door God
geroepen om het Woord recht te snijden en ook degenen die hun
hoorders afhouden en ophouden om de enge poort in te gaan, zijn
niet van God geroepen, aangezien de massa belijders door zulke
ophouders vroegtijdig wordt ingezegend met een historisch geloof
dat men houdt voor het ware geloof. Dominees die de breuk op het
lichts genezen zijn gezet om het volk te verleiden en om degenen
die makkelijk zalig willen worden te stijven in hun waan, om
vervolgens met die zelfgemaakte vruchten te pronken, zoals ook
vriend Simons duidelijk doet. Er is niet 1 PKN-dominee die het
Woord recht kan snijden, aangezien alle PKN-dominees krachtens
de valse grondslag van de PKN valse leraars zijn, een knieval voor
de duivel gemaakt hebben, aangezien zij deel uitmaken van het
geheel der valse PKN en dat met hun handtekening hebben
bekrachtigd, maar het is een van God vervloekt sodomitisch huis
op drijfzand gebouwd, hoewel alle andere kerkdenominaties onder
hetzelfde oordeel verkeren en geen deel uitmaken van de planting
Gods, de Kerk der Reformatie. Die Kerk is sinds 2004 uitgerukt en
al die door mensen gestichte kerken brengen allemaal hun eigen
ketterijen voort en zijn verworden tot tuchtloze homohuizen.    

Simons: Meer en meer ontdek ik dat er grote verwarring bestaat,
ook onder onze jonge mensen. De een zegt het zus, de ander zegt
het weer anders. Je komt jongeren tegen die zeggen: ‘Dominee,
vertel mij eens, wat is nu waarheid?’ Zo wordt er veel geworsteld,
omdat we een verkeerd beeld van God hebben. Al zijn we nog zo
godsdienstig opgevoed en nog zo met het kerkelijk leven
opgegroeid, toch blijken velen een verkeerd beeld van God te
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hebben, en een verkeerd beeld van de bekering. Laten we
vanavond maar eerlijk wezen: ik denk dat onze tijd de zaken niet
gemakkelijker maakt, want het is een tijd van grote verwarring;
ook onder Gods knechten en zelfs onder Gods kinderen. 

GPPB.: Simons herhaalt altijd zijn geijkte uitdrukkingen, ‘meer en
meer’, ‘heel veel’, ‘grote verwarring’, ‘wat is waarheid’,
‘worstelende zielen’, enz. enz., terwijl vriend Simons aan de door
hem gesuggereerde ‘babylonische spraakverwarring’ zelf ook een
flinke steen bijdraagt. Sinds vriend Simons de scheve PKN-schaats
is gaan rijden maakt hij van de leer van de rechtvaardiging van de
goddeloze psychologische hutspot, hetgeen duidelijk blijkt uit zijn
psychologisch betoog, hetgeen we nader zullen aantonen.
Bovendien is de door hem genoemde spraakverwarring slechts een
symptoom en zeker niet de oorzaak van de algehele refo-
afval/verwarring. De oerzonde om als God te willen zijn lag ten
grondslag aan de eertijdse Babylonische spraakverwarring en dat
geldt ook voor de huidige spraakverwarring en het is een en al
Ikabod wat de kerkklokken slaan. 
Het leven kan echter met het leven niet twisten, hoewel onder
Gods volk door veinzing en afgunst twist kan ontstaan, blijft het
waar dat degenen die van Christus zijn, dezelfde taal spreken en
leden zijn van hetzelfde Lichaam, waarvan Christus het Hoofd is.
“Eén lichaam is het, en één Geest, gelijkerwijs gij ook geroepen zijt
tot een hoop uwer roeping; één Heere, één geloof, één doop, één God
en Vader van allen Die daar is boven allen en door allen en in allen”,
Ef. 4:4-6. Jakob is zo flinterdun geworden dat degenen die er nog
zijn als een speld in een hooiberg gezocht moeten worden, want de
Heere is met Zijn Geest uit Nêêrlands kerk vertrokken en heeft Zijn
kandelaar reeds lang verplaatst naar andere plaatsen in de wereld. 
Zoals reeds gezegd voert vriend Simons in zijn betoog opmerkelijk
veel suggestieven op, zoals: “zo wordt er ‘heel veel’ geworsteld...”,
waaruit blijkt dat Simons zijn betoog niet grondt op Gods Woord,
maar op de door hem opgevoerde psychologische suggestieven,
terwijl bijv. de apostel Paulus alleen zijn eigen eertijdse oude-
mens-feiten opvoert, om daaraan vervolgens een bevindelijke
verklaring bij te voegen door de inspiratie des Geestes. Simons
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creëert knopen die hij vervolgens zelf ontrafelt, en hij creëert
porseleinen huizen op zandgrond gebouwd, om die vervolgens
weer af te breken, net als de door kinderen gebouwde
zandkastelen op het strand. Met al die porseleinen bouwprojecten
creëert vriend Simons nog meer verwarring dan tijdens de
torenbouw van Babel het geval was. Een man Gods als Paulus
speelt nergens met suggestieven, maar voert zijn éigen eertijdse
oude-mens-wetteloosheid op, waaruit God hem verlost heeft in de
straat genaamd de Rechte, waarvan hij duidelijk en diverse keren
getuigenis geeft (zie o.a. Rom. 7:9). De doorgang door de enge
poort geschiedt bij al Gods kinderen in een weg van recht, maar in
onze dagen wordt de oude mens al geloof aangepraat, dat nog niet
eens kan wedijveren met het tijdgeloof van de dwaze maagden. 

Simons: Heel vaak hoor je: ‘Had ik maar…’ en: ‘Kon ik maar…’ en:
‘Wist ik maar.’ Zulke vragen verlammen soms het geweten. Maar
toch hebben ze te maken met het feit dat de mens alles, heimelijk of
meer openlijk, in zichzelf zoekt. De één laat de klacht horen: ‘Kon ik
maar ernstiger bidden, dan zou God wel naar mij luisteren.’ En de
ander roept uit: ‘Wist ik maar zeker dat het bij mij echt was, dat er
een begin uit God was’. En dat is ook jou worsteling, nietwaar? 

GPPB.: Hier geeft Simons opnieuw een staaltje weer van zijn
psychologische retoriek, om zijn betoog kracht bij te zetten, terwijl
preken niets anders is dan de Schrift te laten spreken, zodat God
aan het Woord komt. Simons is duidelijk zelf aan het woord en
daarbij sleept hij zijn gehoor mee in de waan dat zij er allemaal
mee “worstelen”, zoals dat ook duidelijk blijkt uit hetgeen hij nu
gaat zeggen.

Simons: De worsteling over de vraag: ‘Hoe weet ik nu dat het bij
mij echt is? Hoe weet ik dat het bij mij van God is?’ De volgende
zegt: ‘Bid er maar veel om, en verder moet je maar afwachten.
Want het is toch immers God Die het werkt, beide het willen en het
werken? Je kunt alleen maar bidden.’ Weer anderen zeggen:
‘Probeer er maar naar te leven. Probeer Gods gebod maar te
houden. Dat kun je eigenlijk wel niet, maar probeer het, en bid
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maar of God je daartoe in staat stelt. En verder… ja verder moet je
maar afwachten. Want weet je, God is vrij in zijn verkiezing; God is
soeverein; er is een welbehagen Gods. En ja, als je niet uitverkoren
bent, kom je er toch niet. Dus doe nu maar wat je kunt; probeer er
maar naar te leven.’ 

GPPB.: Voor een goed verstaander is het nu reeds duidelijk dat
vriend Simons met zijn zelf opgeworpen suggestieven “heel veel”,
of “heel vaak”, een wassenbeelden centrum creëert, waarvan hij
vervolgens een psychologisch geraamte maakt, in een poging om
de leugen van de waarheid te onderscheiden, terwijl dat met ‘het
Woord preken’ niets te maken heeft. Simons tracht zijn betoog
aannemelijk te maken met suggestieven en karikaturen, terwijl
alleen het Woord absolute zeggingskracht heeft. De leugen is alleen
met Gods Woord te ontmaskeren en te weerleggen en niet op
grond van psychologische suggestieven, zoals Simons doorlopend
en zelfs heel opvallend doet    

Simons: Nog weer anderen zeggen: ‘Pas op! Pas op hoor! Vooral in
onze dagen. Want een mens is bedrieglijk en er worden er
duizenden bedrogen. Velen doen met een Jezus in hun hand de
eeuwigheid aan. Straks kloppen ze aan de hemelpoort en zullen ze
zeggen: ‘Doe mij open, doe mij open!’ En dan zullen ze horen: ‘Ik
heb u nooit gekend!’ Er zijn ook mensen die zelfs durven te zeggen
dat God niet meer werkt. En dan heb je ook nog die grote vraag: Bij
wie is het nu echt? Bij mensen die het altijd missen? Want ja, je
moet uitkijken voor die mensen die het altijd maar hebben. Heel
veel jongeren en ouderen zoeken het in de kenmerken van wat het
niet is. En toch hebben ze geen vrede in hun gemoed. Nu, misschien
hoor je zo je eigen naam wel noemen. Het zijn vragen die je soms
inwendig naar beneden drukken, die je verlamd, moedeloos,
uitzichtloos maken. 

GPPB.: Hetgeen Simons onder verdenking stelt in de eerste alinea
van bovenstaand citaat, wordt nota bene door Gods Woord, ja door
Christus Zelf geleerd: “Velen zullen te dien dage tot Mij zeggen:
Heere, Heere! hebben wij niet in Uw Naam geprofeteerd, en in Uw
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Naam duivelen uitgeworpen, en in Uw Naam vele krachten gedaan?
En dan zal Ik hun openlijk aanzeggen: Ik heb u nooit gekend; gaat
weg van Mij, gij, die de ongerechtigheid werkt!” Matth. 7:22-23. 
Vriend Simons laakt deze waarschuwing van Christus en maakt die
zelfs belachelijk, aangezien hij de uitspraak van Christus in de
mond legt van de rij der verdachten die hij opsomt onder de
noemer van wat “anderen” zeggen. 
In de tweede plaats haalt Simons mensen aan “die durven beweren
dat God niet meer werkt.” Dat is vanzelf een atheïstische leugen en
zelfs omgekeerd remonstrantisme, maar Simons haalt die
bewering niet aan om die te weerleggen met het Woord, maar om
God voor zijn pkn-kar te spannen, alsof er sprake zou zijn dat God
Zijn kandelaar nog zou hebben in de sodomitische PKN en op de
kermis-bijeenkomsten van stichting Jijdaar, hetgeen een
godslasterlijke illusie is.
Vervolgens voert Simons zijn geijkte psychologische slogan weer
op: “Heel veel jongeren en ouderen...”, die het volgens hem in de
kenmerken zouden zoeken, terwijl van dat “heel veel” totaal geen
sprake is, aangezien er helemaal geen mensen bestaan die door de
door Simons opgeworpen vragen moedeloos worden, laat staan
verlamd worden, laat staan uitzichtloos worden. Simons strijkt met
zijn suggestieven-psychologie mensen over de bol die makkelijk
zalig willen worden, want hij zegent iedereen in die het geloof op
zijn lippen neemt, omdat Simons juist de dominee wil zijn die de
mens niet op het diepst vernederen wil, maar elke belijder over het
paard tilt, want daarin voelt de godsdienst zich gevleid. Zulke over-
het-paard-getilde zielen beginnen hem dan brieven te sturen en op
te bellen, en vandaar dat vriend Simons roemt in zijn eigen preken
die volgens zijn eigen zeggen ‘heel veel beweging’ veroorzaken,
maar het is slechts een beweging op de brede weg.   
         
Simons: Dat is één kant van de kerk. Ik ga steeds meer zien dat het
eigenlijk op hetzelfde neer komt of je in de ene kant van de kerk zit
of in de andere. Want die andere kant van de kerk zegt: ‘Je moet de
Heere Jezus liefhebben, je moet geloven en je moet het aannemen.
En doe je dat niet, dan ben je een zondaar.’ Die andere kant zegt: ‘Je
moet tegen de zonde strijden. Je moet getuigen en je moet niet
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ongelovig zijn. En dan hoor je dat wel eens, nietwaar? Op je werk
of, of misschien wel in de kerk, of als iemand je tegen het lijf loopt.
Ze zeggen: ‘Doe niet zo moeilijk, het staat er toch? Je moet voor
Jezus kiezen.’ 

GPPB.: De ene (lichte) kant laat vriend Simons met andere
woorden exact hetzelfde zeggen als de andere (zware) kant, terwijl
de lichte godsdienst wel degelijk andere dingen beweert en leert
dan de zware godsdienst beweert en leert. Bij de lichten mag je
voetballen en schaatsen en bij de zwaren mag je alleen biljarten.
Dus, er bestaat tussen de lichten en de zwaren weldegelijk verschil,
maar vriend Simons houdt het gulle midden en reikt zowel de
links-lichten als de rechts-zwaren de jijdaar-hand, onder de
muzikale drum-band-begeleiding van zijn geestelijke vriend,
diskjockey Koos de Jong.  

Simons: En zo word je geslingerd tussen hoop en vrees, tussen
(laat ik de woorden eens noemen) zwaar en licht, tussen rechts en
links. En de duivel lacht. De duivel schaterlacht. Want er is nog
nooit zoveel verwarring geweest in de kerk als tegenwoordig. 

GPPB.: Ja, in de jijdaar-draaimolen van vriend Simons word je
geslingerd tussen hoop en vrees, omdat het 100% psychologie is
waarvan Simons zich bedient, aangezien hij de knopen van al dat
door hem gesuggereerde tussen-hoop-en-vrees-geslinger zelf in
elkaar breidt, om die zelfgemaakte knopen vervolgens weer te
ontknopen, om dan tenslotte met een oplossing aan te komen
dragen, waardoor hij de Orpa-tranen uit ieders broekspijp doet
rollen. Ik zou, als ik vriend Simons was, mij nog maar eens
bedenken om wie de duivel schaterlacht. 

Simons: Wat is nu waarheid? Hebben die mensen gelijk die zeggen
dat je maar moet afwachten? Die zeggen dat je er maar om moet
bidden en moet proberen je best te doen en dat je het verder aan
God moet overlaten? Hebben zij gelijk? Misschien heb je dat heel
lang gedacht. Maar vanavond heb je er niet langer vrede mee. Want
je bent onrustig en je wilt vrede, maar je weet niet waar je het
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zoeken moet. Je bent misschien ook wel doodsbang; doodsbang
van die mensen die maar geloven, die hun mond vol hebben van
Jezus. Van mensen die zeggen: ‘Je moet naar voren komen en je
moet kiezen voor Jezus.’ Daar krijg je het ook benauwd van. Toch?
Ik zeg het in alle bescheidenheid, maar ik geloof dat deze kanten
allebei ongelijk hebben. Het zijn allemaal stemmen uit ons
godsdienstig Nederland die hun duizenden en tienduizenden
verslaan. En ik zie om me heen dat jongens en meisjes hier soms
mee worstelen en dat ze aan de andere kant de zonde uitleven.

GPPB.: Als Simons al die door hem zelf opgeworpen suggestieven
achterwege zou laten en enkel Gods Woord zou laten spreken, zou
hij in ieder geval het voordeel van de twijfel nog aan zijn kant
hebben. Dat Simons zelf door zijn psychologische indoctrinatie die
met de nieuwe wereldorde wedijvert, namelijk, eerst chaos
kweken en vervolgens de ‘oplossing’ aanbieden, zijn duizenden
verslaat, kan een kind verstaan. Bij al die denkbeeldige
“worstelende” en “benauwde” zielen gaat het panklare jijdaar-
geloof er als koek in, maar de duivel is de lachende derde, want het
ongelijk zit niet alleen in beide kanten waarvan Simons rept, maar
wordt door Simons zelf gecreëerd. We zullen dat nader uit zijn
betoog en op grond van Gods Woord bewijzen.       

Simons: We gaan vanavond eens met elkaar nadenken over wie
God is. Want laten we vanavond één ding belijden: we hebben een
verkeerd beeld van God. Zojuist schetste ik al dat er ook mensen
zijn die een eenzijdig beeld van God hebben. Mijn Bijbel leert dat
God niet één zijde heeft, maar twee zijden: God is rechtvaardig en
barmhartig. Zo openbaart Hij Zich in zijn Woord. Ik zal u vanavond
een boodschap meegeven en ik hoop dat u die nooit vergeet. Weet
u wie u bent? U bent een goddeloze, en meer bent u niet. De Bijbel
leert het en de Heilige Geest getuigt dat u onbekwaam bent tot enig
goed. Laat dat duidelijk zijn. Al ben je nog zo vroom, al ben je nog
zo ernstig, al heb je nog zoveel zonden uit je leven weg gedaan, al
ben je nog zo ijverig in je Bijbel bezig, al bid je en al heb je het
benauwd – toch is het waar: Je bent een goddeloze! 
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GPPB.: “Nadenken over wie God is”, kan alleen door het geloof en
door Gods Woord te laten spreken naar de zin en mening des
Heiligen Geestes, en niet door psychologische indoctrinatie in een
vergadering van boosdoeners. De twee-zijden-god die Simons zijn
gehoor voorspiegelt is niet de God van de Bijbel. God is geen twee-
zijden-god die je naar de zijde van je willekeurige voorkeur kunt
draaien, maar een enkelvoudig Goddelijk Wezen Die Zijn rechten
en deugden en eigenschappen laat gelden zoals die in Gods Woord
zijn geopenbaard, waarvan rechtvaardigheid en barmhartigheid er
twee zijn. Buiten Christus is God een verterend Vuur en een
eeuwige Gloed bij wie niemand wonen kan en in Christus is God
tegelijk rechtvaardig en barmhartig en een verzoend Vader, vol van
genade en Waarheid. Rechtvaardigheid en barmhartigheid zijn
geen eigenschappen van Gods rechter- en linkerkant, maar zo IS
God, namelijk rechtvaardig en barmhartig en hoé Hij dat is hebben
we reeds in het kort gezegd. Ja, ja, ‘je bent een goddeloze’, maar
God is een God Die DE goddeloze rechtvaardigt, namelijk de
goddelozen uit Rom. 5:6. We zullen aantonen dat vriend Simons
aan de leer van de rechtvaardiging van de goddeloze, een totaal
andere invulling geeft dan Gods Woord ons leert. 

Simons: Misschien zijn hier wel jongeren en ouderen die al jaren
bezig zijn om de zonden in hen te doden. Want God is immers
rechtvaardig. En zolang als die zonde je gevangen houden, kan God
niets met jou beginnen. Dat denk je toch? Van binnen zeggen ze:
‘Weet je waarom je nog steeds onbekeerd bent? Omdat je de zonde
nog koestert.’ Houd vanavond in gedachten dat je zonde bent en
dat je een zondaar bent. Misschien herken jij dat wel. Hoe meer je
de zonde probeert te doden, hoe meer de zonde in je gaat leven. En
anderzijds krijg je het benauwd, want je moet bekeerd worden. En
als dan de zonde in je openbaar komt, wanhoop je. Dan denk je: Nu
kan het niet meer. Ik heb al zo vaak gezegd dat we mensen zijn die
vechten tegen de zonde. We denken: Als ik door dat lint ga, als ik
over de grens heenga, is het verloren. Maar hoe meer je ertegen
vecht, des te sterker worden ze. Zal ik de ergste zonde eens
noemen? Hoererij. 
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GPPB.: Simons lijkt wat gas terug te nemen door niet vastelijk te
suggereren “dát er jongeren en ouderen zijn die bezig zijn met de
zonden in hen te doden”, aangezien hij het woord ‘misschien’ in
stelling brengt, maar dat ‘misschien’ hoort toch niemand, want met
de opmerking dat er jongeren en ouderen zijn die bezig zijn de
zonden in hen te doden, windt hij (onbewust) juist de schare op om
dat óók te gaan doen, namelijk om de wet erbij te nemen, de
zonden te doden en ertegen te vechten, terwijl het alles een
schijngevecht is, waardoor zijn gehoor wordt geïmponeerd. 
Het toppunt van Simons’ psychologisch betoog is zijn bewering dat
“wij mensen zijn die tegen de zonde vechten, die bang zijn om door
het lint te gaan”, terwijl de gevallen mens al door het lint is gegaan
in het paradijs door moed- en vrijwillig God vaarwel te zeggen en
zich in de armen van de duivel te werpen. De ergste zonden is geen
hoererij, zoals Simons dat wel beweert, maar dat de mens als God
wil(de) zijn. Dat was en is de oerzonde van ieder mens van nature
en de erfenis daarvan is, dat ieder mens de erfzonde en de
dadelijke zonden op zijn rekening heeft staan, waardoor we reeds
verloren liggen voor God, of we dat geloven of niet, Gods Woord
zegt ons dat het zo is. Simons voert slechts symptomen op en gaat
aan de grondoorzaak van de zondeval, de oerzonde, voorbij.  

Simons: Hoe meer je worstelt tegen de begeerten van je vlees, des
te sterker worden ze. En je belooft God telkens dat je daar niet
meer in vallen zal. En hoe meer je het jezelf voorneemt, des te
sterker wordt de begeerte om het te doen. Natuurlijk kun je dat wel
verbergen, en de meeste mensen doen het ook. Maar voor God kun
je het niet verbergen. Je bent zondaar. Je bent zonde. En het wordt
nooit meer beter. Als je in deze weg een aanknopingspunt bij God
probeert te vinden, dan is het verloren. Maar dat doen we wel. Wij
zoeken bewust of onbewust altijd een aanknopingspunt, zodat we
denken dat we geschikt zijn. Wanneer ben je geschikt voor God?
‘Dominee, als ik eens meer met de zaken van de eeuwigheid bezig
was. Als ik eens een nacht wakker zou liggen vanwege mijn zonden.
En als ik mijn zonden eens voel, denk ik: Zou God nu in mij
begonnen zijn? En als het de volgende dag weer weg is, zie ik het
niet meer zitten. Dan denk ik dat God mij heeft losgelaten.’ Je bent

12

altijd bezig om een aanknopingspunt te zoeken. Bewust of
onbewust wil je geschikt wezen voor genade, nietwaar? Je gaat wat
anders leven aan de buitenkant. Je doet wat zonden weg, die
mensen in je herkennen. En zo probeer je een weg te vinden en je
hoopt dat het ware leven van God nog een keer in je ziel komt. Zo
zit u in elkaar, en ik. Heel geraffineerd, heel gemeen, heel
godsdienstig. We hinken op twee gedachten. We beseffen het niet,
maar we zijn eigenlijk bezig om een prijs te maken, om loon te
maken, om God te bewegen. Als de eeuwigheid je het ene moment
naar de keel grijpt, dan roep en schreeuw je naar de hemel en denk
je: nu komt het. Maar het komt niet. Het andere moment ben je zo
biddeloos, zo koud, zo leeg en zo werelds. Dan zou je overal wel
een trap tegen willen geven. Dan denk je: Ik ga de zonde in, want
het kan voor mij toch niet meer. Of je nu bidt, of je nu naar de kerk
gaat, het haalt toch niks uit. Ik stop er mee. Het liefst zou ik er een
eind aan maken.

GPPB.: Het klinkt hier en daar wel ontdekkend wat vriend Simons
hier zegt, maar we zullen zien dat Simons met een vroegtijdige
oplossing komt aandragen, waaruit blijkt dat hij het niet wil laten
komen tot de noodzakelijke dood van de oude mens. Simons neemt
de Heilige Geest het heft uit handen door een door hem gecreëerde
voortijdige oplossing, met als gevolg dat het halfverloste
christendom dat van haar drek niet gewassen is, toeneemt in het
kwadraat. Al die door Simons getekende rijke jongelingen worden
door hem met het Evangelie over het paard getild, terwijl Christus
de rijke jongeling niet het Evangelie, maar de Wet preekte,
zeggende: “Wilt gij in het leven ingaan, onderhoudt de geboden!”
Matth. 19:17. Met zijn eigen woorden zullen we aantonen dat
vriend Simons veel ‘evangelischer’ is dan Christus en veel
barmhartiger is dan God, hetgeen een oerzondige aanmatiging is
waarvan de duivel siddert. 

Simons: Waar ben je nu mee bezig? ‘Dominee, ik ben bezig om
bekeerd te worden.’ Welnee. ‘Maar dominee, is dit dan allemaal
niks?’ Nee. ‘Wat? Maar dat heeft een mens toch niet van nature?
Van nature leven we toch zomaar door? Van nature bekommert
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een mens zich toch niet om zijn zaligheid. Als je met je zaligheid
worstelt, is er toch een begin uit God? Tenminste, dat zegt onze
dominee. En dan krijg je langzamerhand toch wat kenmerken
waaruit blijkt dat er inderdaad een begin uit God is. Dat er een
verandering is.’ Het klinkt heel mooi. Maar, lieve vrienden, het is
allemaal godsdienst. Met zulke mensen ligt de hel vol. Echt! Als je
vannacht zo moet sterven, is het allemaal verloren. Want je kunt
straks niet tegen God zeggen dat je het ernstig gemeend hebt. Je
kunt straks niet tegen Hem zeggen dat je er zo mee bezig bent
geweest. ‘Ja maar dominee, ik heb dit niet van mezelf. Want
vroeger had ik deze dingen niet.’ Luister eens, hiermee kun je niet
voor God bestaan. Want God is rechtvaardig. En Hij neemt er geen
genoegen mee dat er momenten en misschien wel uren in je leven
zijn dat je denkt dat je iets bezit. Weet je wat er nodig is om zalig te
worden? Je moet net zo rechtvaardig en net zo volmaakt zijn als
God. Als u zo volmaakt bent, zal God zeggen dat u binnen mag
komen. Eerder niet! We hebben gelezen uit Romeinen 10. Deze
mensen hadden ijver tot God. Dat was geen ijver in de wereld, nee,
dat was een ijver in godsdienstige gevoelens, in emoties. ‘Maar,’
zegt Paulus, ‘ze begrepen niet wie God was’. Begrijpen jullie wie
God is?

GPPB.: Het klinkt zowat gereformeerd wat vriend Simons hier
opsomt, maar uit de oplossing die Simons de werkheilige oude
mens onder de wet aanbiedt in het verdere van zijn betoog, blijkt
duidelijk dat het alles verkeerd en misleidend is wat hij leert. Hoe
rechtzinnig vriend Simons zich ook uitdrukt, het eindigt in
wetteloosheid, aangezien hij de oude mens onder de wet niet een
spoedige wetsdood toewenst, laat staan preekt, maar de oude
mens met zijn zelfgemaakte morfinepillen op de been houdt.  

Simons: Een mens kan zichzelf onmogelijk rein maken. Het is
onmogelijk om op die manier vrede in je hart te krijgen. Ik spreek
vanavond over u allen het vonnis uit dat het met u verloren is; het
maakt niet uit wie u bent, wat u meemaakt, wat u ervaren hebt, wat
er in uw leven veranderd is.
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GPPB.: Wat een pauselijke pretentie! Geen enkele dominee heeft
de autoriteit van God gekregen om eigenhandig het vonnis over
mensen uit te spreken, zoals Simons hier doet. Alleen God spreekt
in Zijn Woord krachtens Zijn Eigen wet het vonnis over de gevallen
mens uit, zeggende: “Wij weten nu, dat al wat de wet zegt, zij dat
spreekt tot degenen, die onder de wet zijn; opdat alle mond gestopt
worde en de gehele wereld [voor] God verdoemelijk zij”, Rom. 3:19.
Simons doet niet alleen aan pauselijke zaligverklaring, maar ook
spreekt hij eigenhandig het vonnis over mensen uit, waarvan de
duivel siddert. Alleen God is Rechter Die ‘t beslist, Die als aller
Oppervoogd, deez’ vernedert, dien verhoogt. Preken is Gods Woord
laten spreken waardoor alleen God het vonnis der wet over al
degenen die onder de wet zijn uitspreekt, ook d.m.v. de prediking,
maar Simons doet dat zelf.  

Simons: Misschien bent u anders gaan denken, anders gaan voelen.
Maar u bent allemaal bezig met uzelf, met uw eigen ik. Radeloos
zou je er van worden. Want je kunt niet verder komen dan jezelf.
En toch moet ik u vanavond zeggen – en ik bid dat de Heilige Geest
u overtuigt – dat u zondig bent. Of u nu genade hebt of niet, u bent
zonde en u doet niets anders dan zonde. Hoe meer u die zonden
probeert te doden, des te levendiger worden ze. Zo hinken er heel
wat jongeren op twee gedachten. 

GPPB.: Hier suggereert Simons dat zelfs Gods volk in de zonde leeft
en nog als een oude mens onder de wet verkeert (“of u nu genade
hebt of niet”), terwijl Gods volk der wet gestorven is en aan het
werkheilig proberen om de zonde te doden gestorven is, omdat zij
ook der zonde gestorven zijn (Rom. 6:2) en zelfs geen oude mens
meer heeft, noch is (zie o.a. Kol. 3:9).

Simons: Maar hoe moet je dan bekeerd worden? Zit je daarmee?
Luister dan. Ja, God wist van eeuwigheid wie u was. Daarom – en
neem dit nu eens mee naar huis! – kunt u uzelf nog wel tegenvallen,
maar God kunt u niet meer tegenvallen. Want Hij wist van
eeuwigheid dat er uit de mens niets goeds meer voortkwam. Dat
wist God! Misschien weet u het zelf nog niet. Misschien moet u er
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met vallen en opstaan en langs bittere wegen achterkomen dat u
niets meer in uzelf hebt. Maar God wist het. En Hij wist dat het
ganse menselijke geslacht verdoemelijk was voor Hem. Niet de
wereld was verdoemelijk, maar wij hier. Jullie en ik! Maar nu heeft
die God gedachten des vredes gehad en niet des kwaads. En kijk,
alles wat u nu zoekt in uzelf dat was bij God. Want Hij wilde niet
dat er een volk verloren zou gaan. Jonge vriend, jij wilt het wel. Als
het niet lukt om zalig te worden zoals jij het wilt, word je boos op
God. Maar God wilde niet dat een volk verloren ging. En Hij heeft
van eeuwigheid gedachten des vredes gehad en niet des kwaads.
Zo is God. Het is de God tegen Wie u en ik gezondigd hebben. Die
God had in de eeuwigheid gedachten des vredes en niet des
kwaads. En Hij heeft gezorgd voor de zaligheid. En die zaligheid,
geliefden, heeft Hij laten verkondigen aan alle creaturen. Wat nu bij
de mens onmogelijk was, was mogelijk bij God.

GPPB.: Door de eeuwige voorkennis Gods omtrent de gevallen
staat van de mens, wordt geen mens zalig, ook niet door de
bediening des doods, die van de wet. Christus schermt niet met de
voorkennis Gods des Vaders, nee, Hij leert Nicodemus het
criterium der zaligheid: “Voorwaar, voorwaar zeg Ik u: Tenzij dat
iemand wederom geboren worde, hij kan het Koninkrijk Gods niet
zien”, Joh. 3:3. 
Simons leert daarentegen dat God bijvoorbaat gedachten des
vredes had over al het volk, terwijl God Jakob heeft liefgehad en
Ezau gehaat, toen en nu! 

Simons: God heeft in de eeuwigheid tegen Zijn eniggeboren zoon
gezegd: ‘Mijn Kind, ben Je bereid om naar een wereld te gaan,
waarin ze Je straks aan een hout zullen spijkeren? En die jongen en
dat meisje zullen straks tegen Je zeggen dat Je een Belialskind bent.
Zou Je voor zo’n volk naar de wereld willen?’ Dan zegt het boek
Spreuken dat Christus opstond en zei dat Hij naar de wereld zou
gaan en al Gods welbehagen zou doen. Zo heeft de Vader gedachten
des vredes gehad en Zijn Kind van Zich los gescheurd. Hoor je dat?
Hij heeft Zijn Kind van zich los gescheurd om een vervloekte
wereld te behouden. 
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GPPB.: Simons spreekt op een godslasterlijk-familiaire wijze over
het verbond tussen de Vader en de Zoon, alsof het zijn
speelkameraden zijn. (PKN)-dominees die een knieval voor de
duivel gemaakt hebben, zijn zichzelf tot een god en maken van God
en goddelijke zaken een godslasterlijk stripverhaal, zoals ook
Simons hier doet. Het is te gruwelijk voor woorden.

Simons: Hij had liefde voor een wereld verloren in zonde en
schuld. Want er was geen mens die ernaar verlangde. Er was
niemand die ernaar zocht; niemand. Maar God heeft in de
eeuwigheid naar de zondaar willen vragen. En Hij heeft Zijn Kind
overgegeven in die smartelijke dood. Waarom? Opdat zondaren en
goddelozen om niet behouden zouden worden. Daarom zegt
Johannes, de apostel der liefde: ‘Hierin is de liefde Gods
geopenbaard.’ Vanavond verkondig ik u in opdracht van mijn
Meester dat de liefde Gods geopenbaard is aan het menselijke
geslacht. Ook u hoort daarbij. De Vader heeft Zijn liefde niet
verborgen gehouden, maar Hij heeft haar geopenbaard aan de
wereld. Als u nog twijfelt aan de liefde Gods voor de wereld, maakt
u de Bijbel tot een leugenaar. In Johannes 3 staat dat God de wereld
heeft lief gehad. Daar gaat het er niet in de eerste plaats over dat
God alle mensen lief vindt, dat Hij van alle mensen houdt. Nee, in
Johannes 3 wordt verteld dat wij kunnen zien dat God Zijn liefde
openbaarde aan een wereld. Waaraan kunnen wij dat dan zien? Wij
zien het omdat Hij Zijn Kind heeft gegeven. Hierin is de liefde Gods
aan de wereld geopenbaard dat Hij Zijn Kind voor de wereld in de
dood wilde laten eindigen. En nu wordt dit Evangelie jullie
verkondigd. 

GPPB.: Aan het feit dat God in Christus de wereld met Zichzelf
verzoend heeft, geeft Simons een subtiele algemene-verzoenings-
lading, aangezien Simons beweert dat God Zijn liefde heeft
geopenbaard aan het ganse menselijke geslacht. In voorwerpelijke
zin is het offer van Christus genoegzaam voor wel duizend
werelden, en in voorwerpelijke zin is de liefde Gods aan de wereld
geopenbaard met name op Golgotha’s kruisheuvel, maar Simons
gaat totaal voorbij aan het feit dat Christus helemaal niet bidt voor



17

de wereld, maar alleen voor degenen die Hem van de Vader
gegeven zijn (Joh. 17:9). Volgens de redenering van Simons heeft
de apostel Judas (niet de Iskariot) de plank misgeslagen en maakt
Judas volgens Simons de Bijbel tot een leugenboek, terwijl Judas de
anti-wereld-leer van Christus volledig onderschrijft, zeggende:
“Judas, niet de Iskariot, zeide tot Hem: Heere, wat is het, dat Gij
Uzelven aan ons zult openbaren, en niet aan de wereld?” Joh, 14:22.
Verder leert de apostel Johannes door de inspiratie des Geestes
totaal iets anders dan Simons vervolgens beweert, namelijk, dat de
liefde Gods JEGENS ONS is geopenbaard, namelijk jegens Gods
ware kinderen. “Hierin is de liefde Gods jegens ons geopenbaard,
dat God Zijn eniggeboren Zoon gezonden heeft in de wereld, opdat
wij zouden leven door Hem. Hierin is de liefde, niet dat wij God
liefgehad hebben, maar dat Hij ons lief heeft gehad, en Zijn Zoon
gezonden heeft [tot] een verzoening voor onze zonden”, 1 Joh. 4:9-10.
De apostel spreekt in de door Simons aangehaalde tekstwoorden
niet algemeen, maar uitsluitend jegens Gods verzoende kinderen.
Ook in Johannes 3:16 leert de Heilige Geest geen algemene
verzoening, maar particuliere verzoening, aangezien het woord
“wereld” slaat op uitverkoren Joden en heidenen in de wereld die
God zal toebrengen en reeds toegebracht heeft door de prediking
van het Evangelie. De boodschap van Simons staat duidelijk haaks
op de apostolische prediking, aangezien Petrus het verkeerde
geslacht duidelijk onderscheid en afsnijdt van de verslagenen
(doorstokenen) des harten, zeggende: “Wordt behouden van dit
verkeerd geslacht.” 
Dus ‘de wereld’ die Simons insluit laat God erbuiten vallen, omdat
Gods Woord heel iets anders met ‘de wereld’ bedoelt dan Simons
beweert. Hoewel het Evangelie aan alle creaturen gepredikt zal
worden, heeft God tevoren bepaald wie zalig worden en wie niet.
Er bestaat derhalve niet zoiets van een algemeen aanbod van
genade, maar wel een aanbod van vrije genade, waarvan de
toepassing alleen geldt voor totaal verloren zondaren (Lukas
19:10). Hoewel alle creaturen het Evangelie verkondigd wordt,
betekent dat in de eerste plaats dat geen mens het recht heeft om
onbekeerd te zijn, maar tegelijkertijd ontneemt de wet alle mensen
het recht om een kind van God genaamd te worden. 
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Als die bijbelse separatie ontbreekt in de prediking, preekt men
geen genade meer, maar een subcontract-verhaaltje. Dat betekent
dus dat de bijbelse prediking van vrije genade altijd staat in het
kader van de wet die doodt, want anders kweekt men enkel rijke
jongelingen die in hun eigen ogen rein zijn, maar van hun drek niet
gewassen zijn. Simons dringt de oude mens onder de wet het
Evangelie op, terwijl de oude mens nimmer in Christus zal gaan
geloven. Gelukkig heeft God een Wet gesteld, zoals o.a. Paulus
erover spreekt in Rom. 7:9 en Gal. 2:19a. Alleen lijken, alleen de
doden uit Joh. 5:25 worden door de enge poort getrokken en voor
de grote oude-mens-rest blijft het gebod op straffe des doods
absoluut van kracht: “Bekeert u!”

Simons: God heeft door één offerande de prijs betaald. Door die
ene offerande heeft Hij in Christus de wereld met zichzelf
verzoend. Ik wens en bid dat de Heilige Geest u hiervan overtuigt.
De ganse zaligheid is uitgewerkt en wordt ons verkondigd. Wat
moet u dan nog doen? Niets. Want als u denkt dat u nog iets moet
doen, dan wilt u iets toevoegen aan de prijs van Christus’ offerande.
Dit zijn nu Wet en Evangelie. U ligt vervloekt en uit u vandaan is
het onmogelijk om zalig te worden. Maar u wordt verkondigd dat
God gedachten des vredes had en niet des kwaads. U wordt
verkondigd dat God verzoend is, dat de Vader al onze
ongerechtigheden op Hem heeft doen aanlopen. Dat is gebeurd. 

GPPB.: God heeft Zich niet met de universele wereld verzoend,
want anders zou het niet kunnen bestaan dat heel de wereld voor
God verdoemelijk is (Rom. 3:19), laat staan dat het dan zou kunnen
bestaan dat alle mensen van nature onder de vloek en de toorn van
God verkeren. Laat staan dat de Vader al “onze” ongerechtigheid op
Christus heeft doen aanlopen, zoals Simons dat algemeen-
verzoenend beweert. Christus heeft Zijn leven afgelegd tot een
Rantsoen voor velen (alle uitverkorenen, Matth. 20:28 - 1 Tim. 2:6),
en zeker niet voor alle belijders tot wie Simons zich richt en hen
Christus in de zakken smokkelt. God heeft geen gedachten des
vredes over alle belijders, maar alleen in en door Christus
over de goddelozen uit Rom. 5:6, waarvoor Christus te Zijner
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tijd gestorven is. Dat is genadige uitverkiezing! “Want God was in
Christus de wereld (de uitverkoren wereld-lingen- onder Jood en
heiden - Joh. 11:51-52) met Zichzelven verzoenende, hun zonden hen
niet toerekenende; en heeft het woord der verzoening in ons gelegd.
Zo zijn wij dan gezanten van Christus wege, alsof God door ons bade;
wij bidden van Christus wege: laat u met God verzoenen”, 2 Kor.
5:19-20.
 
Simons: Wij reformatorische kerkmensen zijn zo vroom. Maar op
een verkapte manier willen we iets toevoegen aan de prijs die
betaald is. Ik verkondig u dat God Zijn liefde geopenbaard heeft,
ook aan u. Het licht heeft geschenen in de duisternis. De Heere
Jezus zei openlijk op het tempelplein: ‘Ik ben het Brood des Levens,
ook voor u.’ Ons vrome vlees stelt de dwaze vraag: ‘Is het wel voor
mij?’ Daarmee vloekt u als het ware Gods gewilligheid om u te
zaligen. U hebt geen briefje uit de hemel nodig om te weten of het
voor u is. Hij is gekomen tot het Zijne. En het Zijne bent u. 

GPPB.: “Toevoegen aan de prijs die Christus betaald heeft”, ja,
maar Simons doet niets dan afdingen op het offer van Christus,
aangezien hij Christus als Middelaar van toepassing volstrekt
overbodig acht. Simons vereenzelvigt de verwerving met de
toepassing en dat is boerenbedrog! Christus heeft niet op het
tempelplein gezegd hetgeen Simons Hem valselijk in de mond legt:
“...ook voor u”, dat is de inlegkunde van Simons zelf. De vraag der
ontdekte ziel: “Mijn ziele doorziet gij uw lot? Hoe zult gij
rechtvaardig verschijnen voor God?” is voor Simons reeds
achterhaald. Het is allemaal al gebeurd, zegt hij, “ook voor u!” De
gewilligheid van Christus om zondaren zalig te maken, maakt de
doorgang door de enge poort echter niet toegankelijk voor de oude
mens onder de wet. Dat leert Simons wel en hij stapt met zeven
mijlslaarzen over het recht der wet heen, maar de zielen die voor
het recht der wet gesteld worden, kunnen niet over het recht heen,
tenzij Christus Zich in de ziel openbaart tot vergeving der zonde en
tot geloof, zoals Paulus ervan spreekt in Galaten 1:15-16: “Maar
wanneer het Gode behaagd heeft, Die mij van mijner moeders lijf aan
afgezonderd heeft, en geroepen door Zijn genade, Zijn Zoon in mij te
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openbaren...” Paulus heeft -zoals al Gods ware kinderen- het zelf uit
Zijn mond gehoord dat hij de Zijne was in de toepassing des harten.
Simons leert duidelijk algemene verzoening met een aangeplakt
geloof, zeggende tot al die oude mensen onder de wet: “...het Zijne
bent u.” 

Simons: De Vader heeft Zijn Kind overgegeven in de dood en laat
het ook u verkondigen, door middel van Zijn knechten. De beloften
van het Evangelie komen tot u. Ja, de beloften waarin de Vader Zich
in Zijn liefde openbaart, worden u aangeboden. Bent u het hier niet
mee eens? Dan moet u de Drie Formulieren van Enigheid
schrappen. Weet u wat het oordeel in de kerk is? We twijfelen aan
het aanbod van Gods genade. En we twijfelen aan God en aan Zijn
gewilligheid. Lieve vriend, twijfel vanavond eens aan jezelf. 

GPPB.: De verkondiging van de dood van Christus, daarvan heeft
alleen Gods volk de toepassing. De beloften die in Christus ja en
amen zijn, zijn niet algemeen, maar geadresseerd, namelijk aan de
doden uit Joh. 5:25 en aan de goddelozen uit Rom. 5:6. Hoewel de
roeping tot iedere hoorder komt, is de toepassing ervan particulier,
namelijk, alleen voor daadwerkelijk verloren zondaren. Dat zijn
degenen die der wet gedood en de oude mens gestorven zijn; aan
het einde van de Wet gekomen zijn, want het Einde van de Wet is
Christus, tot rechtvaardigheid, een iegelijk die gelooft (Rom. 10:4).
Simons maakt van de gewilligheid van Christus een hefboom, alsof
mensen die gewilligheid kunnen aannemen of wederstaan. De
onwederstandelijkheid der genade laat Simons afhangen van de
keuze van de oude mens, terwijl Christus de goddelozen waarvoor
Hij gestorven is, met Zijn genade krachtdadig roept en
onwederstandelijk overwint. Als dat gebeurt is het niet meer
mogelijk om niet in Christus te geloven. Simons leert niet de
zekerheid des geloofs, maar een zandgrondgeloof dat kan
aannemen en verwerpen.      

Simons: ‘Ja maar, dominee, mijn gevoel zegt dat het niet voor mij
is.’ Inderdaad, als je ziet wie je bent, kan het voor jou in ieder geval
nooit meer. Want jij bemint de zonde. Jij koestert de zonde. Je hebt
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geen lust om te bidden, geen lust om naar God te vragen. Je bent
vijandig. Je ligt dood in de zonde en de misdaden. Daarom zegt die
stem van binnen dat het niet voor jou is. Maar mijn Meester zegt in
Zijn dierbaar Woord dat Hij mij behoudt door mij voorbij te gaan.
Want met de lippen belijden we allemaal dat we om niet worden
gezaligd; maar als je je hart eerlijk onderzoekt, merk je dat je zelf
geschikt wilt zijn. Vanavond predik ik een Evangelie voor
goddelozen: door mij voorbij te gaan kan God mij behouden. Dat is
nu Evangelie. Wij worden om niet gerechtvaardigd uit Zijn genade. 

GPPB.: De zaligmakende voorbijgang van Christus geldt alleen
degenen die in hun geboortebloed vertreden liggen op het vlakke
des velds (Ezech. 16:6), maar Simons maakt dat voorbijgaan van
Christus algemeen en past dat algemeen toe op al zijn hoorders en
dat noemt hij “...om niet gerechtvaardigd.” Simons laakt de
daadwerkelijke vrijmaking des Zoons (Joh. 8:36) en de particuliere
verzoening door de Middelaar van toepassing (zie o.a. Mark. 2:5).  

Simons: Er is Iemand gestorven. Moet u luisteren, Hij stierf voor
allen! U zegt: ‘Dominee, u hebt een algehele verzoeningsleer. Ik
word er doodsbang van.’ Lees dan 2 Korinthe 5 maar. ‘Is de Heere
Jezus ook voor mij gestorven? Dat kan niet.’ Inderdaad, dat kan
niet; maar God zegt dat het zo is. U gaat niet verloren omdat u in
Adam gezondigd hebt, want God heeft de zonde in Christus
opgeruimd; nee, u gaat verloren omdat u niet gelooft in de
eniggeboren Zoon van God. ‘Dominee, ik zou het wel willen
geloven, als ik dít maar had beleefd en dát maar had gevoeld. Maar
nu…. Als er één ongeschikt is om zalig te worden, dan ben ik het.’
Zijn er vanavond mensen die dat zeggen? Mijn vriend, dan bent u
juist het geschiktst. Want de zaligheid ligt buiten mij in die Ene
offerande. Is de Heere Jezus dan voor alle mensen gestorven? Nee,
Hij is gestorven voor Zijn Kerk. En wie behoort er nu tot Zijn Kerk?
Dat wilt u zo graag weten. Maar lieve vriend, u draait de zaken om.
Want God heeft Zijn eniggeboren Zoon naar de wereld gezonden,
opdat een iegelijk die in Hem gelooft niet zal verloren gaan, maar
het eeuwige leven hebben. Allen die geloven, behoren bij Zijn Kerk.
Ik zeg u vanavond dat u zalig wordt om niet. God vraagt alles van u
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en van mij, en toch word ik om niet zalig. Ik predik u een gewillige
Heere Jezus, Die alles gedaan heeft. Als het waarachtige geloof in
mijn hart ontstoken wordt, mag ik dat geloven. Ga je mee, zondaar
en zondares? Durf je dat? Je handen zijn vuil van hoererij, van
overspel, van vloeken, van koudheid, van dorheid. En toch, ga je
met me mee? Daarboven op die heuvel hangt de dierbare Heere
Jezus. En op Zijn lichaam en op Zijn voorhoofd staat (met eerbied
gesproken) geschreven: ‘Ik voor u, daar gij anders de eeuwige dood
zoudt moeten sterven’. 

GPPB.: Christus stierf niet voor ‘allen’, zoals Simons dat wel
beweert, maar alleen voor al degenen die Hij van de Vader
gekregen heeft. Simons legt God in de mond dat Christus “voor mij”
gestorven is, maar hij zegt er niet bij wie hij met dat “voor mij”
bedoelt. Dat is pure misleiding! Simons miskent het vonnis over de
gevallen mens door God uitgesproken in Gen. 2:17 en daarmee
loochent hij de erfschuld, want hij zegt “u gaat niet verloren omdat
u in Adam gezondigd hebt..., maar...”,
Als de mens niet krachtens zijn erfschuld verloren ligt voor God, is
de prediking van Christus overbodig.  Christus is als Plaatsbekleder
voor Zijn volk juist in de hel van mijn erfschuld afgedaald en heeft
mij daaruit opgevoerd en zo is Hij Mijn Hemel geworden. Daarom
getuig ik door dezelfde Geest met Hanna mee: “De Heere doodt en
maakt levend, Hij doet ter helle nederdalen en hij doet weder
opkomen”, 1 Sam. 2:6. De mens van nature ligt dus al verloren in
Adam en als die mens het Evangelie niet gelooft dat hem gepredikt
wordt, ligt hij dubbel verloren, want die de weg geweten en niet
bewandeld heeft, zal met dubbele slagen geslagen worden. 
Christus heeft alleen de zonden van Zijn ware volk opgeruimd,
maar de zonden van de onverzoende wereld blijft liggen tot in de
hel toe. Ongeloof is slechts een symptoom van de oerzonde, een
gevolg van de zondeval, aangezien de mens moed- en vrijwillig
gevallen is. Heidenen die nooit het Evangelie gehoord hebben
liggen alleen krachtens de toegerekende erfschuld van Adam
verloren voor God, maar de refo-bondelingen die in hun
onbekeerlijkheid en ongeloof volharden liggen dubbel verloren
voor God en roepen Gods verbondswraak over zich uit. Dat is heel
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iets anders dan wat Simons hier leert.
Simons maakt ook van het geloof een hefboom, aangezien hij het
geloof voor een middelaar houdt, terwijl niet het geloof, maar
alleen Christus de zondaar aan wie Hij Zich openbaart door Woord
en Geest vrijmaakt tot vergeving der zonden en tot geloof. Niet het
geloof, maar alleen het Bloed van Christus is vergoten tot vergeving
der zonden; niet voor allen, zoals Simons dat wel leert, maar voor
velen. “En Hij nam den drinkbeker, en gedankt hebbende, gaf hun
[dien], zeggende: Drinkt allen daaruit; want dat is Mijn bloed, het
[bloed] des Nieuwen Testaments, hetwelk voor velen vergoten wordt,
tot vergeving der zonden”, Matth. 26:27-28. Simons doet aan
pauselijke zaligverklaring, door hetgeen alleen uit Christus’ mond
toegepast kan worden, zelf ter hand te nemen en het zijn hoorders
op te plakken.

Simons: Hoe word ik behouden van het verderf? En hoe word ik
rechtvaardig voor God? Geloof alleen! Alleen door Zijn verdienste
ben ik voor God rechtvaardig. Dat is het Evangelie dat ik u
onvoorwaardelijk durf te verkondigen. Ook het geloof is geen werk
en geen voorwaarde. Als het vanavond op u af zou komen, als de
Heilige Geest de beloften van het Woord gebruikt en aan uw deur
staat en klopt, dan krijgt u die laatste worstelingen, waarbij u tot
de ontdekking komt dat u geen geloof hebt! En dan gaat u van alles
proberen, zoals ze tegenwoordig doen als ze voor Jezus kiezen.
Maar lieve vriend, weet u wat zalig worden is? Inzien dat Hij voor
mij heeft gekozen. Toen geloofde ik dat God niet alleen in Christus
voor anderen gekozen heeft, maar de Heilige Geest getuigde in mijn
hart dat Hij ook voor mij gekozen had. Waarom? Omdat Hij niet
wilde dat ik verloren zou gaan. Dat had ik wel verdiend, maar Hij
wilde het niet. Waarom niet? Vanwege Zijn liefde! Geloof jij dat Hij
al jouw krankheden heeft gedragen? Dat Hij al jouw schuld op Zijn
schouders nam? Dat Hij daar die berg op ging en zei: ‘Vader spijker
Mij er maar aan.’ Zalig worden is rusten op wat God gezegd heeft. 

GPPB.: Het Sola fide (alleen geloof) sluit de noodzakelijke oude-
mens-dood niet en nooit uit. Simons plakt de oude mens evenwel
het sola fide op, terwijl de oude mens nimmer in Christus zal
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geloven. Als God de goddeloze rechtvaardigt, is er geen sprake van
een gelovige mens, maar van een dode zondaar die in het graf ligt
van zijn adamsbestaan en door de wet gedood is. De dood van de
oude mens geschiedt niet door het Evangelie, maar door de Wet,
want de Wet is de bediening des doods. “Ik ben door de Wet der
Wet gestorven, opdat ik Gode leven zou = levendgemaakt zou zijn”,
Gal. 2:19. Dat is de orde waardoor God de Zijnen overzet van het
koninkrijk der duisternis in het Koninkrijk van eeuwig Licht. Die
overzetting is volgens Simons al gebeurd, aangezien hij de
verwerving der zaligheid houdt voor de toepassing. 
Er is geen sterveling op aarde -nooit geweest en nooit zijn zal- die
zonder de toepassing des Heiligen Geestes en zonder de
machthebbende stem van de Zoon van God door Woord en Geest in
de toepassing gelooft dat Christus al zijn krankheden op Zich
genomen heeft. Zalig worden is niet rusten op wat God gezegd
heeft buiten de toepassing van de Middelaar van toepassing om,
maar wat God in en door Christus spreekt IN DE TOEPASSING des
harten door Woord en Geest! Simons spreekt de dwaze maagden
zalig, want ook zij geloofden dat Christus al hun krankheden op
zich genomen had, maar hun geloof bleek een tijdgeloof te zijn,
omdat zij nooit als een lijk door de enge poort getrokken zijn
geworden en derhalve vonden zij de deur gesloten.

Simons: U zegt: ‘Dominee, ik heb geprobeerd te bidden, God lief te
hebben, heilig te zijn, de zonde te doden en al die dingen te doen
waarover u het had. Maar het is mislukt.’ Kom, we gaan naar de
Heere Jezus. In de grootste smart en in de zwaarste beproeving
riep Hij nochtans uit: ‘Mijn God.’ Hij had Zijn Vader lief tot het
einde toe. Dat deed Hij voor jou die vanavond zeggen moet: ‘Ik heb
geen liefde tot God. Ik probeerde haar op te wekken, maar ik moet
vanavond belijden: ik heb geen liefde.’ Alzo lief heeft God u gehad
dat Hij Zijn eniggeboren Zoon wilde zenden tot goddelozen,
biddelozen, liefdelozen. Nou, moet je nog meer weten? Zalig
worden is niets doen. Ik weet niet hoe ik het moet uitleggen, maar
zalig worden is toekijken. Door de Heilige Geest krijg ik een oog;
geen lichamelijk oog, maar een oog van het hart. Met dat oog mag
ik afzien van alles van mezelf en mag ik door de Heilige Geest zien
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op Hem, op Jezus! Hij is Mijn Jezus. Zijn dood is mijn dood, Zijn
opstanding is mijn opstanding. Dat is geloven; het ligt helemaal
buiten mij. En daar sta ik dan. Met de belijdenis: ‘O God, ik ben een
groot beest voor U.’ Alzo lief heeft God dat beest gehad, dat Hij Zijn
eniggeboren Zoon zond, opdat Hij zou doen wat u had moeten
doen. 

GPPB.: “Kom, we gaan naar de Heere Jezus!” ?? Dat is wat de
jijdaar-remonstranten leren! Het gaat volstrekt contradiction wat
Simons leert. De Heere Jezus komt tot Zijn verloren schaap, want
Hij is uitsluitend gekomen om te zoeken en zalig te maken dat
verloren was. 
De liefdelozen waarvan Simons spreekt, tekent hij als slachtoffers,
maar van schuld hoor je niet. Zalig worden heeft met ‘niets doen’
weinig te maken. God rechtvaardigt geen mensen die niets doen en
ook geen mensen die iets doen! Hij rechtvaardigt alleen ter dood
veroordeelden die hun hellevaart reeds gemaakt hebben, want dan
is zalig worden volledig afgesneden. Alleen de doden worden uit
hun helleput opgewekt door de stem van de Zoon van God en die
Zijn stem gehoord hebben, die geloven in Hem en niemand anders. 
Het geloof in de opgestane Levensvorst komt niet tot stand door de
vereenzelviging van de verwerving en de toepassing, absoluut niet.
Het geloof in de opgestane Levensvorst komt tot stand door Zijn
zaligmakende inspraak door Woord en Geest, want Christus
spreekt alleen de doden levend en de goddeloze zalig en dat is de
oorzaak dat ze in Hem geloven. Simons tovert het geloof uit zijn
psychologische broekzak en neemt de toepassing ervan zelf ter
hand, hoewel hij er nu noodwendig bij zegt dat de Heilige Geest het
oog des geloofs op Jezus doet slaan, want anders krijgt zijn betoog
een al te vrijpostige echo... Simons laat soms ware klanken horen,
maar het komt bij hem nooit tot de verklaring der zaak, namelijk,
wat de doorgang door de enge poort inhoudt, laat staan hoé die
geschiedt. De oude mens moet uitgedaan worden en de nieuwe
Mens aangedaan, want God houdt er geen schizofrene twee-mens
onder Zijn volk opna. De oude mens staat onder de claim der wet
en de nieuwe mens onder de claim der genade en die twee zullen
nooit met elkaar participeren, want ze zijn elkanders vijand. “Zo
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dan, indien iemand in Christus is, die is een nieuw schepsel; het oude
is voorbijgegaan, ziet, het is alles nieuw geworden”, 2 Kor. 5:17. 
Het oude is er niet meer, de oude mens is voor eeuwig verleden
tijd, en toch geheel vleselijk, verkocht onder de zonde, vanwege het
lichaam des doods (Rom. 7:24), ofwel het ontzielde corpus van de
oude mens, maar ook dat ontzielde lichaam des doods is geheel
tenietgedaan door de dood van Christus. Simons laat de oude mens
de godzalige Asaf na-papegaaien in zijn grote-beest-gestalte, maar
dat is alleen een privilege van degenen die met Christus gestorven
en met Hem opgestaan zijn als nieuw-geboren kinderen, die zich
geheel vleselijk bevinden te zijn en toch geheel rein, rechtvaardig
en heilig en volmaakt in de Volmaakte (1 Kor. 1:30).  

Simons: Je twijfelt nog steeds en zegt: ‘Dominee, als ik nu maar
zondekennis had.’ O ja? Wat wil je daarmee doen, mijn kind? Ik
weet het; je wilt er God mee bewegen. ‘Maar,’ zeg je, ‘ik ben zo bang
dat ik mezelf bedrieg en als je diepe zondekennis hebt, heb je in
ieder geval een kenmerk dat je jezelf niet bedriegt.’ We gaan even
naar Judas. Daar staat hij op het randje van de afgrond, en hij
springt de diepte in, vanwege zijn zondekennis. Daar gaat Kaïn, hij
schreeuwt het uit als een beest: ‘Mijn zonden zijn te groot om
vergeven te worden.’ U die ermee worstelt dat uw zondekennis
niet diep genoeg is en die eigenlijk wacht op meer zondekennis – o,
mocht u vanavond nu eens zeggen: ‘Heere, Gij heft mijn oog
omhoog en doet mij Uw gunst aanschouwen.’ Nog nooit ben ik
iemand tegengekomen die zei dat hij nu genoeg zondekennis had.
Dat maken de duivel en je godsdienstige vlees je wijs. Al heb je al
de zondekennis van de hele wereld bij elkaar, dan brengt dat je
alleen maar in de wanhoop. 

GPPB.: Niet hoeveel, maar wel hoe groot uw zonden en ellende
zijn (HC. Zondag 2) en onder die last der zonde is Saulus van
Tarssen -en al Gods ware volk- bezweken: “En zonder de wet, zo
leefde ik eertijds; maar als het gebod gekomen is, zo is de zonde
weder levend geworden, doch ik ben gestorven”, Rom. 7:9. 
Simons suggereert en suggestiveert erop los, maar hij had heel dat
psychologische doolhof van suggestieven achterwege kunnen laten
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door op de grote van de zonde te wijzen, zoals ook de HC dat op
grond van Gods Woord doet en niet op de hoeveelheid ervan, want
dat maakt geen enkele sense. 

Simons: Toch gebruikt God zondekennis wel. Niet als een prijs,
want je hoeft God niet meer te bewegen. Hij is al bewogen; niet
door uw ellende, niet door uw verlorenheid, maar God is bewogen
in zichzelf. En Hij heeft niets meer nodig van de mens. De zaligheid
is uitgewerkt. Toch gebruikt Hij zondekennis. Herinner je je dat
sterfgeval nog? Of die kneep in je geweten? Weet je waartoe God
dat geeft? Opdat je de dood leert schrijven op alles van jezelf. Maar
het gaat zo anders dan dat je had gedacht. Want je dacht: ‘Als de
Heilige Geest in mij werkt, dan kan ik bidden en dan word ik heilig.’
Arme jongen! Je kunt maar één ding doen en dat is zondigen. En
Jezus kan maar één ding doen en dat is zaligen. Die dierbare Heere
Jezus zegt vanavond: ‘Wend u naar mij toe en word behouden.’
Heere, ik kom tot u gevloden in mijn nood. Want waar moet ik
anders heen? De godsdienst werpt mij uit, de Wet veroordeelt mij
en Gods kinderen nemen mij niet over. Ik dacht dat het nu verloren
was. Maar Hij zei door het Woord: ‘Zie, hier ben ik. Ik zal u
behouden om niet.’ En zo kan ik vanavond nog heel veel
worstelingen naar voren brengen, maar het komt er allemaal op
neer dat ik de zaligheid in mezelf zoek. 

GPPB.: God werkt niet door middel van consciëntieknepen, zoals
Simons dat wel beweert. Nooit en te nimmer zal een mens de dood
schrijven op alles van zichzelf, vanwege het feit dat hij
consciëntieknepen gevoelt. De zondekennis die God aanwendt,
geschiedt door de Heilige Geest, Die de wereld zal overtuigen van
zonde, gerechtigheid en van oordeel en dat alles middels de
bediening der wet. Bij Simons gaat het er allemaal slachtofferlijk
aan toe, zo van: “Moede kom ik arm en naakt, tot de God die zalig
maakt”, ja, maar dat is een evangelie naar de mens, terwijl het
Evangelie van Christus door de grafsteen van mijn adamsbestaan
klinkt, en reeds geklonken heeft, tot de opstanding van de nieuwe
mens. Om dat feit draait Simons gedurig heen, want hij heeft niets
met dode zondaren in de staat der ontbinding te doen, maar houdt
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zich liever bezig met bewegende zondaren. Christus is alleen op
zoek naar riekende lijken, die al liggen te rotten in hun adamsgraf,
want daartoe is Hij gekomen, om de doden en de goddelozen te
zoeken, te vinden en zalig te maken. Weg met die psychologische
inlegkunde van het gesticht jijdaar!

Simons: Geliefde vrienden, het ligt buiten ons in de Heere Jezus.
Wie heeft er vanavond lust om die dierbare Christus te verhogen;
om te zingen: ‘Het was door u, door u alleen om het eeuwig
welbehagen’. Zelf heb ik er niets toe bijgedragen. Ik heb God alleen
maar in de weg gestaan met mijn vroomheid en mijn godsdienst.
Maar toen boog ik mij. En ik geloofde. Weet u wat geloven is?
Geloven is loslaten. Dat durf je niet, want je bent bang dat het dan
verloren is. Toch is het zo. Laat los en u zult losgelaten worden. Dan
valt u in de armen van Jezus. Bij Hem zijn milde handen en
vriendelijke ogen; Hij heeft geen lust in uw dood. Hij heeft het werk
volmaakt volbracht. Opdat ik vanavond als een nietig mensje u
deze blijde boodschap mag verkondigen. Opdat een iegelijk, wie u
ook bent, dit Woord mag horen. 

GPPB.: Alleen Christus heeft als Plaatsbekleder voor de Zijnen
gebogen onder het verdoemend recht Gods tot verbrijzeling van
zijn Eigen Ik, niet Simons en niemand niet. “Ik ben uitgestort als
water, en al mijn beenderen hebben zich vaneen gescheiden; mijn
hart is als was, het is gesmolten in het midden mijns ingewands. Mijn
kracht is verdroogd als een potscherf, en mijn tong kleeft aan mijn
gehemelte; en Gij legt mij in het stof des doods”, (Lees Ps. 22 en Jes.
53). Er is geen mens die buigt, tenzij door de knieën van Christus.
De vraag van de hellevarende Moorman aan Filippus “Zeg de
profeet dit van zichzelf of van een ander?” was een vraag op leven of
dood en de vraag van de Moorman verbrandt heel dat
psychologische kastenstelsel vol wettische vragen die Simons hier
aan de dag legt. Het antwoord van Filippus was voor de Moorman
een zaak van leven of dood en het antwoord was Jezus in de
toepassing, want terstond predikte Filippus deze door de wet
gedode Moorman Jezus. Pas toen die Moorman zijn eigen oordeel
las in Jesaja 53, werd Filippus door de Heilige Geest geboden zich
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bij deze wagen te voegen, niet eerder! Simons stapte tuchtloos in
de kermiswagen van Vinkeveen, terwijl in die Vinkeveense
basketballende kermisherberg geen plaats was voor de Zaligmaker
der wereld. De Moorman werd uit de tempel geweerd, maar de
huidige dominees hebben overal toegang, tot in het helleschip wat
ze de ark van Noach durven noemen toe, terwijl in die refoholen
des duivels openlijk met God en Zijn Christus gespot wordt. De
Moorman wist niet dat het Jezus was Die onder het recht Gods
verloren is gegaan, om verloren zondaren te zaligen. Dat ‘loslaten’
waarvan Simons spreekt, was bij die Moorman zijn hellevaart en in
die hellevaart verkondigde Filippus hem Jezus en zo wordt
Christus bij al Gods ware volk geopenbaard, als een geschonken
Borg van de Vader van onder eeuwige armen.   

Simons: Iemand zegt: ‘Ik hoor er niet bij. Ik mis alle kenmerken
van een kind van God. Ik ben maar een zondaar die het elke dag
van de zonde verliest.’ Kom dan, ik heb een blanke Heere Jezus. O,
dat je door een waarachtig geloof aan Hem verbonden zou mogen
worden. Dat je straks naar huis mag gaan en zou mogen zeggen: ‘Ik
ben zwart, doch lieflijk. Hij is blank en Hij zei: ‘Hier heb jij Mijn
blankheid en ik neem jouw zwartheid’. Toen stond ik daar als een
reine maagd voor het aangezicht van God en toen klonk het door de
belofte van het Evangelie: ‘Ik zie geen zonde meer in mijn Jakob en
Ik zie geen ongerechtigheid meer in mijn Israël. Je bent blank om
Jezus wil.’ ‘Dominee, u moest een weten wie ik ben. Als u dat wist,
was u vanavond niet gekomen. Want ik ben geneigd tot alle kwaad
en mijn vlees hunkert naar de zonde. Maar in dat andere, waarvoor
mijn ogen geopend zijn, ligt al mijn heil en al mijn lust. Jezus, mijn
lieve Heere Jezus, U bent het voorwerp van mijn troost. Hier in mij
is geen troost; hier is het een zootje. Dat doet zeer, want ik wil dat
eigenlijk niet meer. 

GPPB.: Iemand die alle kenmerken van een kind van God mist, is
alleen Gods volk bekend, want die leven dat gedurig in. Simons
bedient zich van buitenbijbelse suggestieven, ook hier, want er
bestaan geen mensen van nature die het elke dag van de zonde
verliezen, aangezien de mens van nature krachtens de val in Adam
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geheel door de zonden is óverwonnen en gevangen gehouden
wordt in de hof van de sterkgewapende tot zijn wil. Alleen door de
vrijmaking des Zoons is mijn ziel van de heerschappij des duivels
verlost geworden en sindsdien doet de genade het alleen en geheel.
Het is in en in triest te moeten vaststellen dat de huidige dominees
niet weten wat ze leren, noch wat ze bevestigen, hoewel ik niet
over harten noch intenties oordeel, maar het kan niet bestaan dat
een geroepen kind-knecht van God zich bedient van een
psychologische prediking, zoals Simons dat doorlopend doet.
Simons wil de oude mens laten delen in het heil van Christus, maar
hij heeft niet in de gaten dat hij met zijn psychologische misleiding
een verhindering vormt voor al die jodengenoten die wellicht
zoeken in te gaan, maar niet kunnen, omdat zij op het verkeerde
been gezet worden. Paulus was wars van al dat geroem buiten de
maat: “Want wij durven onszelven niet rekenen of vergelijken met
sommigen, die zichzelven prijzen; maar deze verstaan niet, dat zij
zichzelven met zichzelven meten, en zichzelven met zichzelven
vergelijken. Doch wij zullen niet roemen buiten de maat; maar dat
wij, naar de maat des regels, welke maat ons God toegedeeld heeft,
ook tot u toe zijn gekomen”, 2 Kor. 10:12-13.

Simons: Maar in Hem ligt al mijn heil en lust.’ Ik gun u de zaligheid
vanavond van harte, maar God gunt haar u altijd. Wij zijn
veranderlijk, maar Hij is getrouw. Hij wil niet dat er één mens
verloren gaat. Zijn bloed is zo uitgestrekt dat duizend werelden
daarin gereinigd kunnen worden. Eén druppeltje, één druppel
bloed door het geloof omhelsd maakt mij rechtvaardig voor God.
Weg duivel! Weg zonden! Weg ongeloof! In Jezus’ armen ben ik
veilig. In Jezus armen ligt mijn heil en mijn troost. Ga je mee
vanavond? Als een zwarte ellendige zondaar, die soms verlangt om
ontbonden te zijn en verlost te zijn van zichzelf. Zo reist hij met het
oog op Jezus tot aan zijn laatste ademtocht. Om dan straks het
lichaam der zonden af te leggen en dan eeuwig bij Hem te mogen
zijn. Mijn ziel en lichaam hijgen en dorsten naar God. Hoe dat
komt? Voor een tijd wilde ik zondekennis hebben, want ik zocht
een kenmerk om erbij te horen. Maar toen ik Jezus in de ogen had
gezien, begon de zonde mij pas echt voor ogen te zweven. Toen
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mocht ik door genade ook zeggen: ‘Heere Jezus, U hebt ze
weggedaan, tot eer van Uw grote Naam.’ Sommige mensen willen
graag horen hoe ver ze zijn; ze willen weten of alles wat vroeger
gebeurd is wel klopte. Maar ik hoop dat er vanavond nog vrienden
zijn die op de berg der verheerlijking moeten zeggen dat ze
niemand anders zagen dan Jezus alleen. 

GPPB.: Het is een absolute leugen wat Simons hier zijn hoorders
voorspiegelt, namelijk “dat God iedereen de zaligheid gunt.” Gods
Woord leert duidelijk dat God Jakob heeft liefgehad en Ezau gehaat
(Mal. 1:2-3 - Rom. 9:13), hetgeen duidelijk openbaar komt op alle
terreinen des levens. God trekt in alle gelederen een scheiding
tussen schijn en zijn, maar Simons wil vruchten op de plank en hij
neemt de dwaze maagden op sleeptouw, terwijl het van God
verworpen belijders zijn. 
God is echter een Soevereine God die het Evangelie laat prediken
met deze uitwerking: “...deze wel een reuk des doods ten dode; maar
genen een reuk des levens ten leven”, 2 Kor. 2:16. Simons zal zich
nooit uitlaten zoals Paulus dat doet in 2 Korinthe 2:15: “Want wij
zijn Gode een goede reuk van Christus, in degenen, die zalig worden,
en in degenen, die verloren gaan.” Nee, Simons valt God niet toe in
de verwerping der goddelozen en in het haten van Ezau, maar dat
bewijst dat Simons (en velen met hem) barmhartiger wil zijn dan
God is en dat is geen ware liefde, maar puur Godevijandig
humanisme en vleselijk eigenbelang. Het feit dat God geen lust
heeft in de dood van de goddelozen, maar dat zij zich zouden
bekeren en leven, heeft alles te maken met de wil des bevels van
God, maar tussen de wil des bevels van God en de wil des besluits
van God maakt Simons geen enkel onderscheid, omdat anders zijn
psychologische porseleinenkast volledig ten gronde gaat, al zijn
‘vol-evangelische’ gunningen ten spijt.

VRAAG 1. KAN HET ZIJN DAT JE WEL GELOOFT, MAAR DAT ER
TOCH NIETS VERANDERT IN JE GEVOEL EN IN JE LEVEN? 
Simons: In onze tijd zijn er mensen die zeggen: ‘Geloof is iets dat je
vandaag hebt en morgen weer kwijt bent. Het ware volk heeft het
maar een weinig tijds bezeten. En de dagen der duisternis zijn
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velen.’ Op grond van zulke teksten proberen ze te verdedigen dat
het eigenlijk alleen maar bij ogenblikjes anders is. Daar geloof ik
helemaal niets van. Geloof is niet iets wat je vandaag krijgt en wat
je morgen weer afgenomen wordt. Wanneer het ware geloof door
de Heilige Geest plaats krijgt in je leven, dan trekt het een spoor. 

GPPB.: Simons suggereert iets wat niemand binnen het refodom
leert, behalve de remonstranten. Wat Simons opwerpt t.a.v. een
verliesbaar geloof, geldt wel de oefening des geloofs, in die zin, dat
de oefeningen des geloofs niet altijd werkzaam zijn, hoewel het
ware geloof niet zoiets is van: vandaag wel en morgen niet. Simons
suggereert echter valselijk om zijn betoog kracht bij te zetten, maar
hij zegt in feite niets, omdat hetgeen hij beweert absoluut niet
speelt. Het is totaal geen issue, maar Simons maakt gretig gebruik
van zijn zelfgemaakte knopen om die vervolgens te ontbinden en er
dan de gevierde man mee te spelen? Het heeft er alle stank van.... 

Simons: Een goddeloze zondaar krijgt drie metgezellen: geloof,
hoop en liefde. Die metgezellen worden je geschonken, die krijg je.
Heel veel mensen denken dat je na je bekering een rechtvaardige
wordt. Maar dat staat nergens in de Bijbel. Ik ben een zondaar en ik
blijf een zondaar. Ik ben een goddeloze en ik ben vlees. Maar God
schenkt wel drie metgezellen op de levensreis: geloof, hoop en
liefde. Ze zijn alle drie niet altijd even sterk werkzaam, maar ze zijn
er wel. Deze metgezellen zullen u nooit meer begeven of verlaten.
Er kunnen tijden zijn dat het geloof voor je beleving verdwenen
kan zijn; maar God schenkt geloof, hoop en liefde. En als deze drie
metgezellen plaats krijgen in het hart, dan kan het niet anders of er
veranderen dingen. Ik bedoel niet dat er in de eerste plaats iets
verandert aan de buitenkant. Maar als God genade verheerlijkt,
komt er iets tegenover te staan in mijn leven. 

GPPB.: God is een God Die de goddeloze rechtvaardigt en hem de
gerechtigheid van Christus toerekent, zonder enige aanmerking in
de mens. God ziet een gerechtvaardigde zondaar weldegelijk als
een rechtvaardige, gelijk Hij van Job getuigt en van al Zijn volk. In
Christus ben ik een volmaakt rechtvaardige, zonder enig gebrek, en
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tegelijk volstrekt vleselijk, verkocht onder de zonde (Rom. 7:14).
Zwart doch lieflijk in Zijn ogen. Geloof, hoop en liefde zijn slechts
metgezellen der genade, niet het voorwerp des geloofs. Ik geloof
niet in mijn geloof, maar in Christus door het geloof. Zijn liefde is
een banier boven mij en in mij. Wat deert mij al die dreigers dat ik
het geloof verliezen kan en de liefde niet heb, als Christus tot mij
gezegd heeft mij nooit te zullen verlaten en al de dagen met me te
zullen zijn (Matth. 28:20)? Wie kan ons scheiden van de liefde van
Christus? De zekerheid des geloofs ligt dan ook niet in de
metgezellen der genade, geloof, hoop en liefde, maar in Christus
Zelf. Als Christus mij geschonken is van de Vader, -en dat is Hij- is
het niet mogelijk om niet in Hem te geloven, is het niet mogelijk om
Hem niet lief te hebben, aangezien Hij de Zijnen eerst heeft
liefgehad en tot het eeuwige einde zonder einde liefhebben zal. Als
Christus mijn Leven is, ben ik niet veranderd, maar vernieuwd. Dan
straalt de buitenkant de binnenkant uit, omdat de binnenkant de
buitenkant beheerst. Er komt niets tegenover mij te staan als ik
Christus vrees, dan alleen de duivel, de wereld, de vijanden van
Christus en mijn bedorven vlees. Het naamchristendom kan zich in
haar goddeloze buitenkant handhaven, omdat de binnenkant nooit
vernieuwd is geworden, en het is juist een kenmerk van de ware
ontdekking dat de uitwendige brug naar de wereld dan al wordt
opgehaald. Hoe zou zo’n ziel zich in zijn wereldse buitenkant
kunnen vertonen als hij vreest met Korach, Dathan en Abiram ter
helle te varen? Simons vertelt derhalve slechts sprookjes.   

Simons: Kijk, als ik in eigen kracht moest geloven dat Christus mij
dierbaar was, dan was het verloren. Maar dat geloof wordt mij
geschonken, door de Heilige Geest; en het is werkzaam door de
liefde. De zaligheid ligt dus wel buiten mij, die ligt in de Heere Jezus
alleen; maar toch krijgt de zondaar drie metgezellen, die een spoor
in je leven trekken. Dat kan niet anders. Bij een gaat zo’n
verandering plotseling, bij de ander wat meer geleidelijk. Maar die
drie metgezellen zijn er. Een andere vraag is of je dat altijd zo
ervaart en gevoelt. Kijk, jongeren en ouderen, is de Heere Jezus je
al dierbaar geworden? Dan kan, vooral in het begin, je hart soms
branden als een vuur. Dan kan het allemaal zo gevoelig liggen en
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mag je zo teer wandelen… Maar vaak blijft dat niet zo. Want je
moet leren om niet te leven uit je gevoel en uit wat je ervaart; je
moet door genade leren leven uit het Woord! Daar ligt de
vastigheid.

GPPB.: Als je door genade uit het Woord leeft, vriend Simons, dan
is het onmogelijk om in die van God vervloekte sodomitische PKN
te blijven en je te bedienen van een psychologische prediking. Als
vriend Simons uit het geloof dat door de liefde is werkende zou
leven, zou hij zich allang hebben vrijgemaakt van dat sodomitische
homoschip, de PKN genaamd en het stof van zijn voeten hebben
geschud, hen tot een getuigenis. Maar nee, Christus op de lippen en
homo’s aan het Avondmaal en in de kerkenraadsbank? Die
sodomitische tolerantie is absoluut onmogelijk voor Gods ware
geroepen knechten en dan laat de vraag zich gelden of er nog van
ware geroepen knechten Gods sprake is binnen het refo-
gemenebest, aangezien alle refo-dominees de homo-tolerantie zijn
toegevallen. Je kunt niet God en de PKN-belial tegelijk dienen,
vriend Simons. Je kunt niet op de CU lijst staan en Christus op de
lippen nemen. Je kunt niet in Christus roemen en tegelijk een
spotboot-ark bezoeken en daar preken alsof God niet bestaat, want
een iegelijk die de Naam van Christus noemt, sta af van
ongerechtigheid (2 Tim. 2:19b). Je kunt geen knecht van God zijn in
een kermis-gemeente, waarin de kerkenraad zich visueel uitleeft in
brood en spelen zoals letterlijk ten toon gesteld staat op
Vinkeveense PKN-website. Uw spreken over de eerste liefde en de
teerheid ervan, is slechts toneelspel, want het is onmogelijk
daarover te spreken als je al die heersende kerksodomie tuchtloos
tolereert, laat staan dat je je bijbels vrijmaakt van al die van God
vervloekte publieke kerkongerechtigheid, want dat laat je na.

Simons: Maar als je dus wel gelooft en er echt niets in je leven
verandert, dan moet ik toch uit liefde zeggen: ‘Zou dat wel het ware
geloof zijn?’ Geloof waardoor niets in je verandert, is geen waar
geloof. Maar ik ben wel heel voorzichtig vanavond. Jij die deze
vraag stelde, heb je de Heere Jezus waarlijk lief? Ik vraag niet of je
Hem genoeg lief hebt, maar ik vraag of je Hem lief hebt. Omdat je
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hebt mogen zien, dat Hij eerst jou heeft liefgehad, en dat Hij voor
jou koos. Ik ben voorzichtig, want ik weet dat je ook kunt strijden,
om dan tot de bittere ontdekking te moeten komen dat je gewoon
een zondaar blijft. Je had gedacht een geestelijk mens te worden.
Maar nu moet je met smart zeggen: ‘Dominee, ik kom er achter dat
ik vleselijk ben, verkocht onder de zonde. En toch, al voel ik het de
ene tijd dieper en inniger dan de andere, Jezus is mijn Liefste. Hij is
mijn Hoop, mijn Toeverlaat.’ Ik heb vanavond heel veel dingen
afgebroken, omdat wij ze vaak in de verkeerde volgorde zetten. Wij
zijn vaak bezig om een dode zondaar warm te wrijven, om
vruchten voort te brengen buiten Christus om. Maar als er waar
geloof in je hart wordt uitgestort, waardoor je aan de Heere Jezus
verbonden wordt, dan levert dat ook vruchten op. Zie je ze niet?
Dat hoeft ook niet. Als God ze maar ziet. Want dan verblijdt Hij zich
in Zijn eigen werk. 

GPPB.: Er kan zoveel veranderen in het leven van een mens dat
toch niets met de ware liefde te maken heeft. Simons suggereert
een veranderingetje, terwijl Gods volk van al die veranderingetjes
niet kan leven, want al die veranderingetjes brengen geen enkele
verbetering, laat staan vernieuwing. Dat vriend Simons niets
anders doet dan dode zondaars warm te wrijven, is hem blijkbaar
onbekend, maar toch komt dat duidelijk openbaar in zijn betoog en
door zijn onwettige PKN-wandel die niet recht is naar de waarheid
van het Evangelie, aangezien een waar geloof en een valse
kerkvergadering der pkn-boosdoeners zich nooit zullen verenigen.
Over vruchten gesproken! Aan de vruchten kent men de boom, en
degenen die het kunnen uithouden in een sodomitische homo-kerk,
brengen doornen en distels voort welke nabij de verbranding zijn.  

VRAAG 2: ALS JE DOOR GENADE HEBT LEREN AFZIEN VAN JEZELF
EN DE TOEVLUCHT HEBT MOGEN NEMEN TOT DE HEERE JEZUS,
MAG JE DAN TOETREDEN TOT DE TAFEL DES HEEREN? (OF MOET
JE DAARVOOR EERST MET VOLLE BEWUSTHEID WETEN DAT JE
ZONDEN VERGEVEN ZIJN?) 
Simons: Zit u daarmee? Zijn er hier mensen die moeten zeggen: ‘Ik
kan buiten de Heere Jezus niet leven, maar toch worstel ik zo met
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de vraag of mijn zonden wel echt vergeven zijn? Er zijn momenten
– soms onder de prediking, soms tijdens het lezen – dat ik het
zeker mag weten. Maar vaak word ik zo bestreden. Want het is te
groot voor mij om te geloven.’ Ik zeg u vanavond als dienstknecht
van God: Wanneer de Heere Jezus u door een waarachtig geloof
dierbaar is geworden, zodat u in Hem de volle zaligheid hebt
gevonden, dan verkondig ik u dat uw zonden vergeven zijn. 

GPPB.: Simons negeert volstrekt de vraag van de vragensteller, die
het over het toevlucht nemen tot Jezus heeft, laat staan dat Simons
inhoudelijk onderzoekt wat de vragensteller eronder verstaat. Op
deze wijze is het niet zo moeilijk om al die zielen met een
vluchtheuvel-geloof in te zegenen en zalig te verklaren. Geen enkel
mens van nature neemt de toevlucht tot Christus, dan alleen
degenen die reeds in Hem geloven en die weten dat hun zonden
vergeven zijn en Hem dagelijks daarin benodigen, omdat zij nog
met zoveel aanklevende zonden te stellen hebben, ja, geheel
vleselijk zijn. Simons tilt die vragensteller over het paard en brengt
zijn pkn-staat-van-dienst in stelling om vervolgens de vragensteller
zalig te verklaren op grond van zaken die de vragensteller juist
mist. En zij genezen de breuk op het lichtst....

Simons: De Heidelberger Catechismus heeft het over de sleutelen
van het hemelrijk. Gods knechten hanteren die sleutelen in de
verkondiging van het Woord. In de prediking doen ze de
hemelpoort op slot voor allen die buiten de Heere Jezus zijn. Maar
ook openen ze met die sleutels de hemel symbolisch en ze
verkondigen dat aan een iegelijk die met een waar geloof de Heere
Jezus heeft aangenomen verkondigt moet worden dat zijn of haar
zonden vergeven zijn. Het is vaak te groot om te geloven dat God
mijn zonden voorbij gaat en dat Hij mij uit vrije gunst heeft willen
liefhebben. Nu is het Avondmaal juist ingesteld voor degenen die
de volle zekerheid van het geloof missen, voor hen die daarmee
worstelen. Want het sacrament van het Heilig Avondmaal is
ingesteld voor armen, voor kreupelen, voor ellendigen. Opdat
hetgeen God gewerkt heeft, met de tekenen van brood en wijn
versterkt mag worden. 
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GPPB.: Simons hanteert genoemde sleutelen des hemelrijks in het
geheel niet! Als Simons een ware knecht van God was, zoals hij dat
pretendeert, zou hij de sleutelen des hemelrijks op zichzelf
toepassen en zichzelf in de ban doen, aangezien zijn pkn-staat-van-
dienst niet recht is naar de waarheid van het Evangelie, maar een
profane overtreding is van de leer van Christus, waarvan
geschreven staat: “Een iegelijk, die overtreedt, en niet blijft in de leer
van Christus, die heeft God niet; die in de leer van Christus blijft, deze
heeft beiden den Vader en den Zoon”, 2 Joh. 1:9. 
Ook hanteert Simons de sleutelen van het hemelrijk totaal niet
binnenkerkelijk, anders zou hij de pkn-pilaren van dat homo-kerk-
huis waarin hij dominee is, allang omver getrokken hebben, gelijk
Simson de pilaren van de tempel van Dagon omver getrokken
heeft, tot eer van Gods heilige Naam! Wat Simons over het Heilig
Avondmaal beweert is pure ontheiliging van het Heilig Avondmaal,
aangezien Heilig Avondmaal vieren in een homohuis waarin de
bannen tot boven het kerkdak liggen opgestapeld, een bewijs is van
totale afval en spotten met God. 

VRAAG 3: U HEBT TIJDENS VERSCHILLENDE LEZINGEN GEZEGD
DAT HET VLEES VLEES BLIJFT, EN DAT HET NOOIT BEKEERD
WORDT. ALS JE ZO DE KRACHT VAN JE VLEES ERVAART, IN JE
ONGELOOF EN ONWILLIGHEID, HOE KUN JE DAN WETEN OF DE
GEEST ER WEL TEGENOVER STAAT? 
Simons: Dat kun je alleen weten als er tijden zijn dat het andersom
is. Soms ligt je vlees boven, dan ligt voor je beleving het geestelijke
onder het vlees. Maar door genade zijn er ook andere tijden. Het
gebeurt ook dat het vlees onder ligt en dat Gods kind mag
wandelen door de Geest. Heel veel jongeren vinden dit ontzettend
moeilijk. Ik zelf ook! Elke keer is het weer onbegrijpelijk dat God
naar zo’n vleselijk monster omziet. Want de liefde begeert heilig te
zijn, en je komt meer en meer tot de ontdekking dat je inderdaad
zonde blijft. Soms doet het pijn, heel veel pijn. Dan vraag je jezelf af
hoe je van jezelf verlost kunt worden. Aan u die daarmee worstelt,
geef ik tot troost mee dat het God behaagd heeft ons zondaar te
laten. Opdat wij ons niet zouden verheffen. In de tweede plaats laat
Hij ons zondaar opdat wij meer en meer de toevlucht leren nemen
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tot het bloed van de Heere Jezus. Daar ligt uw vrede. Bent u het er
al mee eens dat u niets bent in uzelf? Het gaat om Jezus alleen. Uw
grootste ellende is dat u telkens weer iets wilt zijn. U wilt geestelijk
zijn, bekeerd, vroom en Godvrezend. U wilt iets zijn in uw vlees.
Hoe meer u dat wilt, hoe dieper God u laat zien dat u vleselijk bent.
Dat is de beste en vruchtbaarste plaats in het geestelijke leven.
Luister eens, is Hij ook jouw heiligheid? Is Hij ook jouw
rechtvaardigheid? Is Hij ook jouw volkomen verlossing? Mag je
door genade en door het geloof zeggen: ‘Ik ben onvolmaakt, maar
in Hem ben ik volmaakt?’ Dat is nu genade. Maar het is niet fijn om
dat te voelen. Het is niet fijn als je overspelige gedachten in jezelf
ziet, of als je er achter komt dat je vlees er helemaal geen zin in
heeft om te bidden. Maar dan mag je enige troost liggen in de
voorbede van Christus. Jij bent onheilig, maar Hij is heilig. Waar ligt
mijn troost? Waar ligt mijn zekerheid? Alleen in Zijn werk, waarin
de Heilige Geest mij op een wonderlijke en onbegrijpelijke manier
laat rusten. Alleen daarin. Meer is er niet. Ja, misschien is er wel
meer, bij tijden, maar dat zie ik niet. God ziet het wel. En Hij
verblijdt Zich in Zijn eigen werk. Hij verblijdt Zich in het werk van
Christus in mij. Ik leef, doch niet meer ik, maar Christus leeft in mij.
O, wonderlijk leven. Daarin ligt nu de vrijheid. Sta dan in die
vrijheid waarmee Christus u vrijgemaakt heeft. En word niet
wederom bevangen door dat juk der dienstbaarheid, doordat u zelf
iets wilt doen voor God. Maar u hoeft het niet te doen, want God
doet het voor u. 

GPPB.: Ook hier gaat Simons aan de vraag van de vragensteller
voorbij, terwijl de vraagsteller juist laat doorklinken dat hij geen
kennis heeft aan het leven door de Geest. Hij vraagt hoe je kunt
weten dat de Geest er tegenover staat als je het NIET weet. Simons
breidt opnieuw een antwoord in elkaar, waarin hij aangeeft dat de
liefde begeert heilig te zijn, terwijl hij zich in de sodomitische valse
PKN thuis voelt, terwijl die kerk de leer heeft vervalst, de
gruwelijke sodomie heeft gelegaliseerd en waarin de tucht op geen
enkele bijbelse wijze functioneert. Hoe kan Simons zich op de Drie
Formulieren van Enigheid beroepen, zoals hij dat doet in zijn
betoog, zeggende: “De beloften van het Evangelie komen tot u. Ja, de
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beloften waarin de Vader Zich in Zijn liefde openbaart, worden u
aangeboden. Bent u het hier niet mee eens? Dan moet u de Drie
Formulieren van Enigheid schrappen”, terwijl het Simons zelf is die
de Formulieren van Enigheid aan zijn PKN-laars lapt, aangezien in
de Geloofsbelijdenis duidelijk de kenmerken van de ware kerk
worden aangegeven, terwijl de PKN een van God vervloekt
homohuis is op duivels drijfzand gegrond! Hoe kan Simons preken
dat er niets gedaan hoeft te worden ten aanzien van de zaligheid,
terwijl hij er zelf alles aan doet om God te tarten met zijn
homokerk-lidmaatschap! Hoe kan Simons spreken over de
sleutelen des hemelrijks, terwijl hij die sleutelen onder zijn
schoenzolen vertrapt, door niet publiek tegen de PKN-
ongerechtigheid te getuigen en de tucht niet toe te passen? Hoe kan
Simons zo hoog-geestelijk over het werk der zaligheid spreken,
terwijl hij in Vinkeveen alle publieke ongerechtigheid ongemoeid
liet en zijn kerkenraad aldaar als heidenen liet feesten, springen,
dansen en sporten? Het is de wetteloosheid ten top! 

VRAAG 4: U ZEGT ELKE KEER DAT WE NIETS MOETEN DOEN,
HELEMAAL NIETS. WILT U DAT NU EENS UITLEGGEN? 
Simons: Ik heb het al zo vaak uitgelegd, maar eigenlijk kan ik het
niet eens. Maar ik probeer het nog een keer, heel eenvoudig. God
vraagt iets van u en van mij. Hij vraagt alles. En nu is het één van
tweeën: Of u doet het, of een Ander doet het voor u. Zolang ik nog
denk dat ik het doen kan of doen moet, gebeurt er niks. Maar
wanneer u vanavond zegt: ‘Heere het lukt niet, het is mislukt!’ dan
zeg ik u: ‘Er is een andere Man, Die zegt: “Zondaar, Ik doe het voor
jou.”’ En daar zegt het geloof ‘Amen’ op. Hij doet het in mijn plaats,
alsof ik dat zelf heb gedaan. Dat is genade. Dat is geloof. Dat werkt
de Heilige Geest. Ik moet het doen, maar ik kan het niet meer doen,
want ik ben verdorven. Ik ben onbekwaam om te bidden, om te
roepen, om mezelf te bekeren. Toch vraagt God het van me. Maar
God wist dat ik het niet doen kon. Toen hoorde ik van die Man. Hij
zei: ‘Ik doe het voor jou.’ En toen zei de Geest in mijn hart: ‘Amen.
Hij deed het voor mij.’ Deed Jezus het verlossingswerk voor alle
mensen? Nee, Hij deed het voor een iegelijk die in Hem gelooft.
Zonder dat geloof sta ik er buiten. Heere, ik geloof, kom mijn
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ongeloof toch te hulp. Leer mij te rusten op de dierbare arbeid van
die gezegende Immanuel. Zie je Hem niet? Hij is blank en Hij is
rood en Hij draagt de banier boven tienduizenden. Hij is Vaders
Liefste. Christus, lieve Heere Jezus, U bent voor mij de dood
ingegaan. U hebt voor mij de Wet volbracht. U doet het voor mij. 

GPPB.: O, dus Simons denkt dat God in beweging komt als de
zondaar zegt dat het mislukt is. Mis dus, terwijl Simons al die
mensen bestraft die God in beweging willen zetten, speelt hij zelf
daarin een voortrekkersrol! Simons maakt het rekensommetje, dat
als volgt luidt: “...wanneer u vanavond zegt: ‘Heere het lukt niet, het
is mislukt!’ dan zeg ik u: ‘Er is een andere Man, Die zegt: “Zondaar, Ik
doe het voor jou.”
Vriend Simons, als je nu nog niet ziet dat je hetgeen je bij anderen
omver werpt, je eigen bedrijf is, ben je ziende blind. Jij spant God
voor het karretje van de mislukte mens, en je laat God op jou bevel
buikspreken. God laat Zich niet manipuleren, en op deze wijze
werkt Hij zeker niet. 
Bovendien gaat de onmogelijkheid van zalig worden bij vriend
Simons niet verder dan de onmacht van de zondaar, terwijl de
onwil die aan de onmacht ten grondslag ligt, door Simons
onaangeroerd blijft. Daaruit volgt dat Simons slechts een
slachtoffergeloof leert, terwijl God alleen en uitsluitend des doods
schuldige zondaars met Zijn genade bedient, namelijk, dezulken die
een welgevallen hebben gekregen aan de straf hunner
ongerechtigheid (Lev. 26:41). 
Simons heeft het nooit over de gewillige strafaanvaarding, zoals de
moordenaar daarvan getuigt aan het kruis: “Wij toch
rechtvaardiglijk, wij ontvangen straf hetgeen we gedaan hebben,
maar Deze heeft niets onbehoorlijks gedaan.” Ja, ook Simons neemt
die woorden wel in de mond, maar de daad hoe het gaat blijft bij
hem uit, want hij laat zijn hoorders wel over de rand in de put
blikken, maar er ligt er bij hem niet eentje in de put waarin Hanna
gelegen heeft, want dan zou hij de jubel van Hanna laten
weerklinken: “De HEERE doodt en maakt levend; Hij doet ter helle
nederdalen, en Hij doet [weder] opkomen”, 1 Sam. 2:6. 
Ook hoor je Simons nooit over de eerste oorzaak van Christus
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komst naar deze aarde, namelijk om de rechten van Zijn Vader te
verdedigen, zoals Hij o.a. gedaan heeft tegenover het Sanhedrin en
met de tempelreiniging, omdat de ijver van Gods huis Hem
verteerde. En zo de Heere, zo Zijn knechten, maar vergeet het
maar, want het is bij Simons alles een geroem zonder grond.

VRAAG 5: WAAROM HEEFT CHRISTUS HET VERLOSSINGSWERK
NIET VOOR ALLE MENSEN GEDAAN? WAAROM HEEFT GOD NIET
ALLE MENSEN UITVERKOREN? U ZEI TOCH DAT HIJ LIEFDE WAS? 
Simons: Dat is een moeilijke vraag. Ik heb hier maar één antwoord
op: We draaien de zaken om. Waarom heeft God ons niet allemaal
in de verdoemenis gelaten? Waarom niet? Wij hebben allen in
Adam gezondigd. En wij derven allen de heerlijkheid van God. En
we gaan allen om eigen schuld verloren. Maar nu heeft God
gedachten des vredes gehad, en niet des kwaads. En dat wordt u
allen verkondigd. Het wordt u allen aangeboden. Welmenend,
ernstig, bewogen. Christus’ haarlokken zijn nat van de dauw. En Hij
zegt: ‘Mijn zoon, Mijn dochter, doe Mij open. Opdat een iegelijk die
gehoor geeft aan die stem, behouden wordt.’ Dat is genade, dat is
vrije ontferming. Gelukkig maar.

GPPB.: Nu komt de remonstrantse aap pas goed en voor iedereen
leesbaar uit de Simons-mouw, aangezien Simons beweert dat een
iegelijk die aan de stem van Christus gehoor geeft, behouden wordt.
Als dat zo zou zijn, namelijk, dat Christus moest wachten op
zondaars die gehoor geven om op Zijn verzoek de deur open te
doen, zou Hij lang moeten wachten en de hemel leeg blijven.
Christus doet geen beroep op de gewilligheid van een mens om de
deur te openen, want die vrije-wils-gewilligheid bestaat niet eens.
Christus spreekt als Machthebbende en als Hij spreekt valt Hij met
de deur naar binnen, want Hij spreekt en het is er; Hij gebiedt en
het staat er. Zijn woorden zijn daden in de toepassing. Heel die
aanbiedings-theologie laat een mens koud, dood en onverschillig.
Christus bedelt niet of de zondaar Zijn genade wil hebben of niet,
welnee mens, Hij commandeert lijken die in verre staat van
ontbinding verkeren uit hun adamsgraf en dat kan door de
betreffende zondaar niet eens geweigerd worden, noch bewerkt.
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Christus komt door gesloten deuren en Hij komt ongevraagd naar
binnen, bij wie Hij wil en wanneer Hij wil. Wat Simons genade en
vrije ontferming noemt, is puur vrije-wils-leer.  

Simons: God doet het, ook vanavond. Hij doet het door de
verkondiging van het Woord, want Hij heeft beloofd dat Hij door de
verkondiging het geloof in ons hart wil werken. Wat blijft er dan
over? Uw Woord, ofschoon ik alles mis; dat Woord alleen kan mijn
hart en zinnen strelen. U hebt het gezegd: ‘Die tot Mij komt, zal Ik
geenszins uitwerpen.’ Eigenlijk kan ik het niet uitleggen. Maar de
God aller genade geve dat je er door genade ook iets van mag
doorleven. 

GPPB.: O, dus Simons gaat er bijvoorbaat vanuit dat God zondaren
onder zijn betoog bekeert, maar God maakt geen gebruik van een
psychologische prediking. Simons brengt Gods belofte in stelling op
een volstrekt eigenhandige wijze, terwijl God Zijn belofte in en
door Christus aan Zijn ware volk vermaakt -eerst en opnieuw- en
vervult op Zijn soevereine wijze en op Zijn tijd. Als dat gebeurt, is
onze tijd voorbij en zijn wij uit de tijd, want anders kan er geen
sprake zijn van Gods tijd. God kan ieder mens rechtvaardig
voorbijgaan, en de Simons-lering dat God gedachte des vredes
heeft, geldt alleen en uitsluitend Zijn uitverkoren volk, die zich als
totaal verloren zondaren leren kennen en  God om genade smeken
op genade of ongenade (Jer. 19:8-14) in hun vaart ter helle.

VRAAG 6: STRAKS OP DE OORDEELSDAG ZULLEN DE BOEKEN
G EOPEND WORDEN EN MOETEN WE VA N A LL E S
VERANTWOORDING AFLEGGEN. MAAR ER STAAT OOK IN DE
BIJBEL DAT AL DE ZONDEN IN DE ZEE VAN EEUWIGE
VERGETELHEID WORDEN GEWORPEN. DAT IS TOCH
TEGENSTRIJDIG? KUNT U DAT UITLEGGEN? 
Simons: En ik zag, een witte troon. En de hemel en de aarde zijn
voorbij gegaan. En de zee gaf haar doden weer en de graven
werden geopend. En ik zag een witte troon en de boeken werden
geopend. En er was ook een klein boekske, waarin de namen
geschreven stonden van degenen die gewassen waren in het bloed
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van het Lam. Maar dat grote boek ging open en al de zonden van al
degenen die in de kuil van eeuwige vergetelheid worden
geworpen, werden openlijk ten toon gespreid. Maar toen dat kleine
boekske open ging, toen stonden daarin de namen geschreven van
hen die met het bloed gewassen waren. Hun zonden zullen niet
voor al de volkeren gezien worden, want ze zijn afgewassen in de
zee van eeuwige vergetelheid. 

GPPB.: De vraag van de vragensteller is niet bijbels, aangezien
Gods Woord nergens leert dat alle zonden in de zee van eeuwige
vergetelheid worden geworpen, want dat betreft alleen de zonden
van Gods ware volk. Simons corrigeert de vragensteller echter niet,
maar geeft hem een onpersoonlijk antwoord. Ik weet niet welke
bijbelvertaling Simons gebruikt, maar nergens wordt de hel -de
poel van vuur en sulfer- in Gods Woord beschreven als “een kuil
van eeuwige vergetelheid”, zoals Simons de hel benoemt. In de hel
wordt niets vergeten, maar vuur, sulfer en Gods toorn gegeten.
En de rest van zijn aanhaling uit Openbaring 20:11-15 zuigt hij uit
zijn duim, of hij citeert uit een valse vertaling, want er staat in de
getrouwe Statenvertaling geschreven: “En ik zag een groten witten
troon, en Dengene, Die daarop zat, van Wiens aangezicht de aarde
en de hemel wegvloden, en geen plaats is voor die gevonden. En ik
zag de doden, klein en groot, staande voor God; en de boeken werden
geopend; en een ander boek werd geopend, dat des levens is; en de
doden werden geoordeeld uit hetgeen in de boeken geschreven was,
naar hun werken. En de zee gaf de doden, die in haar waren; en de
dood en de hel gaven de doden, die in hen waren; en zij werden
geoordeeld, een iegelijk naar hun werken. En de dood en de hel
werden geworpen in den poel des vuurs; dit is de tweede dood. En zo
iemand niet gevonden werd geschreven in het boek des levens, die
werd geworpen in den poel des vuurs”, Openb. 20:11-15. 
VRAAG 7: IN UW VERHAAL GAF U DUIDELIJK AAN DAT DE MENS
NIETS AAN ZIJN ZALIGHEID KAN BIJDRAGEN. HOE PLAATST U
DAN DE TEKST: ‘STRIJD OM IN TE GAAN’? 
Simons: Nou, lees dat thuis maar eens na. Dit is een tekst voor
Gods kinderen, die na ontvangen te strijden hebben tegen de
wereld, de zonde en hun vlees. ‘Werkt uws zelfs zaligheid met
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vreze en beven, maar het is God die in u werkt.’ Ook dat is een tekst
voor Gods kinderen. Daarmee wordt geen wettisch werk bedoeld,
maar dat is een werk door het geloof aan de Heere Jezus
verbonden. ‘Met vreze,’ dat wil niet zeggen met angst, maar met
Godsvreze, met eerbied, met gebrokenheid, met bewogenheid. 

GPPB.: Ook hier geeft Simons geen afdoende, maar een misleidend
antwoord. Simons beweert namelijk dat de uitspraak van Christus:
“Strijdt om in te gaan door de enge poort”, alleen Gods kinderen
geldt, maar dat is een verzonnen fabel. Gods kinderen ZIJN door de
enge poort ingegaan, aangezien Christus Zich met genoemde
uitspraak tot een man wendt die meer over de hoeveelheid der
eeuwigheidsreizigers in de war zat dan over zichzelf: “En er zeide
een tot Hem: Heere, zijn er ook weinigen, die zalig worden? En Hij
zeide tot hen: Strijdt om in te gaan door de enge poort; want velen,
zeg Ik u, zullen zoeken in te gaan, en zullen niet kunnen”, Luk. 13:23-
24. En in Mattheus 7 vers 13 richt Christus Zich met dezelfde
woorden tot de schare in het algemeen en niet tot Zijn discipelen in
het bijzonder, aangezien Zijn discipelen reeds ingegaan waren,
behalve Judas, de verrader. Het ingaan door de enge poort heeft
derhalve niets te maken met de strijd des geloofs die daarop volgt. 

VRAAG 8: MAAR ER STAAT TOCH OOK IN DE BIJBEL: ‘BEKEERT U’?
Simons: Waarom wil je nu zo graag horen dat je er wat aan doen
moet?’ Je zegt: ‘Dominee, ik ben ontzettend bang van al die
lijdelijke mensen, die zeggen dat God het moet doen.’ Nou, daar ben
ik ook bang voor. Maar ik ben ook bang voor jou. Want jij moet nog
zo’n hoop doen. En dan bedoel ik met doen, dat je vanuit je
menszijn, vanuit je vlees, buiten het geloof in de Heere Jezus om
aan het werk wilt gaan. Dat zijn alleen maar werken der Wet. 

GPPB.: De vraagsteller stelt een legitieme vraag, maar Simons doet
het gebod ‘bekeert u’ als gebod teniet, aangezien hij het gebod
afdoet als zijnde een werk der wet, maar zo is het niet. De Wet zelf
is heilig en goed. Op de Pinksterdag preekte Petrus het gebod
“bekeert u” (Hand. 2:37-38) als een absoluut heilig gebod en toen
gingen de reeds doorstoken en verslagen hoorders onder dat
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gebod verloren. Het gebod: “Bekeert u!” in de toepassing betekent
namelijk de oude-mens-dood, aangezien de oude mens onder de
wet geen bekeringsmogelijkheden heeft. Het gebod blijft evenwel
staan en onder het gebod moet de mens verloren gaan, om door
het Einde van de Wet behouden te worden, “...want het Einde der
Wet is Christus, tot rechtvaardigheid, een iegelijk die gelooft”, Rom.
10:4. Dat geschiedde op de Pinksterdag onder de prediking van
Petrus en zo werkt God nog, ja, tot aan de voleinding der wereld.  

Simons: Worstel liever hierom: Hoe kom ik met de Heere Jezus
verbonden? Hoe wordt Christus in mijn leven dierbaar? Daarom
heb ik Hem vanavond in alle gebrek uitgeschilderd. En wat is
geloven dan eenvoudig! Dan mag ik als een uitgewerkt mens rusten
op Hem. Dan mag ik me vermaken en verblijden. Ken je dat ook, dat
de overdenking van Hem zoet zal zijn? Dat is nu het leven. Dat is
heel wat anders dan al dat werken vanuit je vlees. ‘Bekeert u.’ Toch
zal de Heere straks tegen u zeggen: ‘Gij hebt niet gewild. Gij hebt u
niet willen bekeren.’ 

GPPB.: Ja, ja, mooie woorden, en een dierbare Naam, maar dat is de
worsteling van een ontdekte ziel niet, welnee, zijn zielevraag luidt:
“Hoe kom ik ooit met God verzoend”, want we hebben niet tegen
Christus gezondigd in de eerste plaats, maar tegen de eerste
Persoon van het Goddelijke Wezen en aan die schuld wordt de
zondaar in het stuk der ellende ontdekt (1  fase der wet). Simonse

schermt voortdurend met de Naam en de dierbaarheid van
Christus voor het aangezicht van degenen die hun schuld niet eens
kennen. Vertel me eens, vriend Simons, hoé de mens uitgewerkt
raakt, wat eraan vooraf gaat en wat er op volgt. Je kunt wel met het
geloof schermen en met de Naam en de zoetheid van Christus
zwaaien, maar zeg die jongeren eens HOE het gaat, want je laat de
jeugd gedurig in het ongewisse van hoe het gaat ten aanzien van de
doorgang door de enge poort, en hoe God tewerk gaat in de
toepassing des harten. De bijbelse benaming “de oude mens” wordt
niet eens genoemd in je betoog, laat staan dat die oude mens sterft,
alvorens de door de wet gedode zondaar door Christus uit de dood
wordt opgewekt (Joh. 5:25). Je kunt wel schermen met Jezus, maar
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hoe de ziel aan Jezus komt door recht, vertel je met geen woord. 

Simons: Vanmorgen zei een jongen tegen mij: ‘Dominee, heel veel
mensen hebben zoveel moeite met de zonde van Adam. Maar ik
kan u vertellen, als ik daar gestaan had, had ik het zeker gedaan.’
Hij zei dat omdat hij zichzelf dagelijks tegen viel. Hij at elke dag van
die vrucht. Jij ook? Als je verloren gaat, doet de Heere dan nog
onrecht? Wees nu eens eerlijk. Als God ons allemaal zou
wegstormen, zou Hij dan onrecht doen? Als je iets van de liefde van
de Heere Jezus kent, en iets van de heerlijkheid dat Hij mij oordeel
heeft willen wegdragen, dan kan het niet anders of je erkent
vanavond: ‘Het is waar, Uw doen is rein.’ Alleen al om al de zonden
die je met de daad gedaan hebt. Maar Hij stormde mij niet weg. Hij
zei: ‘Ik zal voor jou het verderf ingaan. En Ik zal jou uit het verderf
opvoeren. En Ik zal je stellen voor mijn Vader als een blanke bruid,
zonder vlek en zonder rimpel.’ En daar staan ze dan. Zwarte
zondaren, in het bloed van de Heere Jezus gewassen, rein om
Christus’ wil. 

GPPB.: Een mens kan zich dagelijks tegenvallen, zoals die jongen
zegt zich dagelijks tegen te vallen, maar dat zegt nog niets over de
geestelijke staat van de mens. De ontdekking dat de mens zich
vergrepen heeft aan de vrucht van de verboden boom en zich
daaraan dagelijks vergrijpt, maakt geen mens zalig. Dat de mens
verloren gaat, is een gevolg van het verloren-zijn, omdat de mens
in de eerste Adam verloren ligt krachtens het doemvonnis der wet
en al degenen die niet in Christus geloven zijn alrede verloren door
het Anathema van het Evangelie en zullen niet kunnen bestaan
voor de toorn van het Lam.  

VRAAG 9: DOMINEE U MOET MEER DE VERANTWOORDELIJKHEID
PREKEN. WANT EEN MENS IS VERANTWOORDELIJK. 
Simons: Ik wens niets anders te prediken dan de Heere Jezus. 

GPPB.: Vriend Simons is overgeestelijk en aan die mensen
ontbreekt het nooit, maar het is roemen buiten de maat. Bovendien
heeft Paulus niet gezegd wat Simons hier zegt. Paulus zegt: “Want
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ik heb niet voorgenomen iets te weten onder u, dan Jezus Christus, en
Dien gekruisigd”, 1 Kor. 2:2. Dat is de zuivere prediking, maar juist
de ergernis van het kruis is massaal teniet gedaan, ook in de
prediking van Simons, aangezien hij de ergernis van het kruis in
zijn prediking volledig wegvertaalt. Al die dominees kunnen
zichzelf handhaven in allerlei kerken, maar Christus werd in de
Joodse kerk ten dode vervolgd, en allen die godzaliglijk willen
leven, zullen vervolgd worden, want een dienstknecht is niet
meerder dan zijn Heere. Het lijden om Christus’ wil, en om Zijns
Naamswille smaadheden te dragen en vervolgd te worden, daaraan
is elke refo-dominee een vreemdeling. Hun ogen puilen uit van vet
en ze gaan de inbeeldingen des harten verre te boven. We hebben
nu het juichende christendom dat de ergernis van het kruis teniet
gedaan heeft, opdat ze niet vervolgd zouden worden. “Al degenen,
die een schoon gelaat willen tonen naar het vlees, die noodzaken u
besneden te worden, alleenlijk opdat zij vanwege het kruis van
Christus niet zouden vervolgd worden”, Gal. 6:12. - “Want velen
wandelen [anders]; van dewelken ik u dikmaals gezegd heb, en nu
ook wenende zeg, dat zij vijanden des kruises van Christus zijn;
welker einde is het verderf, welker God is de buik, en [welker]
heerlijkheid is in hun schande, dewelken aardse dingen bedenken”,
Filip. 3:18-19. - “Maar ik, broeders! Indien ik nog de besnijdenis
predik, waarom word ik nog vervolgd? Zo is dan de ergernis des
kruises vernietigd”, Gal. 5:11. 

VRAAG 10: MAG JE ALS JE VAN JEZELF ZEGT ONBEKEERD TE ZIJN
AAN HET HEILIG AVONDMAAL? 
Simons: Absoluut niet. 

GPPB.: Het klinkt zowaar als separatie wat Simons hier zegt, maar
het is het niet, want als de toetssteen van bijv. Gal. 2:19 zou worden
aangelegd, dan zou meer dan 99% van de huidige
avondmaalgangers erbuiten vallen, omdat dan zou blijken dat de
oude mens die toets niet kan doorstaan en derhalve geen
zaligmakende kennis heeft aan de nieuwe Mens, Christus. Dan zou
er een leger dwaze maagden openbaar komen als die toets zou
worden aangelegd, maar aangezien zelfs de dominees niets weten
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te verklaren van de noodzakelijke oude-mens-dood, laat staan dat
zij de genoemde toets kunnen aanleggen, gaat men door zich een
oordeel te eten en te drinken, totdat de zondemaat is volgezondigd
en God Zijn oordelen uitgiet over het verkeerde refo-geslacht.

VRAAG 11: MAG JE AAN HET AVONDMAAL ALS JE HET LEVEN
BUITEN JEZELF ZOEKT? 
Simons: Waarom vraag je dat? Dat staat toch in het formulier? Zij
die midden in de dood liggen en het leven buiten zichzelf in Hem
alleen zoeken zijn welkom aan des Heeren Tafel. Eet en drink, mijn
vriend, en word verzadigd en versterkt in het allerheiligst geloof. 

GPPB.: Simons onderzoekt de vraagsteller niet wat hij met “het
leven buiten jezelf zoeken” bedoelt, nee, hij legt hem haastelijk de
handen op en gaat er vanuit dat die vraagsteller van zichzelf in de
dood ligt en daadwerkelijk in Christus gelooft. Bovendien staat in
het H.A. formulier niet geschreven hetgeen Simons hier beweert,
want daar staat geschreven: “...aangezien wij ons leven buiten
onszelf IN CHRISTUS zoeken, zo bekennen wij daarmede dat wij
midden in de dood liggen.” Het leven buiten onszelf zoeken, zoals de
vraagsteller daarover spreekt en zoals Simons daarvan spreekt, is
waardeloos, aangezien het leven buiten onszelf alleen IN CHRISTUS
gevonden en gezocht, gezocht en gevonden wordt.

VRAAG 12: EIGENLIJK HEBBEN WE ALLEEN MAAR GELOOF
NODIG, DAAR KOMT HET ELKE KEER WEER OP NEER. DAAROM
ZIT IK VANAVOND HIER: HAD IK MAAR GELOOF. EN ALS IK DIT
UITSPREEK, KRIJG IK ALS ANTWOORD: ‘BID ER MAAR VEEL OM’.
EN DUS WACHTEN WE MAAR WEER AF. 
Simons: Die laatste regel die je schrijft is niet waar. Want wie
werkelijk de Heere verwachten, zullen niet beschaamd worden. In
de tweede plaats vraag ik: Waar wacht je nu op? Ik heb de Heere
Jezus vanavond in je schoot gelegd. Je gaat alleen verloren als je
Hem van je schoot afduwt. Besef vanavond eens wat God gedaan
heeft in de Zoon van Zijn liefde, opdat je niet verloren zou gaan;
maar opdat je de Heere Jezus Die je in de prediking van het Woord
wordt verkondigd, zou zien. Heb je Hem dan niet gezien? Niet met



49

je ogen, niet visionair, niet door dromen en gezichten, maar heb je
Hem gezien in het Woord? Zie je Hem? Dierbaar, heilig, volmaakt,
zonder zonden, gewillig, vol liefde tot Zijn Vader. Zo dierbaar is
Jezus in Zijn heerlijkheid. En Hij is ook gewillig. Hij is bereid om u,
o zondaar, te redden van het verderf. Dan ga ik straks God groot
maken. Waarom had U het op mij gemunt? Dan is er maar één
antwoord: ‘Omdat Ik het wilde’. Ik herhaal het nog eens. Geloof je
wat God in Zijn Woord zegt? Als je zoekt in een waarachtig geloof,
zul je Hem vinden. De Heere zegene Zijn Woord.

GPPB.: Ontzettende ketterij! Simons legt Christus in je schoot en
als je Hem eraf duwt, ga je verloren. Ooit heeft Simons een
pauselijke zaligverklaring gedaan, door de aanmatiging dat hij
Christus in je hart legt. De paus zou bij deze Simons-uitspraken
klappertanden. Simons spreekt over Christus als een stuk materie,
waarmee je kunt sollen en spelen, op schoot nemen en eraf gooien.
BESPOTTELIJK!  
Vervolgens besluit Simons met de bekende afgescheiden dwaalleer,
namelijk de dwaalleer van de rechtvaardiging van de gelovige,
aangezien hij hier de rechtvaardiging leert van de zoekende en
gelovige zondaar die Christus nog niet kent. Simons zegt letterlijk:
“Als je zoekt in een waarachtig geloof, zul je Hem vinden”, terwijl het
ware geloof kennis heeft reeds door Hem gevonden te zijn. AL Gods
ware kinderen zijn in het uur van de wedergeboorte door Hem
gevonden, als een goddeloze gerechtvaardigd, door Hem geliefd en
gekend en DAAROM geloven zij in Zijn Naam, kennen Hem en
hebben Hem lief en worden door Zijn liefde gedreven, omdat Hij de
Zijnen eerst heeft liefgehad en hen liefheeft tot het einde. Amen, ja,
Amen!    
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OEKRAÏNE-VALS-VLAGGER, PKN-PAUS ARIE
SIMONS, ZEGT "KAPOT TE ZIJN" VAN GODS
WOORD, DAT LEERT, DAT DE SCHENKING AAN DE
AANNEMING DES GELOOFS VOORAFGAAT

Inzender: Ik las op uw website in het artikel: "VS-VERARMD
URANIUM IN IRAK VEROORZAAKTE GRUWELIJKE
VERMINKING EN WESTERS VERARMD URANIUM IN
OEKRAÏNE ZAL ERGER ZIJN DAN HIROSHIMA EN NAGASAKI",
het volgende van dr. Vernon Coleman: "De idioten die met
Oekraïne-vlaggen zwaaien, maken deel uit van hun duivelse
samenzwering." (Dat geldt dus ook voor dominees die dat
doen, zoals de zaligverklarende vrije-wils-PKN-paus Arie
Simons te Valburg dat gedaan heeft).

Mijn vragen zijn: Is de laatste zin die tussen haakjes staat
bijgevoegd door uzelf, zo ja, kunt u dat nader toelichten? En
waarom noemt u ds. Simons een paus?

----------------------------------------------------

Antwoord: De zin tussen haakjes betreft inderdaad een
toevoeging van mijn hand en de betekenis daarvan is
ruimschoots in de reeds gepubliceerde DRV-artikelen te
vinden, maar hier hebt u nog een nadere toelichting ervan. 

Aangezien de huidige dominees de brute leugens van de
goebeliaanse anti-Russische propagandakrant, het RD.NL,
geloven alsof het de Bijbel zelf betreft en het gouden
afgodskalf -de SGP- aanbidden, zijn niet alleen zij, maar ook
heel het Refodom gehypnotiseerd door een lava aan
schizofrene desinformatie die de MSM/RD en de SGP
doorlopend uitbraken. 

PNK-paus Simons stond onlangs met de burgervader van
Valburg te vlaggen met een Oekraïense valse-vlag, terwijl die
toneelvoorstelling zo misleidend is als de duivel zelf. Dr.
Vernon noemt die valse Oekraïne-vlaggers terecht: "Idioten
die deel uitmaken van een duivelse samenzwering!" 

Het fascistische RD meldt, bij monde van PKN-ds. Simons: "Sommige Oekraïners hebben hier het licht
zien opgaan" - 26 december 2022

https://www.rd.nl/artikel/1003450-ds-simons-sommige-oekrainers-hebben-hier-het-licht-zien-opgaan

Een bus vol Oekraïense vluchtelingen arriveerden in maart in Valburg. Ruim vijftig moeders en kinderen werden
opgevangen bij leden van de hervormde gemeente, waarna al snel meer Oekraïners volgden.

------------------------------------

COMMENT
1. Simons beweert dus "dat sommige Oekraïners hier -in PKN-Valburg- het licht hebben zien opgaan", terwijl
Christus er uitdrukkelijk voor waarschuwt dat dat snel-opgaande licht het zaad op steenachtige plaatsen betreft:
"Maar die in steenachtige plaatsen bezaaid is, deze is degene, die het Woord hoort, en dat terstond met vreugde
ontvangt; doch hij heeft geen wortel in zichzelven, maar is voor een tijd; en als verdrukking of vervolging komt, om
des Woords wil, zo wordt hij terstond geergerd", Matth. 13:20-21. 
Simons roemt dus in een schijngeloof dat ras verdwijnt als de verdrukking en de vervolging komen en dat is al

https://www.rd.nl/artikel/1003450-ds-simons-sommige-oekrainers-hebben-hier-het-licht-zien-opgaan
https://www.rd.nl/artikel/1003450-ds-simons-sommige-oekrainers-hebben-hier-het-licht-zien-opgaan
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openbaar, aangezien al die refo-dominees zich naadloos hebben aangepast aan de 666-WEF-
decreten/killervaccin/QR-code-pushing van het Rutte-regime, ten koste van het Gode meer gehoorzaam zijn
dan de mensen.

2. Ook maakt Simons de orde des Heiligen Geestes "ellende, verlossing en dankbaarheid" belachelijk door de
gedachten van de mens uit te tekenen die niet bestaan. Hij leert namelijk "dat vele mensen God de ellendekennis
aanbieden om voor Hem te kunnen bestaan", terwijl In het kader van de waarachtige ellendekennis waarmee de
Heilige Geest de mens overtuigt van zonde, gerechtigheid en oordeel, die mensen die Simons tekent, absoluut
NIET bestaan, omdat de ware overtuiging des Geestes al die door Simons gecreëerde schijnbewegingen afsnijdt!
Simons creëert doorlopend een zelfverzonnen chaos in zijn psychologische prediking en komt dan met een
pauselijke vrije-wils-oplossing aandragen. https://youtu.be/fgsSSQL1FYw

3. Valse voorstelling van zaken door A. Simons: "Ik hoorde een preek en ben er kapot van! Die dominee zei:
"aannemen? Hij moet je wel geschonken worden."

Spotboef Simons is dus kapot van Gods Woord, aangezien hetgeen Simons in die preek hoorde, geheel naar de
Schrift is. Die uitspraak van die dominee over "schenken en aannemen" is namelijk geheel ontleend aan een
uitspraak van de Heilige Geest, bij monde van Johannes de Doper: "Een mens kan geen ding aannemen, zo het
hem uit den hemel niet gegeven zij", Joh. 3:27. 

Simons moet dus niets hebben van de vrijmaking des Zoons, die zonder medewerking van de mens geschiedt,
want bij hem is alles geloof, geloof, geloof, en daarmee zadelt hij zijn verblinde hoorders op, totdat zij hun ogen
opslaan in de eeuwige pijn, gelijk de rijke man in de gelijkenis van de arme Lazarus zijn ogen opsloeg in de
eeuwige pijn, omdat hij hetzelfde waangeloof koesterde dat Simons etaleert. 

Simons maakt in zijn preken de leer van Christus doorlopend belachelijk door voor paus te spelen met de
pauselijke pretentie: "Ik leg Jezus in uw schoot en in uw hart!" https://youtu.be/ZHoQ_2UcKBo

De valse jijdaar-bekeringen bewerkt door valse jijdaar-leraars, inclusief Smons, zijn dan ook niet van de lucht.
Ter illustratie geven we uit de vele rijke-jongelings-getuigenissen op het jijdaar-podium, daarvan 1 voorbeeld:

Het valse jijdaar-bekeringsgetuigenis van een zekere Tobias, die arminiaans claimt dat hij door zijn "radicale
keuzes" Christus leerde kennen en als een kangoeroe over zijn dodelijke Adamsval-keuze in Genesis 3
heenspringt, zegt letterlijk: "Toen Jezus kwam naar de aarde, ligt de bal bij ons." https://youtu.be/wb6e3hM_gT4

Ja, wie kaatst moet de bal verwachten, maar die jijdaar-bal eindigt in de hel, als men zich niet van deze dodelijke
opium-bekering bekeert.

Omdat Simons tijdens die recente Oekraïne-dienst in PKN-Valburg bad, zowel voor Zelensky als voor
Poetin, maar Zelensky afschilderde als een engel des hemels en Poetin als de agressor, volgt hieronder
nog een toelichting over de werkelijke situatie in Oekraïne: 

De SGP heeft ons land het oordeel bezorgd en de theocratie ingeruild voor de democratie, terwijl de oprichting
van de SGP nooit door God bevolen is en ook niet uit God is, omdat God van demo-politiek niet gediend is, want
democratie betekent: God eruit en de mens erin. SGP-oprichter, ds. Kersten, heeft van God een democratische
afgod gemaakt, want hij wilde de democratie met de democratie bestrijden, dus kwaad met kwaad bestrijden,
opdat het goede daaruit zou voortkomen. Dat is tot op vandaag -op zijn best gesproken- de grafpolitiek van de
SGP, aangezien de Heilige Geest bij monde van Paulus leert: "dat degenen die het kwade doen, opdat het goede
daaruit voortkome, hun verdoemenis rechtvaardig is" (Rom. 3:8).
Doorlopend wordt door het moreel-kuisverrotte duo RD/SGP valselijk beweerd, dat Rusland met de inval in
Oekraïne de internationale rechtsorde heeft geschonden, maar dat is diabolische desinformatie van de bovenste
plank. Rusland heeft de internationale rechtsorde helemaal niet geschonden, maar is de Russisch-sprekende
bevolking in Oekraïne te hulp gekomen, omdat die al 9 jaar door de Oekraïne-regime's geterroriseerd worden,
terwijl de VS de internationale rechtsorde vanaf de 2e wereldoorlog al in 30 landen beestachtig heeft
geschonden en al 30 miljoen slachtoffers heeft veroorzaakt, maar over die oorlogsmisdadige feiten meldt het
moreel-kuisverrotte duo RD/SGP geen woord! Bovendien heeft Poetin het volste recht om zijn grenzen veilig te
stellen tegen de oprukkende Navo-agressie richting de Russische grenzen, terwijl die oprukkende Navo-agressie
zo-wie-zo in strijd is met de internationale rechtsorde en ook volledig in strijd is met de gemaakte Minks-

https://youtu.be/fgsSSQL1FYw
https://youtu.be/ZHoQ_2UcKBo
https://youtu.be/wb6e3hM_gT4
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akkoorden. Ook heeft Poetin het volste recht om de talrijke Amerikaanse biolabs in Oekraïne onschadelijk te
maken, zoals Israel destijds gedaan heeft met een nucleaire installatie in Irak en zoals de Amerikaanse president
J.F.K. destijds een zeeblokkade creëerde, toen de Sovjets raketten wilde instaleren op Cuba. Poetin doet exact
hetzelfde met de agressieve Navo, als J.F.K. deed met de agressieve Sovjets. 

De vals-politieke bewering om in Oekraïne een zogenaamd "vrij democratisch systeem" te installeren, is gewoon
te krankzinnig voor woorden, aangezien democratie niet eens bestaat, want de besluiten zijn allang gemaakt,
zoals we dat ook in ons land duidelijk zien voltrekken door het WEF-beleid van het Rutte-regime, dat van NL een
dictatuur gemaakt heeft, overeenkomstig de satanische AI-Great Reset van Klaus-666-Schwab. Bovendien heeft
de VS in Oekraïne in 2014 een coup gepleegd, o.l.v. Victoria Nuland en een puppet-regime geïnstalleerd, die al
jarenlang met nazi-praktijken hun eigen bevolking terroriseren. 

De vals-politieke bewering om het HUIDIGE Rusland als een "onvrij" land te bestempelen, is pure propaganda,
aangezien juist het tegendeel het geval is. Bovendien dragen de Russen Poetin op handen vanwege zijn
vaderlandsgetrouwe beleid. Ook de duivels-goebeliaanse MSM/RD/Navo-tactiek, door Rusland "het bloed van
honderduizenden slachtoffers" in de schoenen te schuiven, is diabolische lasterpraat; het is precies andersom!
Bovendien is Rusland de oorlog in Oekraïne niet begonnen, maar de Navo, al sinds de VS-coup in 2014 o.l.v.
Victoria Nuland. Waarom maakt het Westen en met name de gristelijke media, zich niet druk om de
honderduizenden oorlogsslachtoffers die de VS veroorzaakt heeft in Irak, Afganistan, Libie en Syrie? Toen de
Libische leider Gaddafi in koelen bloede vermoord werd door de illegale Navo-inval, en het welvarende Libie
met Navo-bommen tot een middeleeuwse anarchie gebombardeerd werd, twitterde Libië-inval-voorstemmer en
oorlogscrimineel Van der Staaij: "Een historische dag!" Maar "de historische dag" van al die gristelijke
valsspelende oorlogshitsers, ook die van Van der Staaij, zullen in rap tempo werkelijkheid worden, zo
waarachtig God GOD is. Ondertussen laten al die gristelijke RD/SGP oorlogshitsers de criminele VS-vazal,
Zelensky, zijn nazi-gang gaan, omdat het criminele duo RD/SGP pal staat achter Zelensky’s nazi-praktijken tegen
eigen bevolking."

Alle SGP-leden/kiezers en RD-abonnee's leven in een bizarre moreel-kuisverrotte droomwereld, aangezien
Rusland helemaal geen "rechten" laat gelden op Oekraïne, maar het land wil demilitariseren, om de agressie van
de NAVO een halt toe te roepen. Het gehypnotiseerde Refodom is totaal onkundig aan het feit dat het
globalistische Westen Rusland ten onder wil brengen, omdat Rusland het laatste struikelblok vormt voor een
satanische Nieuwe Wereld Orde, ofwel de Great Reset van Klaus-666-Schwab en consorten, want Rusland doet
daar niet aan mee. Het fascistische duo RD/SGP danst mee in het WEF-spelletje van Klaus-666-Schwab; met de
satanische 2030-agenda; met de killer-c-vaccins, met nazi-orgaandonatie; met de van God vervloekte algemene
godsdienstvrijheid door NGB-art. 36 te elimineren, waarmee de SGP Christus opnieuw kruisigt. Verder danst het
fascistische duo RD/SGP mee met de niet bestaande C02-hysterie en met de niet bestaande global-warming
krankzinnigheid. Bovendien past het fascistische duo RD/SGP Gods Woord aan op alle fronten en die dat doen
zijn volbloed satanisten, net zoals Rutte dat is krachtens zijn vrijmetselaarslidmaatschap, bevestigd door de
baphomet-afgodskop in het torenkamertje. 

http://www.providencemountainranch.com/SGP-RD%20ILLUMINATIE.wmv

Aangezien Van der Staaij het landverraderlijke schoothondje is van Rutte, staat hij straks voor God als een
fascistische valsspeler en een landverraderlijke crimineel. Dit alles bewijst dat er niet 1 RD-abonnee en niet 1
SGP-lid/kiezer het historische geloof heeft en dezulken zijn niet eens uitwendige christenen te noemen. Het
RD/SGP-beleid is niets anders dan heidens-atheïstische opstand tegen God en Zijn gezalfde Koning, maar de
Heere ziet en zoekt het al en het is nog maar een beginsel der smarten.

zegen,       

GPPB. v.d.m.

KLIK OOK OP DE LINK BELOW TER INZAGE VAN DE 2016-WEERLEGGING VAN DE ZIELSMISLEIDENDE
PSYCHOLOGISCHE PREDIKING VAN PKN-DS. ARIE SIMONS

http://www.providencemountainranch.com/DE%20ONTMASKERING%20VAN%20DE%20PSYCHOLOGISCHE%20PREDIKING% 20VA
N%20DS.%20A.%20SIMONS.pdf

http://www.providencemountainranch.com/SGP-RD%20ILLUMINATIE.wmv
http://www.providencemountainranch.com/DE%20ONTMASKERING%20VAN%20DE%20PSYCHOLOGISCHE%20PREDIKING%20VAN%20DS.%20A.%20SIMONS.pdf
http://www.providencemountainranch.com/DE%20ONTMASKERING%20VAN%20DE%20PSYCHOLOGISCHE%20PREDIKING%20VAN%20DS.%20A.%20SIMONS.pdf
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RO-SHOWBUSINESS “PASTORIE ONLINE”

PKN-DS. A. SIMONS LEERT "EEN LETTERLIJK AARDS KONINKRIJK"
GODS WOORD LEERT EEN GEESTELIJK-HEMELS KONINKRIJK !

Simons: "Paulus heeft nergens gezegd: Ik wil naar de hemel."

Inzender: Geachte ds. B. Ik wil u wat vragen. Ds. A. Simons van de PKN beweert
in een interview met Gert Jansen van de Reformatorische Omroep, met als
thema "Israël", dat de onderhouding van de OT-offerdiensten, besnijdenis en
OT-feestdagen voor de huidige Messias-belijdende Joden nog geoorloofd zijn
en dan beroept hij zich op Handelingen 20? 21:17-26. 
Paulus wordt in dat gedeelte door Jakobus en de ouderlingen geraden, om een
beetje toegeeflijk te zijn jegens de bekeerde Joden aldaar, omtrent hun Joodse
tradities, omdat er een beschuldiging de ronde deed dat Paulus de wet teniet
deed. Om de vrede te bewaren, wordt Paulus door Jakobus en de ouderlingen
verzocht om met de vier mannen die een belofte hadden gedaan omtrent het
Nazireërschap (Num. 6:13), mee te gaan naar de tempel en bij de offeranden
van het Nazireërschap aanwezig te zijn, om het gerucht te ontzenuwen dat
Paulus wetteloosheid leerde.

Hier hebt u de link van het RO-interview:
https://www.youtube.com/watch?v=GdUKBFCU4sA

Mijn eerste vraag is: Is het bijbels dat bekeerde Joden ook nu nog aan de OT-traditie mogen vasthouden,
zoals ds. Simons dat beweert? Het Judaisme der Joden is toch een valse godsdienst en in strijd met de leer
van Christus?

Mijn tweede vraag is: Is de toegeeflijkheid van Paulus jegens de zwak gelovige Joden niet in tegenspraak
met wat hij leert in Galaten 3 ? 

Bijvoorbaat dank, H.N.

-------------------------------------------

Antwoord: Beste Henk, dank voor uw inzending. Het spijt mij te moeten zeggen, maar vriend Simons is
voor mij na zijn omslag in 2004 geen serieuze partij meer, aangezien hij lid geworden is van een door
mensen opgericht nieuw kerkverband, namelijk, de sodomitische PKN, die zich op alle gebied heeft
afgescheiden heeft van de Kerk der Reformatie; en ook omdat Simons optreedt op het hollywood-podium
van gesticht JIJDAAR, waar men de jeugd op de brede weg dirigeert ter helle, met popmuziek, gospelsongs,
valse leringen, valse bekeringen, met aanvaarding van de satanische QR-code. Destijds hebben we
aangetoond dat de prediking van vriend Simons geen zuivere Woord-prediking, maar puur psychologisch
is, stampvol met pauselijke ingrediënten, waarin de pauselijke zaligverklaringen niet van de lucht zijn, en
waarin Christus is vervangen door "het geloof". Ook vereenzelvigt Simons de verwerving van het heil door
Christus met de toepassing van het heil in Christus en die valse vereenzelviging is een trend binnen het
Refodom. Ik hoop dat dit te denken geeft.

Ontmaskering van de psychologische prediking van ds. A. Simons:
http://www.providencemountainranch.com/DE%20ONTMASKERING%20VAN%20DE%20PSYCHOLOGISCHE%20PREDIKING
%20VAN%20DS.%20A.%20SIMONS.pdf

Simons voelt zich opgewonden over het uitverkoren volk Israel, maar hij waarschuwt nooit publiek tegen

http://www.providencemountainranch.com/DE%20ONTMASKERING%20VAN%20DE%20PSYCHOLOGISCHE%20PREDIKING%20VAN%20DS.%20A.%20SIMONS.pdf
http://www.providencemountainranch.com/DE%20ONTMASKERING%20VAN%20DE%20PSYCHOLOGISCHE%20PREDIKING%20VAN%20DS.%20A.%20SIMONS.pdf
http://www.providencemountainranch.com/DE%20ONTMASKERING%20VAN%20DE%20PSYCHOLOGISCHE%20PREDIKING%20VAN%20DS.%20A.%20SIMONS.pdf
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de roepende zonden van kerk, land en volk; maakt zich ook niet bijbels vrij van zijn sodomitisch
kerkverband; maakt van het H.A. een tafel der duivelen, waar de gemeenschaps-drinkbeker der
dankzegging ingewisseld is door cognac-cups, “vanwege de plandemie”. Ook waarschuwt hij niet tegen de
killer-vaccins, die wereldwijd al miljoenen levens gekost heeft. Hij censureert niet het nazi-donorschap en
ga zo maar door. Simons draagt alle kenmerken van een valse leraar, aangezien een ware geroepen knecht
van God de bazuin te Sion blaast en op de wachttoren staat om het volk te waarschuwen voor allerhande
gevaren, om als een bestraffende man in de poort bij God vandaan publiek te getuigen tegen de roepende
zonden. Ook is Simons een deelnemer van het refo-riool-web en een ondertekenaar van de sodomitische
Nashville-verklaring, waarin het homo-zijn wordt gereformatoriseerd, terwijl het onnatuurlijke homo-zijn
in flagrante strijd is met de Goddelijke scheppingsorde en degenen die in strijd leven met de Goddelijke
scheppingsorde, zijn absoluut onbekeerd, onverzoend en onder de toorn Gods. Men weet niet eens meer
wat de waarachtige bekering inhoudt, aangezien refobreed genade en geloof hand in hand gaan met het
onnatuurlijke homo-zijn, terwijl Christus Zijn volk volkomen uit de macht des duivels en uit de
heerschappij der zonde heeft verlost, namelijk, verlost uit het oude-mens-leven in de zonde. Toen Rachab
de hoer bekeerd werd, was zij geen hoer meer, maar voor sodomieten heeft men refobreed een
uitzondering gemaakt en dezulken celibatair verklaard, waarvan de duivel siddert.

Weerlegging sodomitische Nashvilleverklaring: 
http://www.providencemountainranch.com/COMMENTAAR%20OP%20SCHRIFTVERVALSENDE%20NASHVILLE-VERKLARING.pdf

Omdat het RO-onderwerp over het uitverkoren volk Israel gaat en iedereen dat aangaat, zullen we
genuanceerd op uw vragen ingaan, hoewel die hele "RO-PASTORIE ONLINE", een ordinaire showbusiness
is. Men wil altijd wat nieuws en dat eindigt in de entertainment. Wat Simons beweert tijdens dat RO-
interview, namelijk, dat de bekeerde Joden vast mogen blijven houden aan de onderhouding van de
ceremoniële wet, is ronduit onbijbels en het is ook belachelijk en ik zal u ook vertellen waarom.
Ten eerste gaat onder Simons' bewering een addertje schuil, aangezien hij de tolerantie van Paulus jegens
de zwakgelovige Joden aanwendt om die exemplarisch te maken voor zijn tafel-der-duivelen-bediening in
de PKN-sodom en zijn acteurs-optreden op het JIJDAAR-hollywood-podium.

Ten tweede, wenste Paulus de Joden een Jood te zijn en de Grieken een Griek, namelijk, om hen voor
Christus te winnen (1 Kor. 9:20-22), maar dat betekent niet dat Paulus de onderhouding van de O.T.-
ceremoniële wet voor bekeerde (Messias-belijdende) Joden voor de nieuwtestamentische Kerk van
Christus gekerstend heeft. Wat er beschreven staat in Handelingen 21:17-26 staat zuiver en alleen in
het kader van de overgang van het Oude Testament in het Nieuwe Testament, waarin de bekeerde
Joden nog moeilijk afstand konden nemen van de Joods-mozaïsche ceremoniële traditie. 

Omwille van de zwakheid der gelovige Joden heeft Paulus bijv. Timotheus besneden. Om diezelfde reden
was hij ook aanwezig bij de tempel-ceremonie waarbij vier mannen een belofte hadden gedaan omtrent
het Nazireërschap (Hand. 21:17-26). De belofte jegens het (tijdelijke) Nazireërschap had Paulus echter zelf
al eerder in praktijk gebracht in Handelingen 18:18, gelijk geschreven is: "En als Paulus er nog vele dagen
gebleven was, nam hij afscheid van de broederen, en scheepte van daar naar Syrië; en Priscilla en Aquila met
hem, zijn hoofd te Kenchreen geschoren hebbende; want hij had een gelofte gedaan." Dus de ceremonie in
Handelingen 21:26-27, was niet Paulus' eerste deelneming eraan. 

Het Judaisme der Joden is echter een volstrekt valse godsdienst, hoewel de apostelen omtrent het
Nazireërschap en de besnijdenis enigszins hebben gemodereerd -zoals gezegd- omwille van de zwak-
gelovigheid der bekeerde Joden. Die moderatie was alleen geoorloofd in de apostolische tijd en niet erna.
Simons wil de apostolische moderatie jegens de zwakgelovige Joden vereeuwigen, om daarmee zijn water-
in-de-wijn optreden te legitimeren, maar daarmee zet hij zich in feite in de rij van de vals ingeslopen
leraars, die de Galatiërs betoverden door hen wederom onder de dienstbaarheid van de wet te brengen.
Daartegen trekt Paulus scherp van leer in Galaten 3, waarvan akte! Simons doet aan Schriftvervalsing door
de onderhouding van de ceremoniële wet zogenaamd oogluikend en in allerlei vormen van heidense
gewoonten te laten voortbestaan naast het Evangelie van Christus, zeggende: "vrede, vrede en geen
gevaar!" Het ongeldige argument dat op die ceremoniële onderhouding door de huidige bekeerde Jood niet

http://www.providencemountainranch.com/Nashvilleverklaring-Nederlands.pdf
http://www.providencemountainranch.com/Nashvilleverklaring-Nederlands.pdf
http://www.providencemountainranch.com/COMMENTAAR%20OP%20SCHRIFTVERVALSENDE%20NASHVILLE-VERKLARING.pdf
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gesteund mag worden en geen verlengstuk mag zijn van het zalig worden, maakt geen sense, aangezien de
moderatie der apostelen jegens de zwakgelovige Joden -zoals gezegd- alleen gold voor de overgang van het
Oude- naar het Nieuwe Testament. 

Modereren omtrent de onderhouding der ceremoniële wetgeving voor gelovige Joden is nu niet meer
geoorloofd, aangezien er van de overgangsfase van het Oude- naar het Nieuwe Testament geen sprake
meer is, maar reeds 2000 jaar verleden tijd is. Modereren is alleen geoorloofd als het om natuurlijke
tradities gaat die met de ware godsdienst en het ware geloof niet in strijd zijn, zoals bijv. de natuurlijke
traditie van inheemse volkeren, die na hun bekering nog steeds dooie muizen in hun soep eten, of
barrevoets door de rivier waden, omdat zij denken dat hun sandalen de vissen verjagen, of tijdens een
kerkdienst hun sandalen uittrekken, omdat zij menen heilige grond te betreden. Die mensen moet je niet
tegen je in het harnas jagen door hen uit te sluiten op grond van hun dooie-muizen-traditie en/of
sandalen-bijgeloof, en wat dies meer zij. Bovendien leert het spreekwoord: 's lands wijs, 's lands eer, als
dat maar nooit ten koste gaat van het fondament der apostelen en profeten, waarvan Jezus Christus is de
uiterste Hoeksteen (Ef. 2:20). Immers, er staat geschreven: "Een iegelijk, die overtreedt, en niet blijft in de
leer van Christus, die heeft God niet; die in de leer van Christus blijft, deze heeft beiden den Vader en den
Zoon", 2 Joh. 1:9.

Uw tweede vraag is al enigszins beantwoord. Paulus handelt in Hand. 21:17-26 niet in tegenspraak met
zijn optreden in de gemeente van Galaten, aangezien de moderatie van Paulus jegens de zwakgelovige
Joden volstrekt iets anders is dan de betovering der gelovige Galatiërs. De Galatiërs waren door de
indoctrinatie der valse leraars teruggekeerd tot de dienstbaarheid der wet. Zij weken dus af van de vrije-
genade-leer, door de onderhouding der wet naast Christus te stellen, waarmee zij het Evangelie en de leer
van Christus overtraden (2 Joh. 1:9). Om diezelfde overtreding wederstond Paulus in Antiochië de
veinzende Petrus in het aangezicht, omdat hij niet recht wandelde naar het Evangelie en daarom te
bestraffen was (Gal. 2), gelijk Paulus ook de betoverde Galatiërs scherpelijk heeft bestraft. 

Openbare bestraffing, die bijbels is, is altijd nog beter dan verborgen liefde (Spr. 27:5), maar dat wordt
refobreed gehaat en dus nagelaten, terwijl God Mozes gebood om trompetten te maken om het volk bijeen
te roepen en/of te waarschuwen voor naderend gevaar, gelijk geschreven is in Numeri 10. Het gebruik van
die OT-trompetten is letterlijk afgedaan, maar heeft nog steeds nieuwtestamentische en geestelijke
geldingskracht, bestaande uit de zuivere prediking van Gods Woord en de zuivere bediening van de twee
sleutelen des hemelrijks, ofwel de door God bevolen evangelische vrijmaakplicht, zoals o.a. beschreven in
Ezech. 3; Ezech. 33; 1 Tim. 1:13; 1 Tim. 5:20; Tit. 2:15; Ef. 5:11, enz. Daarover rept Simons met geen woord,
omdat ook hij de bestraffende man in de poort haat, gelijk geschreven staat: "Zij haten in de poort dengene,
die bestraft, en hebben een gruwel van dien, die oprechtelijk spreekt", Amos 5:10.

We hebben nog wat breder nota genomen van dat RO-interview, waarin vriend Simons ook beweert dat
zijn "nieuwe zicht op Israël", voor hem zijn "tweede bekering" betekende. 
Christus leert "de tweede bekering" echter geheel contra de "2e bekering" van Simons. Tot de reeds
bekeerde Petrus werd gezegd: "Als gij eens zult bekeerd zijn, zo versterk uw broeders", Luk. 22:32b. "Eens"
slaat op de uitstorting van de Heilige Geest in de toepassing des harten. Op de Pinksterdag had Petrus
namelijk geen jodenvrees meer, omdat de tweede Trooster zijn hart vervuld had met kracht. We zien dat
ook in het leven van Jakob, die in Bethel gerechtvaardigd werd en te Pniël onderging Jakob een tweede
bekering (Hos. 12:5). 
Ook Paulus zelf had kennis aan een tweede bekering, hetgeen geschreven staat in 2 Korinthe 12:7-10: "En
opdat ik mij door de uitnemendheid der openbaringen niet zou verheffen, zo is mij gegeven een scherpe doorn
in het vlees, namelijk een engel des satans, dat hij mij met vuisten slaan zou, opdat ik mij niet zou verheffen.
Hierover heb ik den Heere driemaal gebeden, opdat hij van mij zou wijken. En Hij heeft tot mij gezegd: Mijn
genade is u genoeg; want Mijn kracht wordt in zwakheid volbracht. Zo zal ik dan veel liever roemen in mijn
zwakheden, opdat de kracht van Christus in mij wone. Daarom heb ik een welbehagen in zwakheden, in
smaadheden, in noden, in vervolgingen, in benauwdheden, om Christus' wil; want als ik zwak ben, dan ben ik
machtig." 
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Om "een nieuwe blik op Israël" "een tweede bekering" te noemen, is volstrekt rationeel, buitenbijbels en
komt voort uit de rijke-mans-droomwereld. "Een nieuw zicht op Israël" heeft geen enkele affiniteit met de
bijbels-geestelijke 2e bekering, die sommige van Gods volk ondergaan door een soevereine Godsdaad,
waardoor zij bekeerd worden van het bekeerd-zijn; Christus alleen overhouden als hun enige Bekering en
een diepere blik ontvangen in de verbonden der belofte (Ef. 2:12). Ook kreeg Jakob na Pniël de gave der
profetie (Gen. 49:1-28). 

Verder leeft Simons in een chiliastische droomwereld, hoewel het volk der Joden als uitverkoren volk en de
beminden om der vaderen wil, tot massale bekering zal komen, als zijnde "een leven uit de doden" (Rom.
11:15). Dat is onbetwist en in Gods Woord voorzegd, namelijk, als de volheid der heidenen zal ingegaan
zijn (Rom. 11:25). 

Het duizendjarig rijk (is niet letterlijk 1000 jaren - 2 Petrus 3:8)
In de loop der eeuwen hebben al veel speculaties de ronde gedaan over het duizendjarig rijk. Vele belijders
conformeren de bekering der Joden met een heerlijke heilstijd op aarde, maar de woorden van Christus:
"In de wereld zult gij verdukking hebben", blijven staan tot de voleinding der wereld, alsook wat Christus
voorzegt in Mattheus 24 en in Lukas 18:8: “Doch de Zoon des mensen, als Hij komt, zal Hij ook geloof vinden
op de aarde?

Tussen neus en lippen door probeert Simons zonder het letterlijk te noemen, het duizendjarig rijk voor te
stellen als een letterlijk aards koninkrijk. Het duizendjarig rijk zal echter zijn aanvang nemen na de
wederkomst van Christus op de wolken des hemels, en dan zullen al Gods kinderen die nog op aarde zijn,
opgewekt en opgenomen worden in de hemel en altijd bij de Heere zijn en met Hem als koningen heersen,
duizend jaren (Openb. 20:6). De oude aarde zal dan nog duizend jaar voortbestaan en de verworpenen in
hun graf verkeren (Openb. 20:5). Als de duizend jaren zullen geëindigd zijn, zullen ook de verworpenen uit
hun graf opstaan en zal de duivel nog een kleine tijd ontbonden worden (Openb. 20:3), om degenen die
dan nog op aarde zijn zodanig te verleiden, dat zij de maat der zonde zullen volzondigen en verdoemd
worden. "En de engel zond zijn sikkel op de aarde en sneed de druiven af van den wijngaard der aarde, en
wierp ze in den groten wijnpersbak des toorns Gods", Openb. 14. 

Vriend Simons leert echter -net als de Jehova-getuigen- een letterlijk koninkrijk Gods op aarde en
niet een geestelijk en hemels Koninkrijk. Simons: "Paulus heeft nergens gezegd: Ik wil naar de
hemel." (Uitspraak Simons in interview op 49.20 min.).

Als Paulus volgens Simons niet in de hemel is, waar is hij dan nu? Als Paulus niet in de hemel is, dan is
Judas niet in de hel. Als Paulus niet in de hemel is, komt Simons er zeker niet in. Wat Simons hierboven
zegt (luister zelf het interview), is zelfs contra het historisch geloof, pure onzin en brute Schriftvervalsing.
Paulus wenst uitdrukkelijk om uit het lichaam uit te wonen en bij de Heere in te wonen, zeggende: "Maar
wij hebben goeden moed, en hebben meer behagen om uit het lichaam uit te wonen, en bij den Heere in te
wonen", 2 Kor. 5:8. "Bij den Heere inwonen", is te wonen waar de Heere is, namelijk in den hemel. In
Filippensen 1:23, zegt Paulus: "Want ik word van deze twee gedrongen, hebbende begeerte, om ontbonden te
worden en met Christus te zijn; want dat is zeer verre het beste." Dus Paulus zegt wel degelijk naar de
hemel te willen afreizen! Christus belooft Zijn discipelen dat Hij in het Huis des Vaders plaats voor hen
zal bereiden, zeggende: "In het huis Mijns Vaders zijn vele woningen; anderszins zo zou Ik het u gezegd
hebben; Ik ga heen om u plaats te bereiden. En zo wanneer Ik heen zal gegaan zijn, en u plaats zal bereid
hebben, zo kome Ik weder en zal u tot Mij nemen, opdat gij ook zijn moogt, waar Ik ben", Joh. 14:2-3.

Het Huis des Vaders is niet een soort hotel op aarde, maar betreft het nieuwe Jeruzalem dat boven is, niet
met handen gemaakt, maar eeuwig in de hemelen. De smalle weg des levens leidt tot het Vaderhuis met de
vele woningen. Simons leert een aards koninkrijk, maar Paulus leert uitdrukkelijk een hemels Koninkrijk,
o.a. in 2 Tim. 4:18: "En de Heere zal mij verlossen van alle boos werk, en bewaren tot Zijn hemels Koninkrijk;
Denwelken zij de heerlijkheid in alle eeuwigheid. Amen."
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Hieronder zullen we uit Gods Woord aantonen dat Simons met zijn "letterlijke koninkrijk op aarde" er een
waanidee op na houdt, aangezien het Koninkrijk van Christus, na de wederopstanding aller dingen, de
hemelse heerlijkheid betreft, waar God is Alles en in allen. Hier volgen dus enige bewijsteksten dat Gods
kinderen na de wederkomst van Christus, met God-drie-Enig eeuwig in de hemelen zullen verblijven met
een verheerlijkt lichaam en dan zullen zij de engelen gelijk wezen.

Matth. 22:30: "Want in de opstanding nemen zij niet ten huwelijk, noch worden ten huwelijk uitgegeven;
maar zij zijn als engelen Gods in den hemel." 

Luk. 23:43: "En Jezus zeide tot hem: Voorwaar, zeg Ik u: Heden zult gij met Mij in het Paradijs zijn." - Paradijs
= de hemelse heerlijkheid waar Christus is.

Joh. 14:2: "In het huis Mijns Vaders zijn vele woningen; anderszins zo zou Ik het u gezegd hebben; Ik ga heen
om u plaats te bereiden."

2 Kor. 5:1: "Want wij weten, dat, zo ons aardse huis dezes tabernakels gebroken wordt, wij een gebouw van
God hebben, een huis niet met handen gemaakt, maar eeuwig in de hemelen."

2 Kor. 12:4: "Dat hij opgetrokken is geweest in het Paradijs (derde hemel), en gehoord heeft onuitsprekelijke
woorden, die het een mens niet geoorloofd is te spreken."

Gal 4:26: "Maar Jeruzalem, dat boven is, dat is vrij, hetwelk is ons aller moeder."

Hebr. 10:34: "Want gij hebt ook over mijn banden medelijden gehad, en de roving uwer goederen met
blijdschap aangenomen, wetende, dat gij hebt in uzelven een beter en blijvend goed in de hemelen."

1Thess. 4:17: "Daarna wij, die levend overgebleven zijn, zullen te zamen met hen opgenomen worden in de
wolken, den Heere tegemoet, in de lucht; en alzo zullen wij altijd met den Heere wezen."

Heb. 11:16: "Maar nu zijn zij begerig naar een beter, dat is, naar het hemelse. Daarom schaamt Zich God
hunner niet, om hun God genaamd te worden; want Hij had hun een stad bereid."

Openb. 2:7: "Die oren heeft, die hore wat de Geest tot de Gemeenten zegt. Die overwint, Ik zal hem geven te
eten van den boom des levens, die in het midden van het Paradijs Gods is."

Nieuwe hemelen en een nieuwe aarde
God zegt in Zijn Woord dat Hij nieuwe hemelen en een nieuwe aarde scheppen zal, waarin gerechtigheid
wonen zal - 2 Pet. 3:13, Jes. 51:6; Jes. 65:17; Jes. 66:22; Psalm 102:26-27; Matth. 24:35; Openb. 20:11;
Openb. 21:1. "Nieuwe hemelen", wil absoluut NIET zeggen dat het hemelse Vaderhuis met de vele
woningen vervangen zal worden, maar wel dat de kosmos vernieuwd zal worden, namelijk, hemel, lucht,
uitspansel, plaats van de sterren, planeten, het zichtbare heelal, de atmosfeer, enz. 
Het gebied boven de sterrenhemel, de derde hemel (2 Kor. 12:2), is eeuwig blijvend. De derde hemel is het
Huis des Vaders, de zetel van de eeuwige dingen die volmaakt is en waar God woont met Zijn duizenden
engelen en de Triomferende Kerk. Dus "de derde hemel" is de woonplaats der engelen en heiligen zielen,
die Paulus in 2 Kor. 12:4 "het Paradijs" noemt, afgeleid van het aardse paradijs. (Zie Luk. 23:43; Openb.
2:7). De oorzaak waarom dit "de derde hemel" genoemd wordt, is, omdat de lucht tot de eerste hemel
gerekend wordt; de zichtbare hemelen, tot de tweede hemel, waar de sterren in zijn, en de hemel boven al
de hemelen is de derde hemel. (Zie 1 Kon. 8:27) - (Kantt. bij 2 Kor. 12:2).

"Een nieuwe hemel en een nieuwe aarde" wil zeggen, dat er geen scheiding meer zal zijn tussen hemel
en aarde, zoals die nu bestaat. De nieuwe aarde zal hemels zijn, maar niet volgens de letterlijke
interpretatie van Simons. "Een nieuwe hemel en een nieuwe aarde" is een nieuw heelal; want onder het
woord hemel verstaan wij hemel en aarde. Onder "een nieuwe aarde" wordt een nieuwe toestand bedoeld,
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nl. voor de lichamen der mensen en een hemel voor hun zielen, verenigd in een verheerlijkt lichaam. Deze
wereld wordt niet opnieuw geschapen, maar opnieuw geopend en vervuld met degenen, die haar beërven
zullen. De nieuwe hemel en de nieuwe aarde zullen dan niet van elkaar onderscheiden zijn; de nieuwe
aarde van de heiligen, zal dan geestelijk en hemels zijn en deel uitmaken van hun hemelse woningen. Om
plaats te maken voor den aanvang van deze nieuwe wereld, moet de oude wereld met al haar
ongerechtigheid en veranderlijkheid verbrand worden (2 Pet. 3:10).

De nieuwe aarde is straks net zo hemels als dat de hemel zelf is, omdat tussen de nieuwe hemel en de
nieuwe aarde geen scheiding meer zal zijn, gelijk geschreven is in Jesaja 11:9: "Men zal nergens leed doen
noch verderven op den gansen berg Mijner heiligheid; want de aarde zal vol van kennis des HEEREN zijn,
gelijk de wateren den bodem der zee bedekken." En in Openbaring 7:17 staat overeenkomstig geschreven:
"Want het Lam, Dat in het midden des troons is, zal hen weiden, en zal hun een Leidsman zijn tot levende
fonteinen der wateren; en God zal alle tranen van hun ogen afwissen." Gelijkluidend klinkt het in
Openbaring 21:4: "En God zal alle tranen van hun ogen afwissen; en de dood zal niet meer zijn; noch rouw,
noch gekrijt, noch moeite zal meer zijn; want de eerste dingen zijn weggegaan." 

In deze aardse bedeling heeft God de dampkring geschapen, zodat de mensen op aarde kunnen ademhalen,
maar in de nieuwe hemel/aarde is geen dampkring meer nodig, omdat al Gods kinderen dan ademen door
de Heilige Geest. Hoe die nieuwe hemel en die nieuwe aarde er precies uit zullen zien is niet belangrijk,
want al Gods kinderen zullen zich heilig vergapen aan het Lam, staande als geslacht, Hem eeuwig loven en
prijzen en hun ogen zullen niet meer rondzien en terugzien, gelijk geschreven is: "En de ogen dergenen, die
zien, zullen niet terugzien, en de oren dergenen, die horen, zullen opmerken", Jes. 32:3.

In Psalm 102 wordt onder "hemelen" niet de derde hemel noch het Paradijs Gods bedoeld. Ook niet alleen
de zichtbare wolkenhemel, waarin zon, maan, sterren en planeten zich door het firmament bewegen, maar
"hemelen" betreft het gebied dat tussen de aarde en het hemelse Jeruzalem ligt. In deze ruimte bewegen
zich tienduizenden van duivelse geesten en waan-denkbeelden van oude mensen onder de wet;
illuminatie-overheden die de satanische nieuwe wereldorde bezig zijn te implementeren; kerken die
afgevallen zijn van het allerheiligst geloof en de leer van Christus en Zijn kroonrechten met voeten treden. 

Wel, die "hemelen", waarin de hypocrieten zich heilig en veilig wanen en waarin de autonome mens als een
god op zijn troon zit, zullen vergaan. Dat bedoeld de Psalmist van Psalm 102 te zeggen en Paulus haalt die
woorden van Psalm 102 aan in Hebr. 1:10-11, opdat de ware Kerk op bevel van Christus die Babylonische
"hemelen" zouden verlaten (Openb. 18:4), om tot Hem uit te gaan, buiten de legerplaats, Zijn smaadheid
dragende (Hebr. 13:13). De voltallige refo-priesterschaar heeft echter de ergernis van het kruis teniet
gedaan, gelijk geschreven is: "Al degenen, die een schoon gelaat willen tonen naar het vlees, die noodzaken u
besneden te worden, alleenlijk opdat zij vanwege het kruis van Christus niet zouden vervolgd worden", Gal.
6:12. "Die noodzaken u besneden te worden", slaat ook op alles wat men noodzakelijk stelt buiten het
Einde der wet. "Want het Einde der wet is Christus, tot rechtvaardigheid, een iegelijk die gelooft", Rom. 10:4.

En in Filippensen 3:18-21 herhaalt Paulus met andere woorden hetgeen hij aan de gemeente van Galaten
geschreven heeft, zeggende: "Want velen wandelen anders; van dewelken ik u dikmaals gezegd heb, en nu
ook wenende zeg, dat zij vijanden des kruises van Christus zijn; welker einde is het verderf, welker God is de
buik, en welker heerlijkheid is in hun schande, dewelken aardse dingen bedenken (aka Simons). Maar onze
wandel is in de hemelen, waaruit wij ook den Zaligmaker verwachten, namelijk den Heere Jezus Christus; Die
ons vernederd lichaam veranderen zal, opdat hetzelve gelijkvormig worde aan Zijn heerlijk lichaam, naar de
werking, waardoor Hij ook alle dingen Zichzelven kan onderwerpen."

Ik wil het hierbij laten, in de hoop uw vragen voldoende te hebben beantwoord.

met heilbede,

GPPB. v.d.m.
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ANTWOORD VAN HENK OP COMMENTAAR VAN RO-INTERVIEW MET DS. A. SIMONS

Geachte ds. B.
Hartelijk dank voor uw uitgebreide antwoord op mijn vragen, met de linken daarbij. De weerlegging van de
"psychologische prediking van Simons" en de weerlegging van "de sodomitische Nashville-verklaring"
waren voor mij eye-openers. Ook dat u nog wat dieper bent ingegaan op dat interview van de Ref.Omroep
met ds. Simons dan ik u gevraagd had, waardeer ik erg, omdat zoiets veel tijd in beslag neemt. Ook uw
uitleg over de nieuwe hemelen en de nieuwe aarde heeft bij mij het Woord van God nog meer nabij gebracht.

Het is mij ondertussen wel duidelijk dat dit soort van RO-interviews meer show is dan dat het een bijbels
getuigenis is. Wat Simons beweert is echt te zot voor woorden, nl. "dat Paulus nergens gezegd zou hebben:
ik wil naar de hemel." Ook de onbijbelse opvatting van Simons over "een letterlijk aards koninkrijk" schiet
zijn doel voorbij. Ik vraag me echt af waarom men zo gaarne als TV-dominee wil optreden, om populair te
willen zijn? Inhoudelijk wordt er bijna niets gezegd en wat er gezegd wordt slaat over het algemeen
nergens op. Ik heb meer RO-interviews geluisterd, maar het is zoals u zegt "een showbusiness."

Wat Simons over Paulus zegt, dat Paulus nergens gezegd zou hebben om naar de hemel te willen gaan, is
wel het toppunt van Schriftvervalsing. Wat beoogt hij hiermee? Hij moet toch ook weten dat zelfs
oppervlakkig godsdienstige mensen het belachelijk vinden wat Simons Paulus op zijn lippen legt. Paulus
heeft juist het tegenovergestelde gezegd en al Gods kinderen met hem. Dank voor de geciteerde
bijbelteksten waarmee het echte getuigenis van Paulus recht gedaan wordt, ook ten aanzien van het
hemelse koninkrijk van God.

Nog even over die bizarre opmerking van ds. Simons over Paulus. Uw reactie daarop luidt o.a.: "Als Paulus
volgens Simons niet in de hemel is, waar is hij dan nu? Als Paulus niet in de hemel is, dan is Judas niet in de
hel."

Ds. Simons zal daarop zeer waarschijnlijk zeggen: "Dat heb ik niet bedoeld te zeggen." 

Kunt op dat laatste voorziene argument nog eens kort ingaan?

bijvoorbaat dank, 

mvg. Henk

----------------------------------------------------

Antwoord: Dankt God in alles, vriend Henk, want dat is de wil van God in Christus. Om maar direct met de
deur in huis te vallen, is de voor-de-hand-liggende reactie van vriend Simons: "Dat heb ik niet bedoeld te
zeggen", net zo dwaas als wat hij wel letterlijk gezegd heeft, aangezien geen enkel kind van God, in de hele
wereldgeschiedenis niet, gezegd heeft en zal zeggen wat Simons Paulus valselijk doch weloverwogen in de
mond legt. Simons laat Paulus valselijk buikspreken om zijn waanidee over het hiernamaals kracht bij te
zetten. Het is echt niet teveel gezegd dat ALS Paulus gezegd zou hebben niet naar de hemel te willen, hij er
dan ook niet is! Als men het ene zegt, zegt men ook het andere. Simons beweert dus dat Paulus nergens
gezegd heeft naar de hemel te willen gaan, dan zegt Simons tegelijkertijd dat Paulus niet in de hemel is. Dat
laatste kan Simons niet meer ontkennen. Uit hen ene volgt het ander. Er schuilt namelijk veel meer achter
dergelijke Schriftvervalsende uitspraken. Als Paulus niet naar de hemel wilde gaan, is hij er dus niet en dan
is Judas de verrader ook niet in de hel, en ga zo maar door. Simons werpt in dat interview veel dingen op
die nauwelijks spelen, zoals hij ook doet in zijn JIJDAAR-optreden. Hij zegt bijv. dat vele kerken zich "Joods
zijn gaan gedragen", terwijl dat helemaal niet het geval is. De afvallige refokerken zijn zich juist werelds
gaan gedragen, omdat zij door de huidige prediking gebakerd worden in een Christus-en-de-belial religie.
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Er is in 2020 een RD-conferentie gehouden, waarbij het ging over "de
hel". Tal van refo-dominees waren aanwezig en lieten eenstemmig blijken
dat de hel niet meer is dan een soort vagevuur, waarover nauwelijks
gesproken mag worden en waarvoor de mensen niet bevreesd hoeven te
zijn. De hel werd op die helle-conferentie van het RD duidelijk
gebagatelliseerd en volgens de aanwezige refo-priesterschaar is de hel
geen eeuwige vuurpoel waar wening is en knersing der tanden is, dus niet
de eeuwige verdoemenis, maar een soort blauwdruk van het roomse
vagevuur. In dat kader moet u de Schriftvervalsende bewering van Simons
over Paulus lezen. (Zie linken below).

http://www.derokendevlaswiek.com/2020_THEOLOGIE_EINDTIJDzpRUBRIEKRDzoNL_P

UBLICEERT_ENQUETEzpDISCUSSIE_OVER_DE_HEL.html

http://www.derokendevlaswiek.com/2020_THEOLOGIE_EINDTIJDzpRUBRIEKDSzo_Jzo_

BELDER_VERVALST_CHRISTUSzpHELzpPREDIKING.html

U hebt het overigens goed gezien dat de optredende dominees voor de RO-camera populariteits-punten
willen scoren en de acteursrol van televisie-dominee willen spelen, aka Billy Graham/ Piper/Keller, enz.
maar die gefilmde evangelie-naar-de-mens-poppenkast wordt in praktisch alle refokerken reeds bedreven,
omdat men gezet is om het volk te bedriegen voor de eeuwigheid, zeggende "Vrede, vrede en geen gevaar." 

"Want wanneer zij zullen zeggen: Het is vrede, en zonder gevaar; dan zal een haastig verderf hun overkomen,
gelijk de barensnood een bevruchte vrouw; en zij zullen het geenszins ontvlieden", 1 Thess. 5:3.

Ik wil het hierbij laten. 

Zegen,

GPPB. v.d.m.

http://www.derokendevlaswiek.com/2020_THEOLOGIE_EINDTIJDzpRUBRIEKRDzoNL_PUBLICEERT_ENQUETEzpDISCUSSIE_OVER_DE_HEL.html
http://www.derokendevlaswiek.com/2020_THEOLOGIE_EINDTIJDzpRUBRIEKRDzoNL_PUBLICEERT_ENQUETEzpDISCUSSIE_OVER_DE_HEL.html
http://www.derokendevlaswiek.com/2020_THEOLOGIE_EINDTIJDzpRUBRIEKDSzo_Jzo_BELDER_VERVALST_CHRISTUSzpHELzpPREDIKING.html
http://www.derokendevlaswiek.com/2020_THEOLOGIE_EINDTIJDzpRUBRIEKDSzo_Jzo_BELDER_VERVALST_CHRISTUSzpHELzpPREDIKING.html
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COMMENTAAR OP DE SCHRIFTVERVALSENDE EN 
SODOMOMITISCHE NASHVILLE-VERKLARING

door GPPB.

Artikel  1.  235 REFOFIELEN SIGNEN
SCHRIFTVERKRACHTENDE NASHVILLE-
VERKLARING

KLIK OP DEZE HYPERLINK TER INZAGE NASHVILLE-
VERKLARING EN HUN ONDERTEKENAARS

DE NEDERLANDSE VERTALINGS-VERSIE VAN DE "NASHVILLE-
STATEMENT", WAARVAN DE HARTKRIJS-ARMINIAAN, ARJAN BAAN,
INITIATIEFNEMER IS, MOET DOORGAAN VOOR EEN BIJBELSE
VERKLARING OMTRENT ALLERLEI VARIANTEN VAN REFOFILIE, MAAR
GENOEMDE VERKLARING BLIJKT EEN BRUTE VERKRACHTING VAN DE
HEILIGE SCHRIFT EN DE GODDELIJKE SCHEPPINGSORDE TE ZIJN. 

GEEN VREEMDE ONTWIKKELING OVERIGENS, WANT HET REFODOM IS
AL JAAR EN DAG EEN VAN GOD AFGEVALLEN BEWEGING, WAARVAN
ALLE VOORGANGERS EN BELIJDERS NIET SCHROMEN OM MET
CHRISTUS OP DE LIPPEN DE OUDE MENS ONDER DE WET TE LATEN
PARTICIPEREN MET DE NIEUWE MENS ONDER DE GENADE, EEN
ROOMSE KETTERIJ, WAARUIT VOLGT DAT MENSEN DIE IN EEN
ONNATUURLIJKE ZONDESTAAT LEVEN EN BEZET ZIJN MET
ONNATUURLIJKE LUSTEN EN BEGEERTEN, CELIBATAIR (PAUSELIJK
HEILIG) VERKLAARD WORDEN, NAAR HET HEILIG AVONDMAAL
WORDEN GEDIRIGEERD, EEN AMBT MOGEN BEKLEDEN EN DE KANSEL
MOGEN BEKLIMMEN. 

De massale ondertekening van de Nashville-verklaring is een van de
pelagiaanse gevolgen van de onwettigheid der huidige refokerken, die
allen afgevallen zijn van de Kerk en de leer der Reformatie, laat staan dat
men iets moet hebben van een doorgaande Reformatie, zoals op
www.derokendevlaswiek.com al jaar en dag is voorzegd. 

SGPLAYER Van der Staaij was een der ondertekenaars van de
Schriftverkrachtende Nashville-verklaring en nu het te heet wordt onder
zijn voeten (wat uit tientallen media-artikelen blijkt), doet deze
beroepslafaard er alles aan om zijn naam van de lijst ondertekenaars
verwijderd te krijgen, gevolgd door andere deserteurs, terwijl genoemde
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verklaring de schijn moet ophouden, maar puur pelagiaans en
sodomitisch van inhoud is. Van der Staaij en Co staat nog niet eens in
voor de schijn, want hij zit liever te sodomiseren en te flikflooien aan de
patricia-paay-tafel. (Zie video-opname).

Alle ondertekenaars van het gekerstende sodom-edict zijn zondermeer
gewetenloze schurken die het oordeel Gods op hun hals gehaald hebben,
wie zij ook zijn. Zelfs HHK-dr. Op t Hof en ex-HHK-zendingsdomineetje,
Roelof Oomen, behoren tot de ondertekenaars van het helle-edict.
Welnu, Roelof Oomen, toen je je zendingspost hebt verlaten, beroemde
je op 600000 gereden kilometers, maar nu blijkt wel duidelijk dat je dat
traject hebt afgelegd op de brede weg des verderfs, gezien je
ondertekening van een Schriftverkrachtende en Christus-kruisigende
Nashville-verklaring.

Uit alles blijkt dat de hand Gods tegen de ondertekenaars van de
duivelse provocatie-verklaring gekeerd is, en men krijgt nu de
boemerang op eigen hoofd, ofwel een homo-koekje van eigen deeg. We
nemen enkele artikelen onder de loep van Gods Woord.

NASHVILLE-ARTIKEL 6
WIJ BEVESTIGEN dat mensen die geboren zijn met een lichamelijke aandoening in de
geslachtsontwikkeling evenzeer geschapen zijn naar Gods beeld en evenveel waarde en
waardigheid bezitten als alle anderen. Onze Heere Jezus Christus Zelf erkent hen als
zodanig, als Hij spreekt over "ontmanden die uit de moederschoot zo geboren zijn".
Samen met alle anderen zijn zij welkom om Jezus Christus trouw te volgen en dienen zij
hun biologisch geslacht te aanvaarden in zoverre dat kenbaar is.
WIJ ONTKENNEN dat onduidelijkheden met betrekking tot het biologisch geslacht het
iemand onmogelijk maken om een vruchtbaar leven te leiden in vreugdevolle
gehoorzaamheid aan Christus. 

COMMENT OP ARTIKEL 6
In Artikel 6 van de verklaring wordt glashard ontkend dat elk mens
van nature uit het beeld Gods gevallen is door de zondeval, aangezien de
zondeval en de gevolgen daarvan geheel buiten beschouwing gelaten
worden in dit artikel. Er wordt namelijk gesuggereerd alsof de gevallen
mens nog aanspraak kan maken op "het geschapen zijn in het beeld
Gods", hetgeen pure pelagianerij is. Dat God Zijn beeld opeist van ieder
gevallen mens, op straffe des drievoudigen doods, wordt categorisch
verzwegen, dus ontkend, in de verklaring, dus ook door de pelagiaanse
ondertekenaars ervan.
Bovendien  wordt  in  gee n van  de  14 art ikelen een
tekstverwijzing/onderbouwing gedaan uit Gods Woord, alleen laat men
het refrein "WIJ BEVESTIGEN" en "WIJ ONTKENNEN" klinken, hetgeen

http://www.providencemountainranch.com/Nashvilleverklaring-Nederlands.pdf
http://www.derokendevlaswiek.com%20
http://www.providencemountainranch.com/SGP-RD%20ILLUMINATIE.wmv
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geen geldige bewijslast is, laat staan een bijbels bewijs. Daar komt bij
dat men in het 6e Artikel de woorden van Christus vervalst door wat Hij
zegt in Mattheus 19:12: "Want er zijn gesnedenen, die uit moeders lijf alzo
geboren zijn; en er zijn gesnedenen, die van de mensen gesneden zijn; en
er zijn gesnedenen, die zichzelven gesneden hebben, om het Koninkrijk der
hemelen. Die dit vatten kan, vatte het." 

Verklaring Matth. 19:22: Er zijn gesnedenen (SV) - er worden hier
mensen genoemd die niet kunnen/willen trouwen: (1) zij die geboren
zijn met een bepaalde lichamelijke afwijking; (2) zij die eunuch
geworden zijn door castratie, wat vroeger heel gebruikelijk was in het
Oosten (kamerlingen); en (3) geroepen getuigen van Christus die van
een huwelijk afzien om zich, vrij van aardse zorgen, geheel hun leven te
besteden aan hun Goddelijke roeping in het Koninkrijk van Christus. De
apostel Paulus was hier een voorbeeld van. (1 Kor. 7:7-8), omdat hij de
gave der onthouding had.

In de Nashville-verklaring wordt Mattheus 19:12 zodanig vals verklaard,
alsof Christus daarin subtiel beweert dat mannen die op mannen en
vrouwen die op vrouwen vallen OOK zo geboren kunnen zijn en daaraan
niet schuldig staan, en derhalve als 'gelovigen' moeten worden
aangemerkt, hetgeen een duivelse provocatie is. Degenen die zulke
onnatuurlijke schandelijkheid leren en kerstenen maken van God een
auteur der zonde en geven zichzelf te kennen dat zij genadeloos zijn en
nog niet eens met de dwaze maagden kunnen wedijveren.

De Nashville-ondertekenaars onderschrijven namelijk de leugen dat
Christus in genoemde tekst zou bedoeld hebben dat alle mensen van
nature -inclusief geboren eunuchs- nog de waarde en de waardigheid
zouden hebben die Adam en Eva hadden in de staat der rechtheid,
terwijl Gods Woord leert dat de gehele wereld (alle mensen van nature)
voor God verdoemelijk is (Rom. 3:19). Bovendien kunnen (geboren)
eunuchs met geen mogelijkheid gerelateerd worden aan mannen die op
mannen vallen, aangezien eunuchs nooit bezet KUNNEN zijn met de
onnatuurlijke lusten en begeerten van genoemde onnatuurlijke
personen. 
De Moorman was sinds zijn eunuch-zijn voor en na zijn bekering vrij van
onnatuurlijke sodom-lusten en begeerten, doch in Christus was hij op de
prediking van Filippus een nieuw schepsel geworden en ook was hij
sindsdien ook volkomen hersteld in de Goddelijke scheppingsorde,
hetgeen van zogenaamde 'celibataire' mannen die op mannen vallen
nimmer gezegd kan worden, zonder de heilige Wet, het heilig Evangelie
en de Goddelijke scheppingsorde te verkrachten. 
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Onnatuurlijke personen die tot bekering gekomen zijn, zijn in hun
oorspronkelijke scheppingsstaat hersteld, namelijk in Christus als het
Beeld Gods, en zijn niet meer bezet met onnatuurlijke lusten en
begeerten, zoals Rachab de hoer na haar bekering geen hoer meer was,
maar een reine maagd in Christus. Mannen die alleen al krachtens hun
begeerten op mannen vallen en dus ook bij mannen begeren te liggen,
en zelfs daartegen strijden, leven in een zondestaat van onnatuurlijke
lusten en begeerten en kunnen en zullen in die staat het Koninkrijk Gods
niet be-erven, gelijk geschreven is: "Dwaalt niet; noch hoereerders, noch
afgodendienaars, noch overspelers, noch ontuchtigen, noch die bij mannen
liggen, noch dieven, noch gierigaards, noch dronkaards, geen lasteraars,
geen rovers zullen het Koninkrijk Gods be-erven", 1 Kor. 6:10.

In Artikel 6 wordt puur pelagiaans gespeculeerd, alsof alle
(naam)christenen in de rij staan om Christus trouw te volgen, op
voorwaarde "dat zij hun biologisch geslacht aanvaarden", waaruit een
kind kan verstaan dat met dit soort kretologie de refobreed aanvaarde
refo-sodomie opnieuw wordt gelegaliseerd, hetgeen alle ondertekenaars
van de verklaring met hun ondertekening bezegelen. 

NASHVILLE-ARTIKEL 7
WIJ BEVESTIGEN dat ons zelfverstaan als mannelijk of vrouwelijk bepaald moet
worden door Gods heilige bedoelingen in schepping en verlossing, zoals Hij die
openbaart in de Bijbel.
WIJ ONTKENNEN dat het in overeenstemming met deze heilige bedoelingen is wanneer
mensen zichzelf bewust willen zien en positioneren als personen met een
homoseksuele of transgenderidentiteit.

NASHVILLE-ARTIKEL 8
WIJ BEVESTIGEN dat mensen die seksuele aantrekkingskracht ervaren tot mensen van
hetzelfde geslacht een rijk en vruchtbaar leven kunnen leiden dat door het geloof in
Jezus Christus aangenaam is voor God, wanneer zij een rein leven leiden, zoals dat voor
alle christenen geldt.
WIJ ONTKENNEN dat seksuele aantrekkingskracht voor hetzelfde geslacht onderdeel is
van de goedheid van Gods oorspronkelijke schepping, of dat het iemand buiten de hoop
van het Evangelie zou plaatsen.

COMMENT OP ARTIKEL 7 EN 8
Wat in Artikel 7 ONTKEND wordt, namelijk dat het in overeenstemming
met Gods heilige bedoelingen zou zijn als onnatuurlijke mensen zich
bewust als zodanig etaleren, wordt in Artikel 8 BEVESTIGD, namelijk dat
mensen die bezet zijn met onnatuurlijke begeerten, "een vruchtbaar
leven kunnen leiden door het geloof in Christus", op voorbehoud, "dat zij
een rein leven leiden, zoals voor alle christenen geldt".
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Tijdens Zijn omwandeling op aarde heeft Christus vele onreine mensen
van een onreine geest verlost. In alle refokerken wordt het bestaan van
mensen met een onreine geest keihard ontkend, zoals de
ondertekenaars van de Nashville-verklaring te kennen geven. Refobreed
acht men het niet noodzakelijk om van een onreine geest door Christus
verlost te worden en binnen het refo-gemenebest mogen zelfs
pedofielen aan het H.A. Nou ja, enige pedofiele struikelingen
(kinderverkrachtingen) worden vanzelf door de vingers gezien, of
domweg ontkend, want daar staat het opgeplakte etiket-celibatair
garant voor. 

De massale refo-ondertekening van de Nashville-verklaring is het
zoveelste bewijs van de algehele afval van alle refokerken. De refo-
dominees die het genoemde edict niet hebben ondertekend, hebben dat
nagelaten uit pure angsthazerij, even afgezien van het feit dat de
verklaring puur gekerstende sodomie is. 

Met name in Artikel 8 wordt duidelijk het sprookje "celibataire
zondaren" geleerd, terwijl zelfs van Gods ware volk wordt gezegd dat zij
struikelen in vele (Jak. 3:2), ja, geheel vleselijk zijn krachtens de
geestelijkheid der wet (Rom. 7:14). Gods ware volk is evenwel volmaakt
rechtvaardig en heilig in de Volmaakte (1 Kor. 1:30). 

Krachtens Gods heilig Woord bestaan celibataire zondaren dus niet. Dat
betekent dus ook dat "celibataire" homo's niet bestaan, aangezien
mensen die bezet zijn met onnatuurlijke lusten en begeerten in een staat
der zonde leven, terwijl dezulken het etiket wordt opgeplakt dat zij de
sodomitische praxis niet bedrijven, terwijl Gods Wet de begeerten onder
de noemer plaatst van de zondepraxis, zoals Christus ook leert omtrent
het aanzien van een vrouw om haar te begeren, onder de noemer van
daadwerkelijk overspel plaatst (Matth. 5:28). 

Gods ware volk kan na de wedergeboorte echter geen onnatuurlijke
zonden bedrijven, laat staan erin leven, en als zij erin hebben geleefd
voor hun bekering, zijn ze door de wedergeboorte en de kracht van
Christus' bloed uit die onnatuurlijke zondestaat verlost. Wie dit ontkent
vertreedt het bloed van Christus en weet van de bovennatuurlijke
verlossing uit de heerschappij des duivels en der zonde door Christus,
NIETS af! Dat kan een kind verstaan die God vreest. De ondertekenaars
van de verklaring zijn dus profane, gewetenloze schurken en de
ondertekenende dominees van het sodom-edict zijn allen valse leraars
die de duivel in de kaart spelen en de bijbelse genadeleer verkrachten! 
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NASHVILLE-ARTIKEL 12
WIJ BEVESTIGEN dat de genade van God in Christus zowel vergeving als
levensveranderende kracht geeft, en dat deze vergeving en kracht een volgeling van
Jezus in staat stellen om zondige verlangens te doden en te leven op een wijze die de
Heere waardig is.
WIJ ONTKENNEN dat de genade van God in Christus onvoldoende is om alle seksuele
zonden te vergeven, of onvoldoende kracht geeft aan gelovigen die zich tot seksuele
zonden aangetrokken voelen, om een leven in heiliging te leven.

COMMENT OP ARTIKEL 12
In Artikel 12 wordt ONTKEND "dat de genade van God in Christus
onvoldoende kracht geeft 'aan gelovigen' die zich tot onnatuurlijke
zonden aangetrokken voelen, om een leven in heiliging te leven." 
Wat een droomwereld! Onnatuurlijke personen beschikken niet over
'kracht' om zondige verlangens te doden, omdat zij nooit de oude-mens-
dood gestorven zijn, hetgeen ook niet door ontvangen (roomse
ingebeelde) kracht tot stand komt, aangezien die kracht niet bestaat.
Gods ware volk is door de wet de oude-mens-dood gestorven en door
het Evangelie in de toepassing tot een nieuw mens in Christus
herschapen. 

Na ontvangen genade gaat Gods volk niet door ingestorte kracht de
zonden doden, want die zijn gedood door de dood van Christus en
derhalve ZIJN zij ook der zonden gestorven (Rom. 6:2), ineens en voor
altijd. De goede strijd des geloofs -waarin de genade het alleen doet,
ook m.b.t. de strijd tegen de zonden- heeft met de ingebeelde zonde-
strijdende-kracht niets te maken. Het is een vervalsing van de
genadeleer en de volkomen vrijmaking in en door Christus van de
heerschappij der zonden, ondanks dat Gods volk struikelt in vele (Jak.
3:2 - 1 Joh. 1:8), uitgezonderd alle onnatuurlijke zonden/begeerten. Het
lichaam des doods, ofwel de korpus van de oude mens, dragen Gods
kinderen evenwel hun ganse aardse leven om, geheel vleselijk blijvende
tot hun laatste snik. Daarom luidt de geloofsjubel der vrijgemaakte
kinderen Gods: "Ik dank God door Jezus Christus onze Heere!" 

WEG MET AL DIE VERVROOMDE, DOCH WETTISCHE STRIJD TEGEN
DE ZONDEN VAN DE IN DE ZONDE LEVENDE OUDE MENS ONDER DE
WET ! HET IS DE STRIJD VAN EEN LEKKE EMMER WAARUIT DE
ZONDEN UIT ALLE MOGELIJKE GATEN STROMEN ALS
WATERVALLEN DER ONGERECHTIGHEID !

Ook de ondertekenaars van het sodom-edict geven te kennen dat zij aan
de noodzakelijke oude-mens-dood vreemdeling zijn en de Wet nooit
hebben verstaan, noch ondervonden hebben als de bediening des doods,
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waarvan o.a. Hanna (1 Sam. 2:6) en Paulus (Gal. 2:19a), melding maken
vanuit de geloofsbevinding der zaken en waaraan al Gods ware volk
geloofskennis heeft.

Door de valse lering in Artikel 12 wordt profaan het heilige gebod:
"Gij zult niet begeren", terzijde gesteld en de genade vervalst, want door
deze valse voorstelling van zaken wordt een leven in onnatuurlijke
lusten en begeerten geassocieerd aan het leven der heiligmaking. De
duivel siddert nog bij dit soort ketterijen, omdat hij weet dat God GOD is,
maar de ondertekenaars van het sodom-edict verblikken en verblozen
er niet van om het bloed van Christus onrein te achten, door mensen, die
met onnatuurlijke lusten en begeerten bezet zijn, onder Gods ware volk
te rekenen en hen welkom heten aan de heilige dis en hen toegang te
geven tot de kerkelijke ambten. Met de ondertekening van de uiterst
vrome verklaring, openbaren de ondertekenaars van het sodom-edict
zich juist als hatelijke homofoben, die de bekering van hun doelgroep in
de weg staan! 

In heel die Nashville-verklaring wordt het bloed van Christus profaan
vertreden, aangezien de volkomen verlossing uit de heerschappij des
duivels en der zonde door Christus, met een leven in onnatuurlijke
lusten en begeerten wordt vereenzelvigd, terwijl Gods Woord
uitdrukkelijk leert dat de minste zondige begeerte de zonde-praxis zelf
is (Rom. 7:7). Gods Woord leert ook uitdrukkelijk dat degenen die bezet
zijn met onnatuurlijke lusten en begeerten, zoals refo-schandjongens
daarmee bezet zijn, ook al worden zij celibatair verklaard, in een staat
der zonde onder de wet leven en volledig in strijd leven met de
Goddelijke scheppingsorde, waarin bekeerde ex-homo's in en door
Christus volledig zijn hersteld en derhalve niet meer bezet zijn met
onnatuurlijke lusten en begeerten. Als geldgierigheid een wortel van alle
kwaad wordt genoemd in Gods Woord, dan is de Nashville-verklaring
een sodomitische wortel van alle kwaad, waarmee de refomassa ter
helle reist.

"Dwaalt niet; noch hoereerders, noch afgodendienaars, noch overspelers,
noch ontuchtigen, noch die bij mannen liggen, noch dieven, noch
gierigaards, noch dronkaards, geen lasteraars, geen rovers zullen het
Koninkrijk Gods be-erven", 1 Kor. 6:10.
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Artikel 2. HHK-DR. P. DE VRIES, ALS MEDE-
ONDERTEKENAAR VAN HET SODOM-EDICT, MAAKT
KNIEVAL VOOR VU-BELIAL, KUST DE VU-CRUCIFIX EN
MAG BLIJVEN....

Mede-ondertekenaar van
h e t  s o d o m - e d i c t ,
SGPlayboy Van der Staaij
zat dezelfde avond na de
ondertekening nog aan de
belials-tafel van Jinek, om
zijn ondertekening lafhartig
te bagatelliseren en zijn
a f f i n i t e i t  m e t  d e
sodomitisch vlaggende SGP-
b u r g e m e e s t e r s  t e
propaganderen, terwijl hij
in teamverband, dus met
alle mede-ondertekenaars
van het sodom-edict, voor
de zoveelste keer Christus
en Zijn leer van de steilte
wierp (Luk. 4:29).

In  fe i t e  hebben al le
ondertekenaars van de
Nashville-verklaring de
crucifix gekust, omdat zij na
het oorlogsgeluid van
slaande belials-trommelen,
zich als pantoffelhelden in
allerijl lieten verwijderen
van de ondertekeningslijst,
waaruit blijkt dat zij nog
niet eens in durven te staan
voor hun eigen gekerstende
sodomie-schijn die ze
propaganderen krachtens
hun ondertekening van het
sodom-edict. 

http://www.providencemountainranch.com/SGP-RD%20ILLUMINATIE.wmv
http://www.providencemountainranch.com/SGP-RD%20ILLUMINATIE.wmv
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De dominees die de verklaring niet ondertekend hebben, komen er
echter niet beter vanaf, aangezien zij zich als lafhartige stomme honden
die niet bassen kunnen (Jes. 56:10), muisstil houden, aangezien zij
NOOIT een publiek getuigenis geven tegen de huidige roepende
ongerechtigheid in kerk en staat en ook geen publiek protest
aantekenen tegen de Schrift- en Scheppingsorde-verkrachtende
Nashville-verklaring en met een gesloten mond Christus van de steilte
werpen. 
* Genoemde stomme honden geloven zelf niet wat zij leren noch wat zij
bevestigen, zoals we dat o.a. bij OGG-er Anton Kort gezien hebben, die,
ontzettend vroom kan etaleren met zijn vermeende bekering zelfs op
een volstrekt pelagiaanse website (CIP.nl), maar als Gods eer en leer
publiek verkracht en vertrapt worden (o.a. door de overheid, het RD en
de SGP), dan wast hij zijn handen in onschuld en wenst hij zich met
zulke "beslommeringen", naar zijn eigen zeggen, niet op te houden. 
* Hetzelfde hebben we bij de kerkpolitieke modaliteiten-Klaas
Veldman gezien, die wel als een farizeer de Bar-mitswa preekte die na
zijn inwijding voor heel het volk verantwoordelijk werd, maar zelf
weigert de modaliteiten-Klaas pertinent een Bar-mitswa te zijn.
* PKN-Arie Simons was een veelbelovende kandidaat, maar is na
herhaalde waarschuwingen toch overgegaan naar de sodomitische PKN,
met als gevolg dat hij nu als een hollywood-acteur God gedurig tart en
de jeugd hypnotiseert met een volstrekt pelagiaans psychologische
prediking, waarin de pauselijke zaligverklaringen als broodjes van de
toonbank rollen.
* PKN-Chris Stelwagen preekte in Montfoort alle televisies de deur uit,
maar nu geeft hij vrouwelijke ouderlingen een ambtelijke PKN-
handdruk, waarmee hij Christus van de steilte trapt.
* HHK-Wim Roos trapt ook het levende kind dood in de moederschoot,
omdat hij de godzalige Maria de moeder des Heeren en haar
godvrezende man Jozef en Petrus voor het heilsfeit van Pasen- aan zijn
waslijn hangt, en deze geroepen heiligen op de hoop van de onbekeerde
honden werpt.
* HHK-Wout Pieters was vroeger zo stijf als een zwarte-kousen-hark,
maar ook hij heeft de Goddelijke scheppingsorde een trap gegeven, door
meiden in lange broek op belijdenis-catechisatie(!) te tolereren, wat een
bittere vrucht is van zijn neonomiaanse prediking. Bovendien
participeert Pieters met Refo-riool-web, waarop allerlei Astharoth-seks
besproken wordt; Christus dagelijks gekruisigd wordt, openlijk de
onvergeeflijke zonde tegen de Heilige Geest bedreven wordt en waarop
Gods geroepen getuigen verdemoniseerd worden, inclusief door Pieters.

EN GEEN ENKELE DOMINEE -inclusief hun voetenlikkende
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beunhazige epigonen- KOMT MET GENOEMDE ONGERECHTIGHEID
PUBLIEK IN DE SCHULD VOOR GOD EN DE MENSEN, LAAT STAAN
DAT ZIJ HUN STEM ALS WACHTERS OP SIONS MUREN PUBLIEK
LATEN KLINKEN TEGEN ALLERHANDE ROEPENDE ZONDEN VAN
LAND EN (KERK)VOLK ! 

Beide groepen dominees vermengen de oude met de nieuwe mens en
(er)kennen en leren dus ook niet het bijbelse onderscheid tussen
natuurlijke en onnatuurlijke zonden, terwijl Gods ware volk geen
onnatuurlijke zonde kan bedrijven, maar door de huidige prediking van
beide groepen dominees wordt Gods ware volk een onreine geest
toegeschreven door hen als een schizofrene twee-mens te bepreken, die
na ontvangen genade zelfs homo kan worden! Derhalve vervalsen zij de
volkomen verlossing van Gods kinderen uit de heerschappij des duivels
en der zonden door Christus; kennen en leren de noodzakelijke oude-
mens-dood niet, en laten de oude mens onder de wet met de nieuwe
mens onder de genade participeren, of anders gezegd, zij laten Christus
met Belial samenstemmen, aangezien zij allen zonder onderscheid de
oude mens droombeeldig door de enge poort smokkelen en die onreine
oude mens, genade en heiligmaking toeschrijven, terwijl Gods ware volk
geen oude mens meer heeft -dan alleen het corpus, ofwel het lichaam
des doods van de oude mens (Rom. 7:24)- noch een oude mens meer is
(zie o.a.: 2 Kor. 5:17 - Gal. 2:19-20 - Kol. 3:9-10 ).

De Nashville-verklaring is niets anders dan een vruchtgevolg van de
refobreed geleerde roomse schizofrene twee-mens-ketterij, en het
ontbreken van: a) een Goddelijke roeping om Gods Woord te preken en
b) de noodzakelijkheid van een tweede bekering om Gods Woord naar
de zin en mening des Heiligen Geestes in het kader van de volle raad
Gods te preken. Het bewijs dat er geen ware van God geroepen
dominees meer zijn binnen het refo-gemenebest is al jaar en dag
aangetoond en wordt keer op keer met de feiten bevestigd, waarvan de
massale ondertekening van de Nashville-verklaring en de massale
desertie van eigen schijnvertoning, en het kussen van de VU-crucifix
door P. de Vries, de zoveelste bewijzen zijn. 

Onderstaand leger valse leraars maakten de zoveelste knieval voor de
duivel door hun ondertekening van het Schrift- en Scheppingsorde-
verkrachtende Nashville-verdrag en na de media-ophef en sodomitisch
tromgeroffel hebben zij zich in allerijl van de lijst laten verwijderen en
verschuilen zich nu angstvallig achter de geraniums bij moeder de
vrouw. Als klap op de Nashville-vuurpijl klapten diverse SGP-
burgemeesters uit de dode-zee-kast en staken een verkrachte

http://www.providencemountainranch.com/DS.%20A.%20KORT%20LEERT%20EEN%20KUYPERIAANS-VERONDERSTELDE%20RECHTVAARDIGING%20VAN%20DE%20GELOVIGE.pdf
http://www.providencemountainranch.com/DS.%20K.%20VELDMAN%20TOLEREERT%20EN%20VERDEDIGT%20LEERVRIJHEID.pdf
http://www.providencemountainranch.com/DS.%20K.%20VELDMAN%20TOLEREERT%20EN%20VERDEDIGT%20LEERVRIJHEID.pdf
http://www.providencemountainranch.com/DE%20ONTMASKERING%20VAN%20DE%20PSYCHOLOGISCHE%20PREDIKING%20VAN%20DS.%20A.%20SIMONS.pdf
http://www.providencemountainranch.com/Weerlegging%20RD-interview%20met%20PKN-ds.%20C.%20Stelwagen.pdf
http://www.derokendevlaswiek.com/2018_THEOLOGIE_EINDTIJDzpRUBRIEKHHKznDSzo_Wzo_ROOS_GODSLASTERT_JOZEFzpENzpMARIA.html
http://www.derokendevlaswiek.com/2018_THEOLOGIE_EINDTIJDzpRUBRIEKWzo_PIETERS_SCHRIJFT_ROOMS_ANDERMANSKALFzpBOEK.html
http://www.providencemountainranch.com/Brief%20Rene%20aan%20ds.%20Pieters%20refo-riool-web.pdf
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regenboog-vlag uit, ter ere van de nageboorte van Baal-Peor. 

Hier volgt dus de ondertekeningslijst van de 235 refofielen die tijdens
een rondvlucht boven de Dode Zee in een turbulentie terechtkwamen,
waardoor het vliegtuig zijn staart verloor en een noodlanding moest
maken in Turkije, waar zij een vluchtelingenstatus verkregen, omdat zij
zichzelf bij het douane-loket aangemeld hadden als zijnde anoniem,
ofwel ontoerekeningsvatbaar. Spreekwoordelijk gezegd, blijkt het team
ondertekenaars nooit thuis te zijn als zij gecontact worden over deze
kwestie. Dat Gods Naam om hunnentwille gelasterd wordt, ligt geen der
ondertekenaars van wakker, omdat zij allen de slaap des doods slapen,
van hun gemaakte leervervalsing geen last en aan de kennis van Gods
wegen geen lust hebben. (Sommige predikanten/publicisten zijn
hyperlinked ter inzage van hun valse leringen, en dat geldt voor alle
namen die in deze lijst voorkomen vanwege hun roomse twee-mens-leer). 

Ds. G.J. van Aalst
Predikant Gereformeerde Gemeenten
Ds. J. den Admirant
Directeur van de Uitgeverij Jeruzalem of Rome
Dr. H.J. Agteresch
Predikant Gereformeerde Gemeenten
Ds. G.J. van Asperen
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
Joh. van Asselt
Pastoraal werker Hersteld Hervormde Kerk
Ds. W. van Benthem
Emeritus-predikant Christelijke Gereformeerde Kerken
A.C. Baan MA
Directeur St. Heart Cry en Bijbelschool Filadelfia
Ds. G.J. Baan
Predikant Gereformeerde Gemeenten
Ds. J.W. Baan
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
M. Baan
Initiatiefnemer Geloofstoerusting.nl
D. Baarssen
Voorganger Hersteld Hervormde Kerk
E.J. Bakker
Prediker en leider Christengemeinde Nordhorn
Ds. T.A. Bakker
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
Ds. J.M. Batteau
Emeritus-predikant Gereformeerde Kerken 
J. van Beek
Directeur Stichting Hebron Missie & Platform Hart voor het gezin
C.B. Beekhuizen
Zendeling en directeur Stichting Adullam
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Ds. G.J. Blankers
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
Ds. A. Bloemendal
Predikant Protestantse Kerk in Nederland
F. Boekhoff
Directeur Het Zoeklicht
Ds. A. den Boer
Predikant Christelijke Gereformeerde Kerken
Ds. C. den Boer
Emeritus-predikant Protestantse Kerk in Nederland
Ds. C.P. de Boer
Predikant Christelijke Gereformeerde Kerken
Ds. J. den Boer
Emeritus-predikant Hersteld Hervormde Kerk
Ds. K. den Boer
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
Ds. J.P. Boiten
Emeritus-predikant Christelijke Gereformeerde Kerken
Kand. J.W. Bonenberg
Pastoraal werker Hersteld Hervormde Kerk
Ds. J.H. Bonhof
Predikant Christelijke Gereformeerde Kerken & ICF
H. Bor
Lerend ouderling Christelijke Gereformeerde Kerken
Ds. C. Bos
Emeritus-predikant Christelijke Gereformeerde Kerken
Ds. D. Bos
Predikant Christelijke Gereformeerde Kerken
Ds. J. Bos
Emeritus-predikant Christelijke Gereformeerde Kerken
Ds. L. Blok
Emeritus-predikant Gereformeerde Gemeenten
Ds. M. Blok
Predikant Gereformeerde Gemeenten
Ds. R.C. Boogaard
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
A. Bolier
Ouderling Gereformeerde Gemeente in Nederland
Ds. O. Bottenbley
Voorganger vrije baptisten
Ds. J.C. Breugem
Predikant Protestantse Kerk in Nederland
Ds. D. Breure
Predikant Protestantse Kerk in Nederland
Ds. J.J. ten Brinke
Predikant Protestantse kerk in Nederland
Ds. A.J. Britstra - Predikant Hersteld Hervormde Kerk
B. Bloem  
Spreker en zendeling
Dr. G.A. van den Brink
Predikant Hersteld Hervormde Kerk

http://www.derokendevlaswiek.com/PERSBERICHTENTEN_DIS_GELEIDzbzv.html
http://www.derokendevlaswiek.com/INGEZONDEN_STUKKEN_2011OCCULTISME_zg_SATANISME_VAN_ARJAN_BAAN.html
http://www.derokendevlaswiek.com/INGEZONDEN_STUKKEN_IIIPAAPSE_HEARTCRY_MISLEIDING.html
http://www.derokendevlaswiek.com/PERSBERICHTEN_IIVOLTAIRE_IN_HHKznJASJEzm_ALIAS_GzoAzo_VzoDzo_BRINK.html
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Ds. J. de Bruin
Predikant Christelijke Gereformeerde Kerken
Jac. T. Brunt
Evangelist en Bijbelleraar
Ds. D.J. Budding
Emeritus-predikant Protestantse Kerk in Nederland
Ds. H. Buitink
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
Ds. P. den Butter
Emeritus-predikant Christelijke Gereformeerde Kerken
J. Diepeveen
Oud-ouderling Gereformeerde Gemeenten &
maatschappelijk werker
Mr. D.J.H. van Dijk
Bilderberger Agenda 21 promotor - Lid van de Eerste Kamer voor de SGP
G.J. Dolk
Evangelisch voorganger
Ds. N.A. Donselaar
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
Ds. J. Driessen
Emeritus-predikant Gereformeerde Gemeenten
Ds. A.H. Driest
Emeritus-predikant Gereformeerde Kerk (vrijgemaakt)
Mr. E. van Duijn
Pastoraal medewerker Hersteld Hervormde Kerk
Ds. J. van Eckeveld
Predikant Gereformeerde Gemeente
Ds. A.A. Egas
Predikant Christelijke Gereformeerde Kerken
Dr. B. van Egmond
Predikant Gereformeerde Kerk (vrijgemaakt)
Ds. J.A. van den Ende
Predikant Vrij Evangelische Gemeenten
W. Evers
Prediker en Bijbelleraar
Ds. M.G. Ezinga
Predikant baptisten
Ir. K. Fieggen
Bioloog, bijbelleraar
Drs. ing. D.H.J. Folkers
Voorganger Hersteld Hervormde Kerk
J.J. Frinsel jr.
Publicist en zendingswerker (st. WEC International)
A.P. Geelhoed
Bijbelleraar, baptist, beheerder toetsalles.nl
D. van Genderen
Columnist, publicist en spreker
W.J. van Gent 
Kandidaat Christelijke Gereformeerde Kerken
Ds. A. Geuze
Predikant Gereformeerde Gemeenten in Nederland
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Ds. C. Gielen
Emeritus-predikant Hersteld Hervormde Kerk
A.B. Goedhart
Kerkhistoricus en publicist
Dr. M. Golverdingen
Emeritus predikant Gereformeerde Gemeenten
Ds. M. Goudriaan
Emeritus-predikant in de Protestantse Kerk 
Ds. L. Groenenberg
Em. Pred. de Hersteld Hervormde Kerk
Ds. K. Groeneveld
Emeritus-predikant Christelijke Gereformeerde Kerken
Ds. G. van de Groep
Emeritus-predikant Christelijke Gereformeerde Kerken
Ds. A. de Groot
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
Ds. C.A.E. Groot
Emeritus-predikant, Bijbelleraar en musicus
Drs. P. Guijt
Redactielid Promise Magazine
Ds. A.J. Gunst
Emeritus-predikant Gereformeerde Gemeenten
Ds. K. Hak
Predikant Protestantse Kerk in Nederland
Ds. C. Harinck
Emeritus-predikant Gereformeerde Gemeenten
Ds. L.D.A. Hartevelt
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
Ds. W.F. ’t Hart
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
A. Haverkamp
Evangelisch voorganger
G.W. Hoddenbagh
Evangelist
Ds. J. Hoefnagel
Predikant Christelijke Gereformeerde Kerken
Ds. A. Hoekman
Predikant Christelijke Gereformeerde Kerken
Prof. dr. W.J. op ’t Hof
Prof. em. VU & oud-docent Seminarie Hersteld Herv. Kerk
Ds. H. Hofman
Predikant Gereformeerde Gemeenten
Ds. A.T. Huijser
Predikant Gereformeerde Gemeenten
Ds. A. de Jager
Emeritus-predikant, Gereformeerde Kerken Nederland
L.J. Janse - Staflid Bijbelschool Gospel for Europe
Dr. A. Jansen 
Predikant Christelijke Gereformeerde Kerken
R.J. Jansen
ANABAPTIST

http://www.derokendevlaswiek.com/2015_THEOLOGIE_PERSBERICHTENHUICHELAARSBRIEFJE_SGPzper_DzoJzoHzo_VAN_DIJK_AAN_GPPBzo.html
http://www.derokendevlaswiek.com/2012_PERSzn_zg_VRAGENRUBRIEKzkSGP_PROMOOT_NAZIznAGENDA_21zk.html
http://www.derokendevlaswiek.com/2015_THEOLOGIE_PERSBERICHTENVANzpHELDzpOPzpSOKKEN_PROFzo_WzoJzo_OP_zht_HOF_TOT_ARTzo36zpJUDASzpRzoBISSCHOP.html
http://www.providencemountainranch.com/WEERLEGGING%20DOPERSE%20VISIE%20OVER%20DE%20KINDERDOOP.pdf
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R. de Jong
Proponent Christelijke Gereformeerde Kerken
Dr. P. de Jong
Secretaris opleiding & vorming Hersteld Hervormde Kerk
Ds. L.M. Jongejan
Predikant Protestantse Kerk in Nederland
Dr. L.J. Joosse
Predikant Gereformeerde Kerk Vrijgemaakt
Ds. M. Joosse
Predikant Gereformeerde Gemeenten
Ds. J.J. Joppe
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
Dr. J. van de Kamp
Docent seminarium Hersteld Hervormde Kerk
Ds. R. van de Kamp
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
Ds. W.J. Karels
Predikant Gereformeerde Gemeenten
Ds. M . Karens
Emeritus-predikant Gereformeerde Gemeenten
Ds. G. Kater
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
Ds. M.A. Kempeneers
Predikant Christelijke Gereformeerde Kerken
Ds. J.M.J. Kieviet
Predikant Christelijke Gereformeerde Kerken
Dr. M. Klaassen
Predikant Protestantse kerk in Nederland
Ds. J.M. Kleppe
Emeritus-predikant Gereformeerde Gemeenten
Ds. M. van Kooten
Predikant Protestantse kerk in Nederland
Dr. R. van Kooten
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
Drs. I.A. Kole
secretaris bestuur HSV
Ds. T.J. Korten
Predikant Protestantse Kerk in Nederland
Ds. J. Koppelaar
Emeritus-predikant Hersteld Hervormde Kerk
Ds. A. Kos
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
Ds. R. Kok
Predikant Christelijke Gereformeerde Kerken
Ds. W. Kok
Predikant Christelijke Gereformeerde Kerken
Ds. N.P.J. Kleiberg - Emeritus-predikant Hersteld Hervormde Kerk
Ds. P.C.H. Kleinbloesem  
Predikant Protestantse Kerk in Nederland
Ds. W. van Klinken
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
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Drs. W. de Kloe
Ouderling Hersteld Hervormde Kerk
Ds. J.A. Kloosterman
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
Ds K. ten Klooster
Emeritus-predikant Hersteld Hervormde Kerk
Ds. J. de Kok
Predikant Gereformeerde Gemeenten
Drs. W.J. Korving
Evangelist Hersteld Hervormde Kerk
Ds. P. van der Kraan
Emeritus-predikant van de Protestantse Kerk
Ds. B. Labee
Predikant Gereformeerde Gemeenten
Ds. S.T. Lagendijk
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
Ds. A. de Lange
Predikant Protestantse Kerk in Nederland
Ds. H. Lassche
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
Ds. J. Lohuis
Predikant Protestantse Kerk in Nederland
Ds. O. Lohuis
Predikant baptisten
Ds. H.J. van Marle
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
J.W. van Meerten
Medewerker Logos Instituut
Ds. C.J. Meeuse
Emeritus-predikant Gereformeerde Gemeenten
Ds. J. van Meggelen
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
Ds. A. Meuleman MA
Zendeling namens de Hersteld Hervormde Kerk
A.S. Middelkoop
Senior-jeugdwerkadviseur Hersteld Hervormde Kerk
Ds. G. van Manen
Predikant Gereformeerde Gemeenten
Ds. P. Molenaar
Emeritus-predikant Protestantse Kerk in Nederland
Ds. A.P. Muilwijk
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
Ds. M.W. Muilwijk
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
Ds. F. Mulder
Predikant Gereformeerde Gemeenten
Ds. R.W. Mulder - Predikant Hersteld Hervormde Kerk
Ds. J. Muller 
Predikant Protestantse Kerk in Nederland
Ds. Theo Niemeijer
Predikant Baptistengemeente
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Dr. A. van Nieuw Amerongen
Prof. emeritus Hersteld Hervormde Kerk
Dhr. K. Noordegraaf
Pastoraal medewerker Hersteld Hervormde Kerk
Ds. J. Nugter
Prediker en Bijbelleraar
Ph. Nunn
Zendeling en oudste Vergadering van gelovigen
Ds. C.L. Onderdelinden
Predikant Vrije Oud Gereformeerde Gemeente
Ds. R.J. Oomen
600.000 km - emeritus-zendeling Hersteld Hervormde Kerk
Ds. J.C. den Ouden
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
Ds. N. den Ouden
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
Ds. P. den Ouden
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
Prof. dr. M.J. Paul
Docent en hoogleraar OT
Ds. D.C. de Pater
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
Ds. H. Peet
Predikant Christelijke Gereformeerde Kerken
M. Penning
Staflid Bijbelschool Gospel for Europe
Ds. H. Polinder
Predikant Christelijke Gereformeerde Kerken
Ds. G.J. Post
Predikant Christelijke Gereformeerde Kerken.
Ds. Joh. Post
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
K. Postma
Predikant Baptisten (Friesland)
Ds. G.R. Procee
Predikant Christelijke Gereformeerde Kerken
Drs. J.C. Pronk
Kandidaat Christelijke Gereformeerde Kerken
Ds. J. Th. Pronk
Predikant Protestantse Kerk in Nederland
Ds. M. van Reenen
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
Miel de Rechter
Predikant baptisten Limburg
Th.van Reijn MA
Gemeente stichtend voorganger Limburg
Ds. P. Roos - Emeritus-predikant Christelijke Gereformeerde Kerken
D. Rosbergen 
Pastoraal werker Gereformeerde Gemeenten
Ds. L.W.Ch. Ruijgrok
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
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Ds. A.J.T. Ruis
Predikant Christelijke Gereformeerde Kerken
Ds. L. Schaafsma
Predikant/zendeling Protestantse Kerk in Nederland
Ds. A.J. Schalkoort
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
Ds. A. Schreuder
Predikant Gereformeerde Gemeenten
Ds. J. Schipper
Emeritus-predikant Gereformeerde Gemeenten
Ds. M.H. Schot
Predikant Gereformeerde Gemeenten
Ds. M.C. Schreur
Predikant Protestantse kerk in Nederland
Ds. A. Schultink
Predikant Gereformeerde Gemeenten in Nederland
Prof. dr. P.A. Siebesma
Docent Hebreeuws
Ds. W. Silfhout
Emeritus-predikant Gereformeerde Gemeenten
Ds. A. Simons
Predikant Protestantse Kerk in Nederland
Ds. M. van Sligtenhorst
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
Dr. C.A. van der Sluijs
Emeritus-predikant Protestantse Kerk in Nederland
Ds. M. van der Sluys
Emeritus-predikant Christelijke Gereformeerde Kerken
Ds. C. Sonnevelt
Predikant Gereformeerde Gemeenten
Dr. B.J. Spruyt, columnist
Publicist, docent Hogeschool de Driestar &
seminarium HHS
Mr. C.G. van der Staaij
Allround Schriftvervalser en gristelijk-fascist - Lid Tweede Kamer voor SGP
Dr. J. M. Strengholt
Anglicaans priester
L. van der Tang
Ouderling Gereformeerde Gemeenten in Nederland,
Ds. O.M. van der Tang
Predikant Gereformeerde Gemeenten in Nederland
Ds. M.C. Tanis
Emeritus-predikant Christelijke Gereformeerde Kerken
Ds J.G. van Tilburg
Emeritus-predikant Hersteld Hervormde Kerk
Ds. B.L.P. Tramper
Predikant Protestantse Kerk in Nederland
Ds. L. Treur 
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
Ds. D.W. Tuinier
Predikant Gereformeerde Gemeenten

http://www.derokendevlaswiek.com/2012_PERSzn_zg_VRAGENRUBRIEKKOMEDIANTENHUIS_VAN_DRzo_CzoAzo_VAN_DER_SLUIJS.html
http://www.providencemountainranch.com/SGP-RD%20ILLUMINATIE.wmv
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Ds. A.C. Uitslag
Predikant Christelijke Gereformeerde Kerken
L.J. van Valen
Kerkhistoricus
Dr. J.W. Veltkamp
Krijgsmachtpredikant namens de Gereformeerde Kerken (vrijgemaakt)
Ds. K. van Velzen
Voorganger evangelische gemeente
Ds. P. Verhaar
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
Ds. P. Vernooij
Predikant Protestantse Kerk in Nederland
Ch. Verwoerd
Christelijke zanger en liedjesschrijver
Ds. W. Visscher
Predikant Gereformeerde Gemeenten
Ir. B. Visser
Diaken Hersteld Hervormde Kerk, adviseur, interimmanager, mediator
Ds. R. Visser
Predikant Gereformeerde Kerken Nederland
Dr. M. Visser
Mission Director Global Rize
Prof. dr. W. van Vlastuin
Godslasteraar - Hoogleraar VU en rector seminarium HHS.
Ds. A. van Voorden
Predikant Gereformeerde Gemeenten in Nederland
Ds. A. Voorwinden
Predikant Christelijke Gereformeerde Kerken
Ds. C.G. Vreugdenhil
Predikant Gereformeerde Gemeenten
Prof. dr. M.J. de Vries
Docent filosofie Ger. Bond Protestantse Kerk in NL
Dr. P. de Vries
Crucifix-kusser, docent aan de VU Hersteld Hervormde Kerk
Prof. dr. W. de Vries
Ouderling & lid Commissie Opleiding Hersteld Hervormde Kerk
A.M. Vroegop
Initiatiefnemer Geloofstoerusting.nl
Ds. A.K. Wallet
Predikant Christelijke Gereformeerde Kerken
Ds. N. van der Want
Emeritus-predikant Hersteld Hervormde Kerk
Ds. A.A.F. van de Weg
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
Ds. H. Westerhout
Predikant Protestantse Kerk in Nederland
Ds. C. Westerink 
Emeritus-predikant Christelijke Gereformeerde Kerken
Ds. J. Westerink
Emeritus-predikant Christelijke Gereformeerde Kerken
Ds. J.A. Weststrate
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Predikant Gereformeerde Gemeenten in Nederland
Ds. A. van Wijk
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
Ds. G. van Wijk
Predikant Protestantse Kerk in Nederland
Ds. M.K. de Wilde
Predikant Protestantse Kerk in Nederland
Ds. H. van Zetten
Predikant Gereformeerde Gemeenten
Drs. C.N. van der Ziel
Bijbelvertaler, missioloog, publicist
Ds. H. van der Ziel
Predikant Hersteld Hervormde Kerk
Ds. J.B. Zippro
Predikant Gereformeerde Gemeenten
Ch. H. Zondag
Voorganger (Vrij) Evangelische Gemeenten
Dr. W.A. Zondag
Predikant Gereformeerde Gemeenten
Prof. dr. B.A. Zuiddam
Theoloog en classicus
Ds. A. van der Zwan
Predikant Christelijke Gereformeerde Kerken
Ds. H. Zweistra
Emeritus-predikant Hersteld Hervormde Kerk

http://www.derokendevlaswiek.com/2017_THEOLOGIE_EINDTIJDzpRUBRIEKDRzo_Wzo_VAN_VLASTUIN_GEPROMOVEERD_TOT_HHKzpPROFESSORzpGODSLASTERAAR.html
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 Het Mussennest, Otterlo

 2 dagen

vrijdag 1 - zaterdag 2 september 2023

Jij daar!
Weekend 2023

Zoek spr

Word vrijwilliger

Word donateuraa
    

https://jijdaar.nl/
https://jijdaar.nl/word-vrijwilliger
https://jijdaar.nl/doneren
https://facebook.com/stjijdaar
https://instagram.com/stjijdaar
https://youtube.com/@stjijdaar
Liberation Ranch
Text Box
GEPLANDE JIJDAAR-FESTIVAL 2023 STAAT SYMBOOL VOOR ALGEHELE KERKELIJKE REFO-AFVAL
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Vrijdag 1 september 2023, 15.00 uur tot en met

zaterdag 2 september 2023, 23.00 uur.

Zet in je agenda! Eerste weekend van september!

Ticketverkoop start woensdag 21 juni 19.00u.

weekend
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Wat gaan we doen?

Twee dagen lang gaan we samen optrekken in de

bossen van Otterlo. Sprekers nemen ons mee in

Bijbelse thema’s over het leven uit de Heere Jezus

Christus. Er is heel veel ruimte voor ontmoeting. Je

wordt fysiek uitgedaagd.

Samen zingen, luisteren en heel veel ontmoeten. Twee

intensieve, maar onvergetelijke dagen.

Slapen kan op een slaapzaal of in je eigen tentje. Er is

beperkt plaats (max 150), dus zorg dat je op tijd tickets

koopt.

PROGRAMMA

Vrijdagavond: Lezing ds. A. Simons - Opgestaan in

Christus

Zaterdagmorgen: Keuze uit 3 workshops
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Jezus volgen in een wereld die God kwijt is - ds. M.

Klaassen

Evangelisatie: Optie of opdracht? - OMF

Leven door de kracht van de Heilige Geest - Cees

Fraanje

Zaterdagmiddag: Interactief programma

Volleybaltoernooi

Bouw Toren van Babel

Bosgolf

enz

Zaterdagavond: Buiten Sing-in met getuigenissen

TICKETS

Vanaf woensdag 21 juni 19.00u zijn tickets te koop via 

Slaapzaal Dames: € 85,-

Slaapzaal Heren: € 85,-

Eigen tentje/kampeermiddel: €60,-

Prijzen zijn inclusief eten, drinken, programma, enz.

Deze middag begint om 15.00 uur en is om ongeveer

23.00 uur afgelopen. Je bent welkom vanaf 14.30 uur.

Eventbrite

https://www.eventbrite.nl/e/tickets-jij-daar-festival-657507391307
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Beekdalseweg 1

6731 SG Otterlo

Predikant

Locatie
Het Mussennest

Bekijk route

Spreker
Ds. A. Simons

https://jijdaar.nl/locatie/het-mussennest
https://www.google.com/maps/dir/?api=1&destination=Het%20Mussennest+Beekdalseweg%201+6731%20SG+Otterlo+Nederland
https://jijdaar.nl/spreker/ds-a-simons
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Predikant

Hersteld…

Lees meer

Spreker
Dr. M. Klaassen

Lees meer

Spreker
Cees Fraanje

https://jijdaar.nl/spreker/ds-a-simons
https://jijdaar.nl/spreker/dr-m-klaassen
https://jijdaar.nl/spreker/dr-m-klaassen
https://jijdaar.nl/spreker/cees-fraanje

